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A Correct.

Q And then you said, he's an vld Kennedy man.
18 that correct?

A That's correct.

Q Then Mr. Amorosc, he's a =-- you know, he's
gtill looking out to f-u-c-k us. If we do something that
looks bad that he can nail us with, right?

That's correct, isn't it?

A Yes.
Q And then you say, it's big brother watching
us, right?
A Correct.
[+] Now, we'll go to the next page 50 you can remenmh

more effectively.
MR. BROWN: I will bring that, with your
permiasion, Judge,
THE COURT: Yes.
Q Page 100. If you read from the top down.

Now, up to this point you have agreed that

you and Mr. Amorosc atated in the presence of Mr. Errichetti
that Mr. McCarthy-McCloud, who had worked with you as your

degcribed formally, was the guy who screwed up and who was--

hadn't done the job, right?

A That's correct,
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Q S0 whatever your hidden meaning, that's what
you said?

A That's correct.

Q And that like the rest of .these transcripts

it comesa out as .words on the tape?

A Correct.

Q So those words on .the tape like othlex words
on.the tape don't have the pame meaning-that they give when

you hear them and read them?

A I-don't follow that.

<] ‘Well, I am reading thie before tha jury, right?
A Correct.

[+] And the words say thus and so. And you say,

BO —— .
MR. BROWN: Excuse me, Judge.
[+] You say,no. ‘That's not what they mean really.
Isn't that right?
A That's xight,
Q So that when the tape comes off -- this tape,
for example, what le on the tape is not really what is

t even though-words are sajid; is that right?

A No, that is not right.

Q Well, did those words reflect what you meant

to. say in truth, in your heart?
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A 1f you had the whole tape and played it you
knew what the whele thing meant.

Q I am asking you, do those words which came out
of your mouth and go down on that paper after they are
transeribed indicate what you really meant when you said the
words?

A That is correct.

Q Then you meant that McCloud was a fuck up; is

that right, to use your words?

A At this time we were saying it.

Q You meant it?

A I didn't mean it really.

Q Well then == well then, the words were not

truthful; ian't that correct?
A At the time that we were having this conversa-
tion, it waa truthful,
MR. BROWN: I ask that it's not responsive,
your Honor.
I am only asking him for the words that came
out of that page are trythful words.
MR. PUCCIO: My objection is it's been asked
and snawered,
MR, BROWN: He's not answered it. He's denied

it.
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THE COURT: Mr. Weinbergq, when you said you
and Kr. Amoroso said these things to Mr. BErrichettj,
did you believe they were truae?
THE WITNESS: No.

THE COURT: Did Mr. Weinberg believe they were

‘true, as far as you know -- I am sorry, Hx.Erri.chntti,

did the believe they were true?
A He believed they were true.
THE COURT: Or at least you wanted him to
believe?
THE WITHESS: We wanted him to believe.
MR. BROWN: But, your Henor, as he put --

Q You accepted the -- Errichetti acceptad what

you said?

point?

A Yes.

Q So you were deliberately lying to him at that

MR. PUCCIO: I object. Asked and answered.

MR. BROWN: There's no other interpretation
for whatever purpose, if your Honor please.

THE COURT: Some people put strange meanings
to the word, lie, 1I don't know whether this witness
does or not, I think he has made it clear what he

was doing. Whether it was characterized as a lie I
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guess depends on the particular individual's
interpretation of that term.

MR. BROWN: Well, Judge, if it's a word that
is not true and designed to mislead, that in our
language is a lie. Whether it has justification or
not is something else.

THE COURT: Well, in your vocabulary it might
and even in mineg, but I have found sitting as a
trial judge that some people interpret the justification
as determining whether you are dealing with a guote
lie unguote, or whether it has some other label that
should be attached to it.

-

Next question, please.

Bi &3 B.L.R.
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MR. BROWN: You have no objection to my using
it as I say it?

THE COURT: I am only concerned with communica-
tion in the Courtroom. I am trying to get to the
stage where witnesses give testimony and when we get
to summations you can use whatever words you wish.

It's not too much my concerning whether every-
body understands the words we are using now. At times

MR, BROWN: I better understand them or I am
in trouble.

THE COURT: Lawyers are usually pretty good
with words. if you want to have the witness explain
his term, if you are uging terms, you can define them.
You can use them without defining them.

MR. BROWN: Thank you.

[+] What do you consider a lie to be, Mr. Weinbergq?

A lie, if I tell an out and out lie for gameful

means. Here I was trying to protect myself and we were
talking in « story and we had problems with Mr. Errichetti

and Jack and we were going along with it.

[} Problem with E:r.ichett.li and Jack?
A Yes.

Q That is McCarthy?

A Yes.
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Q The statements you made were designed to

daceive Errichetti insofar as his relatjon with Jack was

concerned?
A Yes.
Q It was a double misleading effort, designed to

mislead Errichetti at the same time not the truth about

.McCloud?

A Not the truth about McCloud, he is a God damn
good agent.

1] But you got rid of him, didn't you?

A I didn’t get rid of him.

Q pid you get rid of him because he and Margo

were concerned about the poloticial effects in terms of

Mr. Kennedy?

A That is not true,

Q You're the one rhnf. <alled him an old Kenpedy
man?

A McCloud came from the Boston headguarters

and he was connected with.the old Kennedy clan up there,
That is why he knows aocut politicians.
Q Let's see what is next said.,
Mr., Amoroso in your presence says, referring
to MeCloud == the reference is to McCloud?

A Yen.
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o Period, period, period all the mistakee ho
made, he is people atarting putting in guidelines, the way
they want things done, the guy had it made, you know, he
had a free ticket -- as it says hera, that was not true,
was it?
MR. PUCCIO: I object to the form of the
guestion, Judge.
THE COURT: Owerruled. ,
Q That was not a true statement for all the
mistakes he made these people starting putting in little
guidelines about the way they wanted things done?

A It was not true.

Q ¥You then joined in, let me tell you what he

~did, he alcne says politician friend at B or 9 percent --

did you say that?

A I said that.

Q Then, H.C. I assume iz Howard Criden?

A Yes.

Q He says: Did any of them go back, and Mr.

wWeinberg, no, how can they go bad, ain't making no money
on it. Then you went on to say he had last'. certain things,
is that correct?

You say that, and Mr. Amoroso says he lost

a couple of things, and you said, one big thing in Boca Raton
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paid the guy, wasn't even a commission, right?

Yes.

Wae all that true?

Untrue,

o » o »

It's true however, that you felt that Mr.
McCloud was badly cast for the part he played?
A He wasn't badly cast, when it comes to

organized crime he didn't exactly Xnow how to handle jt.

o Let's pee what you said on Page 1873 yester-

You were asked by Mr. Duffy: "I mean you
spent your Hhole_ life sizing up people.. Would you size
him up as a straight arrow?

“A’na_m: ¢ Hot really."

When you said you didn't think he as a straight

aTTOW, Were you saying you didn't think he was a straight

man?

A Ho, I mean he will have a drink once in a whilg
and go cut--

o You mean « man who has a drink once in a

while is not.ptraight?

A No.,
o What is a straight arrow?
A A straight arrow to me means a fellow who doesri’t
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go out and at night stays in his room and watches televigion,

Q If you don't do that you ain't straight?
A We are not talking about being crooked.
Q Then Mr. Duffy said: "I guess you could say

that,what do you mean?

“Answer: He look_s more like a Police Sergeant.

*Cuestion: He looks like a cop, right?

"Answer: That's correct."

Then there are further questions.

Then, Mr, Duffy asks you a guestion: “You
don't know what a swinger is. - You don't know what that
refers to? -

"Answer: I don't know what you mean by a
swinger.

"Question: A person who -- like he frequents
night clubs or is wsed to high living and traveling on jets
and firgt class, the kind of thing that you were trying to
portray as your own life style in the Abdul ABSCAM Investiga-
tion?

"Answer; He can get by."

Then you went on to say: *Question: If he
locks like a Police Sergeant are you telling this jury that

he would be that? That kind of person you would cast in the

role of your assocclate?
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*Answer: Well, I personally wouldn't have cast

him, but he got by."

A That is correct.

o The problem was he drank a little bit and just
didn't f£it?

A I don't know-about his drinking.

o I thought you mentioned that, I'm sorry.

wWhen you came down to it however, you were
trying to give Mr. !x;ichetti by using these words which
were false, is that correct?
A The words were used in there were play aci‘.inq.
o oh,
Well, throughout A3SCAM there was a lot of
play acting, wasn't there?
A We had to put a certain image up.
Q These -television units that we see displayed
with the picturea, I am sure you are familiar with. You are

‘familiar with the tape versions played over the television

set?
A That is correct.
] There was a lot of play acting in there?
A No, that was not play acting. You pretended

to be a friend of Mr, Erichetti and a friend of the people

he brought in, right?
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A I didn't meet them until they came up there,
Q You played the part of being a confederate?
A mu;t do you mean by that?

Q There came a time in the course of the ABSCAM

investigation when you decided -- withdrawn.

It was decided that the impression should be
conveyed to other people you were nat loyal to Abdul
Enterprises and the Sheik?

A Yes,

Q There were timesin the course of the -- of
these events when you talked to Mr, Errichetti and others
in terms of getting money for yourself and beating the Sheik?

) We spoke about on land deals doing that.

Q You should get something for yourself because
he's got more mohey than he can use?

a Only on land deals.

Q Rid you in the course of this investigatinn
pretend, play act, that you were disloyal to the Sheik?

A Mr. Errichetti.

Q Did you at anytims in the course of the investi
tion, in the course of your play acting, pretend you were
disloyal te the Sheik and Abdul Enterprises?

A That is correct.

ga=

Q I deliberately used the word play acting.
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A That is correct.
[+] When .did you begin to play act in that role
of conveying an impreseion that you were now disloyal to the
sheik and how to make money for yourself?
A Repeat :hut again?
© I will withdraw it.

Did there come a time in the course of the
investigation when you deliberately conveyed the pla::r acting
jdea you were willing tc work for somebody to beat the Sheik
to make money off the Sheik, you were disloyal?

A I don't follow your guestion.

[+] bid there come a time when you pretended you
wer disloyal to the Sheik?

A The time came whel} Mr. Errichetti offered us
a propogition.

Q Please answer the guestion.

pidé there ever come a time when you pretended
that 'you were disloyal to the Sheik?

A Tha ia a double barrel guestion ysu are giving

[+] Let me ask if it has been asked of you

before. '
1 certainly intend no double barrel gquestions.

Forgive me for a moment, if your Honor please.
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THE COURT: All right.

{Pause.)

MR. BROWN: Thapk you, I found it.

Q I call your attention te the testimony of
August 19th, Page 1859, I will start at the top to give
the continunity, with the Court's pern}ission.

*Question: So that whatever they might think
of how you looked or how you sounded, there waa this back-
ground that it must be true because Chase Manhattan says
it's true, right?

"Answer: That's correct.

"Questicn: As a matter of fact, everyboedy else
used a pseudonym, an undercover name, false name except you,
right?

"Answer; Correct.

“Question: Because it's a part of you concept
of this scam that you are not supposed te be entirely loyal
to your employer, right?

"Answer: No, that wasn't true in the beginning.

"Question: Well, as it was true in July of
1979 -- ua‘sn‘t it true?

*"mnswer: In '7%, that's correct.™

were those questions and answers true and

correct?
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A When he asked that question he asked about

using my right name.
o May I recall your attention to the questions
not concerned with the name on Page 1859, line 13:
"Question: Because it's a part of your concept
of this scam that you are not supposed to be entirely loyal
to your employer, right?
“anawer: Mo, .it wasn't truve in the beginning.
*Question: Well, as it was true in July of
1879 -— wasn't it true?
*angwer: In "79, that's correct.”
That reference to loyalty is to your employer
Abdul Erterprises, is that not so?
A That is a hard q!.\estionﬁto answer yes or no.
[+] You did answer it.because you said no, it
wasn't true _in the beginning.
That is so0, or ==
A '.!'hat_ is one of your double barrel questions I
have been talking -about. I was talking about my name.
Q m't ask you that,
A I know wha asked me.
o Mr. Duffy asked you.
Mr.Tuffy is a person who asks double bar:el.

questions.
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MR, DUFFY: Objection.

THE COURT: Sustajined.

[+] May I read it to you again and ask you if you
recall the gquestion and answer being correct:

"Because it'e part of your concept of this
scam that you are not supposed to be entirely loyal to your
employexr, right? .

*answer: Wo, it wasn't true in the beginning.

“Ouestion: Well,as it was true in July of
174, wasn't it true?

"Answer: In '79, that's correct”

There is —- that is not dealing with your name,
I call that to your attention. I ask if that guestion was
asked and ==

A - Why don't you start the guestion at the beginnigg
when he asked about the name?

Q X read the entire matter. I will read it to
you Once more: )

"Question: So that whatever they might think
of how you looked or how you sounded, there was this back-
ground that it must be true because Chase Manhattan says
it's true, right?

"Answer: That's correct.”

Do you remember me reading that?
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A Yos.
[+] I went on, and that had nothing to - de with

what we were talking about?

A Yes.

Q -Do you remember that?

A Yen,

Q I read then: "Becauge it's a part of your .

concept of this scam that you are not supposed to be entirely
loyal to your employer, right?
"Answer: No, that wasn't true in the beginning
"Question: Well, as it was true in July of
1973 -- wasn't it true?
*answer: In '79, that's correct.™
Now, is that a trwe series of guestions and
answers to wit, that you were not in your play acting not
te be loyal to the Sheik, your employer, but out for yourself
and othera, according to the plaly acting?

A That is-:true according to the play acting.

(Continwed on next page.)
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a while that wasn't truwe in the beginning, it

‘subsequently bécame part of your act?

A Yes.

4] ¥You were out to make a piece of change for
yourself? I'm not saying you, that is part of the play
acting, right?

Certainly you ever went out to get a piece of

change for yourself, is that co:mt"" -

A {No response.)

Q That is a gquestion.

A I nn.ver got a piece of change at all.

Q You were never out to get a piece of change

for youLself?

A That is correct.

Q When you said so here, and it follows with the
following questions.and answers:

"Angwer: In ‘79, that's correct.

"Question: Okay.

"As of the time you met Howard Criden for the
firgt time, it was a part of your ecam that you weren't
supposed to be entirely loyal to these Arabg?

"Answer : That's correct.

*"Question: You were out to make a piece of

change for yourself?
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“Answer: Correct."

That is what you said, Now, I am assuming,
sir, that is play acting and you weren't in truth out to make
a piece of change for yourself?

A That was play acting.

Q To that extent, as of July '79, il_'./bec:nmes
play acting to that degree, rlg‘ht?

a Yes.

Q You do this play acting in front of Mr,
Criden or Mr. Errichetti on this occasion?

A Yes.

[} Now, iasn't it true also that you continued to
use your name because Mel Weinberg was the name known in the

world of the conh artists and the DP's, desperate persons?

A The reascn ig it was also known to organized
crime,
Q Because you were known to organized crime?
\A That is correct.
Q Would that bring organized crime to you?

A If we need somecne to wouch, they would know,
)

and I would give the ckay.

Q To oranized crime?
A Yes.

Q You can give ckays to organized crime?
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A They called up ."a.pd wanted to know if Abdyl

was for real, I would say so.

[+] And organized crime would believe you?
a They did,
Q Because you had established your credibility

and your reliability to the satisfaction of the organized
crime figures of this region?

A I knew them.

Q ¥You had earned their respect and you had earned
their sense of your 1oylnlty and they could helieve Mel
Weinberg if he said it was so?

A I d;'m‘t know if they believed me. They called
up to check. I would say we are =--

Q You said if you said you were —-

A I didn't say they would believe me. When
they call up to check I said yes, Abdul's for real.

Tony is for real and we were okay.

[+ Because they would helieve you?
A I don't know if they would.
Q Wasn't that the purpose of Mel Weinberg being

Mel Weinberg because the underworld knew him and trusted
him?
A I don't know if they trusted me.

Q You just said you used your name up front if
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anyone from organized crime called up and Mel Weinberg

the hope is based on?

I obiect to it,

So that the issues do not get confused.
relevant.
cbjection.

saved Mr. Weinberyg earlier --

correct in that degree.
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said it was okay, they would accept that, is that correct?
A They would call up to find out if we were for

reall I would gay yes. If they believed me, I don't krow,

Q That was the hope?
A The hepe.
Q The hope was based on the fact you were known,

accepted, and !Ul;nﬂ credible by corganized crime, is that what

MR. BEN-VENISTE: I must object to Mr Brown's

queéti.ons involving organized crime which has nothing

sure Mr. Brown doesn't wish to do it, but it is not
THE COURT: You are a little late in your
MR. BROWN: I woull.d say so. He could have
MR. BEN-VENISTE: It's not my intention to do

that. Organized crime has nothing to do with this.

MR, BROWN: Certainly no charges here, he is

at all to do with this case. Only from that standpoint

I am
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THE COURT: In 8o far as the objection is
addressed to the L‘ut question. on the grounds that it
is not a part of t.he case, I will ovarrule it bscause
the last question seems to be & sumwmation of the
previoua 15 or 20 queations.

I don't know whether you want an answer to that
triple hm_:rel q\l.ea.ti.orn or not.

MR, BROWN: In order not to be obstructive,.
I will withéraw it.

Q You referred to the Arab as the goose that

‘laid the golden egg?

A Yes,
] Thie play acting you are talking about happened

in July of '79, am I correct?

A I don't know what you're looking at there
{indicating).
Q The guestions and answers that you gave.

May I approach, your Honor?

‘THE COURT: Yes.

MR-‘HBROW= It's Page 1859, the cross examina-
tion by Mr, Duffy yesterday.

I asked you the question already. So
won't repeat it. but I will ask you to look at that

part of the page and tell me if indeed the date of the
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play acting would be around July '79?
A That would be correct.
Q I am sorry, may I repeat the guestion?
I am repeating it because I don't know if
everyone heard it.
It would be correct to say this play acting
would ba around July '79, and I believe you said yes?
A Yes.
Q New, 1 believe you said that -~ withdrawn.
pid you Bay that you used middle men in order
to bring in the ultimate ocbjective of your plan or design?
A We would meet with a gentleman and he would

ss8y he can get ue this and we say go ahead.

Q You would encourage him te do that?

A Not really.

Q That is.what the purpose of the entire enter-
prise was?

A You don't have to encourage him.

Q 1 see.

You would not tell the middle man what to
say to the people that ultimately came in with you?
A That is correct.
Q You would not for eysmpla tell them what te

say or how to do it in order to be effective when you were
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finally -in audience on the tapes?

A To the best of my knowledge, I don't remember
telling them what to say.

[+] Well, did you ever ~-do you ever recall
having said with respect ‘to the August 5th tape which you
have before you -- speaking to Errichetti -- all he's got
to tell Yassiy, when the times comes I will sponsor anything
you want, do you remember that?

A If it is on the tape I must have said it.

Q Do you recall having said on the tape if there
is any way of doing something dishonestly I will know how?

Do you recall that?

A I don't recall,but if it is on there, I must
have said it.

o Let's see if it is correct. I would rather
be right than president.

Your Honor, may I go baci to the table and
get the correct citation?

THE COURT: Yes.

(Pause,)

Q I'm referring to the tape of August lst.

Mr. Puccio, I'm putting these on top, is that all right?

MR. PUCCIO: That is fine. '

Q I call your attention to a tape made August lsti
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which you are talking to Mr. Angelo Exrichetti. And Fh'u is
August lst. That is after July, of course.

May I, your Honor?
THE COURT: Yes.

Q This, Mr. Weinberg, is the tape of August lst.
Partial transcript of telephone conversation of August lst,
right? H- you remember Page 11, I would appreciate it.

A All right.

{Pausa.)
THE COURT: What is the guestion?

Q The question 1s, in the context of that partial
transcript -— by the way, withdrawn.

That is a partial transacript, is that correct?

A That is correct.

Q That is one that you taped, right?

A I listened@ to this one, I don't know when --
Q Let's go by what iu on the pvage. The tape

indicates yow would have taped it?

A Yes.

Q That is only a portion of -- according to what
is on the Govermment Exhibit, only a portion?

A Yen.

a How much of that conversation then you tell

the jury was not taped, if it is only a portion?
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A Can I see the Government's transcript?
MR. BROWN: 1It's August lst.’
THE WITNESS: 12217
MR. PUCCIO: 12217
THE COURT: 3500-967
MR. PUCCIO: 96A.
May I?
MR, BROWN: Of course.
(Pause.}
THE uri'uzss: It looks like the part missing

is the part of the telephone operator in Mr. Errichett

office.

[+] That is what you would guess at?

A That is correct. )

Q You don't know?

A It's definitely not the Mayor.

Q Your transgcript says partial conversation,
right? ‘

A It doesn't say on here it's partial,

[+] On the one that you have your hang .on.

supplied by the United States Government ==
A That ie your part.
[+] That is not mine. The Government supplied it

and it says partial?
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A That is correct.

o] On the version that is there for the jury's
consideration, if offered, does it not say, in truth, it is
a.partial transcript?

A No.

< But the book which I've given you which I
received from the Government does say partial transcript?

A Yes.

Q Nobody can tell at this peint in time what the
partial transcript there means in the sense of what is left
out, is that correct?

A Speaking to the operator.

The operator holding on.
- Q That is your opinion of what is left out?

A I coulén't have spoken to the Mayor if she
told me to held on.

Q One transcript says partial, and you're saying
in your opinion, the part left out is what you just éesc:ibed

A Yes,

MB. PUCCIO: May I lock at the other transcript|
we are referring to?
MR, BROWN: The one you gave me.

MR, PUCCIO: With your Honor's permission?

2

THE COURT: Yes.
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(Pause.)
THE COURT: All right, you may proceed.
MR, PUCCIO: I cbject to the guestion as to
the witneas' opinion. ‘
TH% COURT: Overruled.

Q You have given us your opinjon of what is Lg;t
out, ias that correct? -

A That is correct.

Q You didn't compare that date with the transcript
until almost eight months later, is that correct?

‘A That would probably be correct.

Q With respect to the transcript itself, and the
part that I call to your attention on Page 1}, the part that
1 outlined, and I ask you to respond -=-

A I know what it is.

4] bDopesn't it read: If there i a» way to do it
dishonestly you will know it?

Yes.
Is that true?

That is not true.

c » 0 ¥

Isn't it your total skill, and way of life
for the last few years, you've been doing things dishonestly?

A This transcript doesn't state that.

‘Q Read it the way it is.
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A That reads in there but that is more on the
top.
' [+] I understand that,
But that is what you said, isn't it?
A Yes.
Q 1f you say, if there is a way to do-it dishonesi
I will know it, thae applies to everything, not only words
on tha page, that's your statement of a philoesophy?
A Not necessarily. It means I am talking about

the situation that is here.

{Continued o1

Fly.
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o Wall,. ien't it a fact that if there i
a way to do anything in the world of finance and the

world of business, that you would know hew to do it

-dishonestly?

A That I am not sure of,

o But that 1s a pretty geod bet, isn't
ie?

A I wouldn't bet on it,

Q Wall, you ware one of tha most skilled

con men in the world, aren't you?

A Row skilled could I have been if I got
caught?

Q Well, you were skilled ancugh to gat
away with it for many years, waren't you?

A That is true,

Q You have admitted to many other crimea

you have committed for which you have nover been caught;

" 1s that right?

A That's true.

Q Bo that you were skillful to beat the
gans for at least twenty years, right?

A I-don’t know if it's twenty years.

Q How many would you say?

A I haven't the slightest idea.
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Q You said from '60 and you werc only caught

in late '707 Seventeecn YSars Anyway.
A That's correct.
Q Bafore that you ware breaking windows
when you were only a kid?
Yosx.
You're fifty-three now?

Fifey-five,

o o¥ Qo 0w

we? 50 you have bsen scammuing and stealing and getting
away with it for thirty years, haven't you, up to '777
MR. PUCCXO: I object, Judge.
Q Right? o
THE COURT: Quite repetitive, My, Brown.
MR, BROWN: If you allow me one guestion,
I will not touch it again so help me.
HR. PUCCIO: I obisct. I:ebject and
ask that the statement be stricken.
MR. BROWN: Just that one guestion, if
your Honor pleage. It's not important.
THE COURT: The objaction is sustained,
KR, BROWN: Thank you, your Honor.
Q Now, when we come up to -- do you deny

that in the instance of mattars that you propose to my

S0 we are running thirty years back, aren't

LY
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elient, that you directed him to say to the psrson he
waz to contact for the benefit of your enterprise that
you would give him the proper speeches to say? Do you
deny that you gave him the proper soeaches to aay?

A I do deny that.

[+] And do you deny that you told him and
told the pl!‘l.ﬂn whom you ware about to put before the
cameras, this is the way you.do it.  Yon will be on

stage for twenty minutes, It is all bullshit?

A That I know about.
4] 1 ask you, do you deny that you said th=t?
A I said to that paracn --

- 1sn't it a fact that you said, what yom

are smaying wouldn't-bave any meaning. Juat say what
I tell you hecanss you are only -- we will only be on
stage for Mnty minutes and it's all bullshit anyway:
is that right?

A 1 said that to that gentleman.

[+] Now, isn't it a fact that Mr. Errichettl
was present and heard you say that?

A He was also telling him,

3] And he was telling him because you had
given him prior instructiona; imn't that right?

A ‘That im not true.
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Q Do you recall where Mr, Errichetti on
Juna 20th said to you, get back to me and give me the
propar speech to give this man, Do you remember that?
A I don't remembar that.
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THE COURT: Ladies and gentlemen, if
1 undar‘sﬂnd correctly, what iw going to happen
at this polnt, Mr. Brown is going toc have played
to you excerpts from I believe it is three
different conversations, 1I.am not sure whether
telephone or face-to-face conversations, but
wa will f£ind out, Irqueu.

Thega are only portions of the particular
conversations involved. . If I understand cor-
rectly, they do not relate to the particular
transactions we have been dealing with in this
trial, They do involve participation by at
least Mr. Weinberg and Mr. Errichetti and I
think it is in that context that Mr. Brown
thinks they are significant,

At the moment, thare are no .transcripts



2144
of these conversations available to you but
I am sure thay will be prepared and supplied
to you within a reasonable period of time,
perhaps gy the end of the day and cartainly
by tomorrow.

With respect to all the conversations,
all of the tapes that have been played to
you, of course, and any others that will be
played to you, if you nséd te have any of
those replayed to you during your deliberations,
of course, that can be arranged.

Sometimes it's easier to follow with
your ear if you watch the transcript, Even
though there are obvious Alfferences, and I
an sure you have noticed those,

This one you are only going to get
your ear. We will get the transcript later
#0 you will have it available,

You may f£find ultimately you want to
come back and hear it with the transcript in
frent of you., If you feel that will be necessary
when the time comes you make the request to
do it,

The one thing I want to explain to you,
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you will get the transcript and later you
will have an cpportunity to compare the
tape with the transcript if you think it is
significant.

The only thing is that we are déaling
here with an entirely different matter than
things that involve the defendant Myers, the
defendant Johanson, I don't know whether the
defendant Criden is in any --

MR, BEN-VENISTE: Nog at all, your
Honeor .

THE COURT: Se¢, this is conversation
with others but including Mr, Weinberg, is
Errichetti, As to the significance of these

conversations, there of cou:s-e is always

21¢

argument among counsel how significant anything

ig in a lawsuit. They bear or, broadly
speaking, questions of credibility of tr.
Weinberg, I urge that that ls one aspact
of it. They also bear on a claim by the
defendant that what may have occurred in
connection with this transaction may be

viewed by you as some evidence of what may

have octurred in conmection with the particular
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events that the indictment we are concerned
with involves.

MR, PUCCIO: May I interrupt? Claimed
by the defendants rather than the Government.

THE COURT: Right.

MR. BROWN: We claim --

THE COURT: I will say it again, I
don't recall what I said., Essentially this
is being admitted for two limited purposes.
One is for ysu to evaluate these tapes for
whatever else you find they may give you in
weighing-the credibility of Mr, Weinberg
in connection with the teatimony that he
has given you here.

The other issue in which you may
consider is, there is a claim as I understand
it by the defendant that what happens on this
.occasion, that is the aubject of the tapes,
and parhaps on other occasions, may be
viewed by you as evidence and certainly
would -urge you to do it and they may argue
as to it, you will have to weigh the argument
and evidence altogether. It may be viawed

by you if you find it warrants scme evidence

82-077 0—51 65 {Pt. 1) BLR
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that this is what happened .Ln:l;e:ns of the
dealings of Mr. Weinberg, Mr. Amoreso, with
any or all of the defendants here.

I think I.i: is clear one of the issues
you are going to have to decide, perhaps the
central issue in the case, is what really
happered on the occasiona of the éupes that
you have seen and heard, and the othar events
that have been testified to and will be testified
t0 by other witnesses.

You are going to have to evaluate what
is really going on, and this evidence is being
offered by the do!cndnn;a to help you interprzt
it,

You should weigh this along with all
the othar evidence in the case.

ME. BROIN: HMay I ask ons guestion
before we put on the tape?

THE COURT: Yesg.

CROSS EXAMINATION
BY MR, BROWN:
{continuing)

[+] You stated that you never gave instructions

as to vhat the middleman or the mark was to say, i
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that right? You never told him what to say?
A The only thing -~

0 You sald that, that you didn't tell them

what to say?

A Exactly what to say?

[+] ¥You never told them phat --

A To the best of my knowledge, 1 never
told them,

Mg. BROWN: These tapes are played to
contradict that,

THE COURT: What tapea are they, first?

MR. BROWN: June 16, 3500-65, your
lonor .

THE COURT: Is there some way to identify
for the record what is beilny played? poes it
have an index number?

MR, DEN-VOYISTE: Ve would like to offer
the transcript itself at some polnt. $So we
can give it a defense number,

TIE COURT: Butl don't want any dispute
what it is the jury actuwally heard.

MR. BROWN: I will put a defensc stickey
on it.

THE COURT: All right,
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MR, PUCCIO: It is all right.

MR. BROWN: 1145, 3500-65. Mot the
whole tape. The excerpt atarts on page 2 and
conalsts of ten or twelve lines over to page
3.

THE CCURT: This is a transcript you
have —-

HR, BROWN: Talephone conversation,
June 16, 197%, Mr, Weinberg and Hr, Errichetti,
and the draft from which we are connotating the
tape is given to us by the Government.

THE COURT: Procead,

(Tape played.)

THE COURT: Is that the endll of the
first tape?

MR, BROWN: Yes, your HHonor.

MR. PUCCIO: It's two 1lines on the
bottom of the page? Page 2?

MR, BRO'WN: That is all that was played.
T am told it didn't come too clearly.

A JUROR: I didn't hear anything,

TRE COURT: 1f they understood it their
cars are a lot better than mine,

HMR. DUFFY: It 4id not come over badly
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without the earphones.

THE COURT; Better without?

MR, DUFFY: I know I heard it.

THE COURT: You read it before, you have
an advantage,

MR, BROWN: Can we just run it one time
more?

THE COURT: Play it again -~ Sam.

MR, BEN-VENISTE: If I said that I
would be in trouble.

THE COURT: I think we are even by now.

{Tape played.}

MR, BROWN: The excerpt, Judge,

(Tape played.)

MR, BROWN: The next one will be 220,
your lonor.,  3500-68, 1152 is the index number.

{Tape played,)

MR. BROWN: This will be June 28, index
=-= 3500-70,

THE COURT: Where does it begin and
who is invelved?

MR, BROWM: It atarts your Honotf, on
page -- page 3 of the draft. Starts where M,

Heinberg mays, "“Okay, strictly loans,” and
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goes to the bottom of the next page,

THE COURT: Is this aleo between Mr.
Weinberg and Mr, Errichetti?

MR, BROWN: And tia other person who we
discussed sidebar.

THE COURT: All right,

(Taps played.}

MR, BROWN: That ig the othér.

1] I assume, Mr. Weinberg, you heard it?
A Yes, I heard it.
, @ How, Mr. Weinberg, certainly in that

last sequence that was played, you were instructing
and telling people what to say, is that correct?
That is correct.
Q You were setting the stage for presentation

before the Sheik, is that correct?

A Yen.

Q And Tony?

A Yes.

Q That was the Sheilk, of course, played

ne part, he was just a figurehead?
A That is correct.
[+ Never opened his mouth?

A I wasn't in the room, 1 don't know,

Jou
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Q He never, under the circumstances,
according to the plan, was supposed to say anything?

A I don't know what was said in the room,

a9 Let ma ask you thie, the total ABSCAM
congept, the Sheik was never supposed to say anything,
just sit there?

A I don't know, I wasn't in the room.

Q ¥You were downstalrs, you gave the instruc~
tions before the person went in the room, right?

A I was with the pecple down in the room,

Q What the jury heard is what you told
the people and Mr, Errichetti before the person went
into the room where the Sheik .:as?

A That is correct.

Q He was told what to say and how to do it,
you will go on stage twenty minutes, it's all bullshit?

A Yes.

Q That was precentation before a persen

who really was not a Sheik?

A That is correct,

o An F.B.I, agent?

A Yes.

Q It was play acting to be put on bafore

whoever was in the room, Tony Amorosc and the person
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who was the Sheik?
A Yes,
[+] According to the script as the jury heard
it?
A I don't know about the script here.
Q According to the words and verfeormance

you read out before the persons went in the room as
heard on the tape?

A That.is correct,

Q And the two previous tapes that set up
the ¢limax, it was preparation with Mayor Errichetti,

you telling him what to do with respect to those persons?

A I told him to set the meeting up.

Q He followed your instructien?

A Yes.

[+ The tapez of the l6th and 20th culminated

or came to a ¢climax with the tape of the 28th when
you ==

A I told him what to say in the tape.

Q Now, this ia what, the 28th of June,
the date is correct?

A 1 think it is,

Q When was the first time you spoke to

Mr. Errichettl in terms of Congressman Mvers and the




2

3

]

Wainbarg -~ cross brown

21
prospact of a meeting with Congressman Myers?
A I hava t2 look at the tapes.
Q Iz it true that in June you were talking
to him about Congressman Myers?
A I have to look at the tapes.
Q I will try to refresh your recollection

if I may with conversaticn.

AB of July certainly you were talking
to Mr, Errichetti in terms of Congressman Myers becauss
the first meeting with Congressman Myers that you
attended was in August, is that correct?

A That is correct.
o] That date would have been August 22nd;
is that correct?
A If you say so.
0 Nao, please,
I have no authority to say so.
If you don't know we will check,
A All you have to do is give me the list
in front of you,
c Let me do 1t my begt way., I will try.
(Pause,)
THE COURT: To save time, we have in

evidence 5-A, the transcript of the videotape
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which the jury has seen betweeniMr, Weinberg
Mr. Myers, Mr. Errichetti and Mr, Amorcoso and
that is dated Mugust 22né, 1979,

poes that refresh your recollection
as to the date when you met with Congressman
Myers?

THE WITNESS: I know it was some tima
in August, your Honeor.
Q It does not refresh your recollection,

is that what you are saying?

A Ho.
Q Let me try another way.

There is in evidence 21-B which is a
tape of July, 1979. Let me call your attention to
-- may 1 approach the witness?

THE COURT: VYes,

Q 21-B, I ask if this refreskes your
recollection. First, the top to verify the date,
Go to the second page,

I'm ealling your attention strictly to

the date. Does that refresh your recollection as to

the time you first began to speak to Mr. Errichetti in

terms of Mr. Myerasa?

A I think the conversation goes back a little
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befors that too.

Q Yeg, but that date was a point of reference
to refresh your recellection.

A Yes.

{centinued on next page.)
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Q Your recollection having been refreshed,
I will put the guestjion to you. '

Can you tell us now approximately what time
in terms of months you began to discuss with Mr, Errichetti,
Congressman Myers?

A I think it was sometime in July when he first
mentioned Congressman Myers to me.

Q Of course the tapes we just played were June,
Myers name came up sometime in July, is that fair?

A I think so0.

o Going on that approximation and having shown
you at least cone tape, let me show you ancther which is
19A, July 29th, I showed you the 31st before, perhaps this
will refrech your recollection to some degree.

1980, July 29th, that certainly refreshes
your recellection to some degree?

A That is correct.

Q Using that as a point of reference, how long
before that had you discussed Mr.Myers with Mr, Errichetti
or anyone else for that matter?

A I can't say until it was the name was brought
up, exactly what date, I don't know.

[+] With respect to Congressman Myers, it is fair

to say sometime in July?
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A I would say so.

[+] Now, do you racall a conversation in which
you directed Mr. Errichetti with respect to what he shouid
sey to Congressman Myers?

A 1 don't rerember exactly when I would have told
him he haé to come on to say exactly what he was geing to
do to take the money.

Q Let me call your attentjon to == you wouldn't
recall the conversations around August 15th with the Congress-

man or with Mr, Errichetti concerning the Congressman?

A Not offhand.

Q Do you recall a phrase: "wet and dry closing?”

A . I recall him sayina they wanted a wet and dry
elosing. .

Q ¥You are certain it's not you that said wet

and dry closing, it was Errichetti, right?

A Yes.

Q ¥ou are familiar with property transactions,
I assume?

A A little bit,

Q What is a wet closing as opposed to a dry
closing?

A I know what the conversaticn wet and dry meant

at that time.
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4] I am asking you first what wet and dry means

to you in terma of a closing or & consummation of a business

deal?

A Getting together and having the closing.

Q Getting together and kind of rehearsing for the
closing?

A Yes,

[+] First the dry closing which is a rehearsal

and then a wet closing?

A Yen.

Q In this context, isn't it true the words address
toe you refer to a rehearsal prior to the final event?

A No.

Q What did wet and dry refer to in that context?

A He wanted to check us all to see if we were
real and nothing going on in the hotel room.

[+] Who wanted?

A The Congressman wanted.

[\] Errichetti told you that the Congressman
wanted to check it out?

A He didn't say that in the telephone conversaticn

Q Let's play it in context and see what the
telephone conversation is.

This, your Honor, is referring to Page 1250 of
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August 15,1979, it is 3500-111. The telephone conversation
between Angelo Errichetti and Mel Weinberg.
The part that will be played, your Honor is
Page 3, fourth line from the bottom. And go down to Page
4 .to put the phrase in context.
There is no gquestion in your mind that the

words were said in terms of meeting with Myers in that

frame ==
A Said by ME. Errichetti.
Q The frame of reference to a meeting.
A He wanted to set up a wet and dry clesing.
Q We're about to play a tape to attempt to put

the worlis in context so that the jury can judge.

The tape is the one I outlined for your

Honor .

THE COURT: Ready té play it? '
MRE. BROWN: Yes, we are ready.
THE COURT: Proceed.
(Tape played.)

o You heard that?

A Yes.

Q It is a fact what Mr. Errichetti says is:

"I will come up and your good friend can give me the whole

script so I will know what to say?"
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A He said script.

0 Your good £rtena is Mr. Amoroso?

A I presume S0.

Q There was no other friend involved, is that
correct?

A That is correct.

Q If the tape said -- if the tape says that

Mr. Errichetti said to you in fact may we have a wet and dry
cloaing, and you said I will see if I can arrange it -=

A That is correct.

Q Then he said, T will come up and you can have
our good friend give me the script, in effect, tell me what
to say?

A He wasn't going to ==

Q The conversation == others will judge that,-—
the conversation you had, in this conversation, wet and dry
closing refars tc someone going over the room?

A Can yow repeat that?

Q It is my recocllection that you had said just
before the tape was played that when Mr. Errichetti said
wet and dry closing that referred to somecne's desire to
go over the room, ia that correct?

-\ Yes.

o The tape was played and wet and dry closing
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the script, is that correct?

A That is correct.
o It _i.n also true, that == may I approach, your
Hanor?
THE CCURT: Yes.
(; I am using 3500-111, the same tape that was
played,

1f you examine that, if you will, Mr, Weinberg,
starting here and going to the third page and down to the
fourth.
It is alsc true that in the part we just
played, Mr. Errichetti said in part: I can go up a little
early and your good friend can give me the script, and:
1 prefer to go one day, Wednesday or Friday, whatever you want
and I come up so that we can meet privately,,. We are supposed
to do and so T understand what has to be done?
A That is correct.
Q Those words certainly don't refer tc geing
over the room, do they?
They talk about what is toc be done?
A That is correct.
Q Is your memory so refreshed that you might

agree that the tape doesn't refer to going over the rcom but

82-077 0—81——66 (Pt. 1) BLR

1
came right before him saying I will come and we can g0 over !
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has reference to going ever the script and what they have

to do with you and Mr. Amorosa?

out.

A

to hear.

ns.

for the money.

o

A

Q

The wet and dry was to come over and check us

Th rest follows?

He wanted to come up and see the fellow.
Go over the script?

Yes.

The past three ==

Never told him what -- told him what we wanted
Run that by me again?
We told him what we wanted to hear.

We will not give him the money until he told

But you told him what you wanted to hear?

We wanted to hear what was going to happen

The tape demonstrates you were preparing him

in advance so when he came before the Sheik he would say the

right thing?

A

Q

We never spoke to the Congressman.

What was the script, so that he can tell ycu

what he had to do?
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A I don't know what he had in mind. We told
Mr. Errichetti exactly what we wanted from the Congressman,
Q Doesn't the telephone conversation say thet .
Mr. Errichetti expects you to tell him what you went him

to do and what you want him to say?

A This is what Mr. Errichetti says.

aQ You don't disagree with it?

A Ko. .

Q That is actuvally what happened -=- I am sorry

I came up, your Heonor.
THE COURT: 1It's all right,

A That didn't happen.

Came up and told him befcre we turned the noney
over we want to know what he could do for the money.

Q You had conversation with Mr. Errichetti in
terms of Mr. tyvers well before the meeting?

A Yes.

Q All if it was directed towards having him
say certain thirgs in front of Mr. Amoroso or the Sheik
that would justify turning over the money?

A He had to tell us exactly what he was going

to do before he gets the money.

a Be had to say certain thinga?

A I don't know,



Fi]

Weinberg-cross-Brown 210 4
Q Let's see.
Doesn't Mr, Errichetti say to your Wiatever
you want to do he has no problem, coming up like 9:00
o'clock in the morning, and then sitting down with you
and you know, going over the whole thing, and then like
1:00 o'clock == isn't that what it is?

A It'a never done though.

(Continued on next page.)
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And don't yeou say right after that, "Right"2
I say, "Right."

That means agree, doesn't it?
I'm saying, "right™ to him when he said that.

That means agreement to what has gone before,

doesn't it, when one reads it that way?

A

Q

*right"?
A

Q

Will you come back with that question?
Surely.

There were words that had gone right before

That's correct.

Would you read them in context, the paragraph

before and "right,"” so that yt{u can tell me whether or not

that is in effect sayiaé. yes,okay,

A

Hé's saying he has no problem coming up at

9:00 o'clock in the morning.

Q

A

A

Yes.
And I'm saying, "right."
What else does he say there?

Sitting down with you and I =-- and you going

over the whole thing and like 1:00 o'clock, go through with

it, you know.

Q

saying, "right,” to get just a little bitty part of that, are

-

Then you say, *right.” Now, you are not
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you?

A I'm saying, "right,"” to what he was saying,

Q And he says, well, come up. We will have that
dry closing, Do what you want us to do. And then at 1:00
o'cleck we will go through the real thing. Isn't that right?

A He's going to have a nlmt and dry closing now.
Originally he wanted to do it in one day.

[+ Isn't it « fact that the analogy between the
business deal and this, the truth that you have a dry closing
or run through, right? Youw have a run through of awverything
firat?

A Correct,

Q Okay. There he says I will come up and we

will sit down and go over it with you,right?

A That's correct, .

Q That would be the dry cloaing, wouldn't 1t?
A That's correct.

[+ And then in the afternoon we go through the

real thing, which by analogy to the business deal is, when

we really put it through?

A ‘But that didn't happen.

[+ I didn't ask you that. I am only referring
to that,

A That's what he's saying.
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Q That's what you say "right" to, isn't it?
A Correct.
o Wow, it is a fact, is it not, that you did meet;

with Mr. Errichetti on August 22nd before Mr. Myers went
into the room; is that correct?

A, That's correct

Q And it is a fact that you had a ten minute
meeting with Mr. Errichetti approximately?

Y That's correct.

Q And is it a fact that on that oceasion no
tape was made?

A That's correct.

Q Now, it is a fact that you have worn bedy

packs while werking on ABSTAM, have you not?

A I have worn a body pack twice.

Q On ABSCAM?

A Correct.

Q And it is o fact that it is a practical device
is it not?

A No, it isn't,

[+] Well, did you make any attempt to tape that

conversation just before Myers goes into the room on the 22nd

7

A I don't follow your guestion.

Q I will withdraw it, and I beg your pardon.
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¥You have before you a transcript which says thye

Errichetti wanted a preliminary conversation with you so
they will know what to say; is that correct?

A Correct.

] In between that day, which is August 1S5th apd
August 22nd, do you see Mr. Errichetti again or do you talk

to him again?

A Between the 15th apd the 22nd?
Q Yes, sir. That's the question.
A I yeally don't know.

Q All right.

So then, as far as we know, at this point
between the 15th and the 22nd, you didn't discuss it any
nore..the Myers thing any more with Errichetti?

A As far as I know.
[+] As far as you know.

S0 now you meet him before they go inte the

room to sit down with you and Mr. Amoroso, right?

A That's correct.

Q And that ten minutes ian't taped? We don't
have any record?

A That's correct.

Q It is also true that on the bottom, going

way back to July 26th, the key conversation where Mr. Lmrosol
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jntroduces his -- this idea of immigration help up on the
top of the Lefthand is not taped either?

A That is correct.

Q S0 in this case two critical tapes, the starting
of all of it so-called on the 22nd u.nd that conversation
just before Myers goes in, not taped, right?

MR. PUCCIO: Objection.
THE COURT: Sustained.
MR. BROWN: I will withdraw, "critical"?

[+] It is true, is it not —

MR. PUCCIO: My objection is, it's been asked
and answered.

THE COURT: Sustained.

ME. BROWN: May I not put it with respect --

I have not put it in that context before.

THE COURT: I heard 15 ways of saying the same

thing.
MR, BROWN: Yes, thank you.
+] You were present on the Lefthand on July 26th,
right?
A That's correct. .
Q And you had testified in Philadelphia incorrect

that the idea of getting a Congressman or something to work

on the Sheik's immigration came from Mr. Criden?
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A That's eorrect.

") You found out that that's not correct?

A That's correct.

Q You found out it was -- in truth it was Mr,

Aporoso's own idea and he conceived it the day before the

boat ride?
A I don't know when he conceived it.
[+] Don't you know that Mr, Amorosc read an article

in the Miami Herald on July 25th about Somoza and that that
inspired him on the 26th to speak to Errichetti and Criden
about Somoza and about the Sheik? You know that now?
A I understand that,
Yes.

So it was inspired on that day, correct?

A Correct.

] Now, you alsc know that that conversaticn is
not taped?

A That's correct.

Q Now, it is from that tape leading wp to the
August 22nd date that ABSCAM pr ds to rage the idea

. of having some important person do something about the

Sheik's jimmigration problem; isn't that right?
MR, PUCCI0: I object to the form.

THE COURT: Overruled.
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THE WITHESS: Could you repeat that?

o Surely. I shall.

It is from that date, July 22nd, the hoat,
upstaire, Lefthand, that ABSCAM encourages the idea that sornz
inportant person should be influenced to work on the Sheik‘s
famigration problem, right?

A That's when the idea was formed.

Q The first action that culminated would really !
be August 24th when actually the con man comes in the room,

A Right.

-] $o in that sense there is a connection from
Jely to August. right?

A Correct.

Q And the conversation that atarts on the Lefthand
was not taped?

A Right.

MR. PUCCIO: I gbjectk,

Q The conversation -=

TBE COURT: It's been asked and answered for

about the fourth time.

MR. BROWN: Yes.

THE COURT: WNext question.

MR. BROWN: T am not —~ I don't think I am

going to take advantage, but this is my last question
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and I will be subject to your Honor's sanctions. |
Q And the next guestion -- the next part that

was critical juat before they went in the room is not taped,

MR, PUCCIO: I object. That's been asked and

answered.

THE COURT: I will permit it. Overruled.

Q And the next and the last most critical
conversation before he actually == the con man went in the
room was not taped, right?

A Yes.

Q Now, is it also true that with respect to

continuing conversations =-- now, in terms of July 29th, you
have testified concerning a transcript which was prepared
by the Government? Do you recall that?

A I do.

Q That would be 19A, May I ask you if you have

a copy there?

A I don't.

MR. BROWN: May I ask if a copy -- the Governmeat'

s copy would be provided,

Q Now, we will ask His Honor to play a tape of
that meeting, but prior to that I want to show you a draft !
of that particular conversation? \

THE COURT: The entire conversaticn?
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MR. BROWN: Just some worda, your Honor.
put I have to show him the whole draft to show the
distinction.

4] 19A does contain certain conversations. Would
you turn the page, please.

Now, on the second page ag we read together,

sir, -~

MR. PUCCIO: Your Honor, I object unless it's
being shown with the jdea in mind of refreshing the
witness' recollection and having him testify.

MR. BROWN: Not only to refresh his remilectio),
but to hawe the tape played as to the part extracted,
your Honor.

THE COURT: I am still not clear on what you
are doing. You are ghowing him something which is
not identified for the record in conjunction with
19A.

MR. BROWN: Your Honor, I am gorry. What I
thought I said was I am showing you a draft which is
the complete copy supplied to the defense by the
Government of 19A.

THE COURT: Of the July 29, 1979 conversation?

MR, BROWN: Yes, sir. I am sorry. I thought

I saild that.
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THE COURT: I was unclct:'lr as to that.

o Wow, I am showing you -- you have before you
19A, vhich the jurors have .meen, the conversatiom of July
29th; is that right?

A That's correct.

Q And it is understood that that July 29th
draft, the polished copy, 19X, was not complete? Ceztain
words were legt out. And the Government made it clear that
cartain parts were left out. You are aware of that; is
that correct?

A Correct.

(Continued on next page.}
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4] Wow, I am calling your attention to Page 2

of that document and ask you if you can cbserve certain

words which I am asking you to congider as having been cut

out, not by any iﬁpruper action, but eliminated by the Govurn1
ment after having made clear to the defense -- all right, l

Okay. ¥Now, if you go over to the other side -
js that the same? All right. l

MR. BROWN: Now, if yowr Honor please, the dragt
that we have received had left ovt certain key words
which I call t6 your attention and I know it's
inadvertent --

MR, PUCCIO: I cbject te this characterization.
We have no objection to playing the whole tape if
that is what is called for.

THE COURT: The jury will disregard the
characterization as to what is critical or key or
anything else. :I'Iurn apparently was something omitted
aomewhere.

Q Will you go over to Page 57
A I don't have Page 5.
Q You don't have Page 5. Let me show you Page

5. That's not in the transcript that you have?

F I don't have any of that.

MR. BROWN: I will show you what it is, your
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Honor, 1t was left gut. Thia i.la\u'hut we wanted to ;Iuar:
Page 5. ;

Your Honor, the reason I sald -- the reason yhrf
I said what I said was to make sure that there waa ng
charge against the Government of any == !

THE COURT: Now, what you propose to do is play
another segmant of the tape, part of which the jury
has already heard as Exhibit 19 and seen as 19a7

MR, BROWN: Yes.

[+ And the transcript that was prepared for the

A Stops on 3.
Q And we are going to Page 5,
MR. BROWN: Could we have the jury book handed
out 8o the jury will follow it, your Henor.
THE COURT: Certainly. '
MR. BROWH: Judge, we need that Page 5 to be
guided with the -- may I? ’
Thank you.
If your Henor please, may I call to the attention

of the Court and the jury where the redacted copy --

where they have stopped is at "all right,” we start

right after that.

THE COURT: That is on Page ) or where the threll
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7 astericks appear in the middle of the page?

3 MR. BROWN: Yes.

n THE COURT: After you finish playing the tape -4
5 or if you have any particular question about it, I

will hear -- we will have to recess a little earlier
) for lunch today.
MR. BROWN: Are we recessing?

Oh, we are geing te play the tape.

THE COURT: &All right, are you ready to proceed?
MR. BRCWN: Yes, your Honor.

!
!
THE COURT: All right, play it. !
]

]

" (Tape recording played.)

u {Tape reccrding stapped.}

" Q Wow, that referred -- that naturalization perscn
% which was left ocut in the original redaction was Mr., Noto,

g | rione?

" A I don't think so,

o Was it another naturalization person?

n I never had the name.

N It was a friend of his.

P [+3 Now, Mr. Noto was involved with a friend of

n his, wasn't he?

x A I knew he had an inspectar or scmething there

s | w4 = !

82-077 0—81——67 (Pt. 1) BLR
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] Well, isn't it true that in fact the Noto

sitvation involved a chief investigator in addition to Mr.

Noto?
A I thin you're right there.
MR. BROWN: May I resume later?
Otherwise the continunity -- did you say we
could break? I want to resume the continunity of

the tape going into the naturalization --

THE COURT: All right.

We will recess at this time, ladies and
gentlemen. We will resume at a gquarter of two rather
than 2:00 o‘clock. Don't discuss the case during the
recess.

{Whereupon, the jury retired from the Courtroom

(Luncheon racess taken.)
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THE COURT: S&till ob cross—examination of
Mr, Weinberg by Mr, Brown,
MR, BROWN: ‘Thank you, your Henor,
CROSS-EXAMIBATION

BY MR. BROWN:
Q Hr, Weinberg, at the close of the morning

.session, certain tapes had been played and I was about

to ask you questions - indeed I had asked you one gquestion
concerning Mr. NHoto,
A Yen,
Who was Mr. Noto, as you understood?
Second in charge of NHaturalization,
Mot the chief.then, is that corract?

As far as I know, ne.

5 » 0 ¥ ©

Bow, who was the person in charge =- he vas
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second in charge?
A Yos,
Q Who would have been the first in charge of

the Bursau of Naturalization?

A I have no idea.

4] There wa3 a chiaf investigator fnvolved?

A I believe the chief investigator was brought
up.

< ¥as he the too man, the second man?

A I don't kaow,

Q Well, do you recall having testified that you

bad a conversation with Mayor Errichetti about this matter
and I call your attenticn, and wr, Puccioc's attention, to
page 1661 of August lEth's testimeny, in which you said
that Mr. Errichetti had said he had a friend who ia a
chiaf investigator at the Department, and he an_\.‘lld get a
green card?

1y That is correct,

e ThenI believe you further testified that 50
thousand was to he given to the chief investigator who was
going to send his boss in, the second in charge, and they
were going to split 25 thousand or whatevar, do you yecall
that?

A Yas,
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Q How then, if 50,000 was to be given to the

chief investigator, in that context, was Mr, Noto the chief

investigator?
A I don't think so,
Q But it is true you said you understood the

money was to be given to the chief investigator, whoever
he was?

A If I believe I am correct, I was told “r.
Noto was golng to give his friend half,

o let me read verbatim what you said at page i
1661, I will start at 1660:

"0 As best you can recall, what was said
by you and what was said by Mr, Brrichetti concern-
4ing this gentleman?”

Do you remember that guestion being asked

by Mr.. Puccio? Yes, put by Mr, Puccle,

A Not offhand,

Q ¥r, Puccico was asking you on direct examina-
tion on the 1lB8th:

-0 Kr. Weinberg, did you ever have a con-
versation with Mayor Errichetti concerning someone

called the chief investigator?

A Yes, I did.”

Do you recall that?
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A Yes,

Q bl *] As best you can recall, what was said
by you and what was said by Mr. Errichetti concerning
this gentleman?

A He said he had a friend who was a chief
investigator in the department there and that he
could get us a green card for the Arabs.”

Do you remember that?

A That is correct,

9 "0  Was this person supposedly in the Immi-
gration Service?" And your angwer was, "Yes, that's
corract,

] Was there any rmention of any money in
connection with this matter?" There was an abjec~
tion, sustained, and then the question put later:

Q As bept you can recall, tsll us what
the conversation was, -

“A The convarsation was that $50,000 was
to be given to this chief investigator who was going
to send his boss in, the second in charge, and they
ware going to split 2% each, or whatever it was.”

Is that correct?

A That is correct.

")  What was the boss of tha chief investigate:
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called, do you remember?
"A Mr. Noto,
*q Who did you first hear that name from?
"A Mr, Errichetti.”
A That iz correct,
Q Now then, Mr. Noto was the boss of the chief
investigator as you understood?
A Yes,
Q But you had said that the $50,000 was to be
given to the chief investigator?
A -~ That was originally the idea, to give the
¢hief investigator, then he brought Noto in,

Q May I go over it again? Just before naming

Noto as the boss, you say the conversation was, that §50,000

was to be given to the chief investigator who was going to
send his boss in, the second in charge. .Thay were golng to
split 25.

What was the boss of the chief investigator

called, do you recall, Mr. Noto.

The boss would be Noto. The chief hw.nt!gator:

would get the money:r right?

A (Ko responwe.)
Q I am only going by what you said,
A I undarstand, Originally, the chief investigater
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was supposed to come in, not Joto.

Q That was Tetrazeini?

A I don't remember his name. And after tha:
he said he oot this fellow, a friend named Noto, the chief
investigator,

'] In here you say Noto was the bogs of the
chiaf :I.nvesti.‘qator?

A That is what I was told,

Q Did that ever change, Mr, Noto was no longer
the bosa of the chief investigater?

A I don't think wo,

Q Tell ma, 11\ retrospact, do you have any un-
derstanding what really happened on that day?

A All I know, the fellow that came in wasn't
what. he was supposed to be.

Q In the concept of a acam within a scam, con
within a con, did you see this as an attmpt.by My, Erri-
chetti and others to con you and your coworkers of the F3I?

A Later on I d4id.

Q So that there was -- indeed there was a scan
within a scam, a play within a play?

A Agresd,

Q Because the big play would be bringing in

Mr, Hoto and glving him the money and -- to do what you
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want, cooperate: right?

A

Q
A
Q

Yes,
That was a scam?
Yes,

Within that scam someone brings in Mote to

rip you off, is that correct?

»

Q

A

Q

Yes,
That was a con within a con?
That is correct.

Well, as one of the greatest, you didn't

datect the con?

A
WAB WwWrong.,

Q

A
Q
A
Q

When we seen the pilcture we knew something

Could you explain it to us?

They are looking to rip us off of the 50,000.
That was in September, right?

I believe that is the date,.

It would have been impossible to rip you off

because under no circumstances could a crime be committed

because you were law officers?

MR, PUCCIO: Objection,
THE COURT: Sustained,
You were the F2I?

I wasn't the FBI,
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Q I beg your pardon, but you were working with
the FBI?
A That ia correct.
Q Row, you saw the £ilm and there was mention

of giving Mr, Woto tng bogus ayent $25,000, vou heard that?

A No, I didn't hear that,

] Did you see 550,000 counted out well in ad-
vance by Mr. Amoroso?

A I geen that.

Q You don't recall whether on the tape they
said $25,000 for the investigator: is that correct?

A I don't recall that,

Q How, as you sat there, you talked to Mr. lioto '

while Mr, Amorosc left the room, is that correct?

A Yes,

Q Did you at that time or at any time ever say
anything to 4r, Noto about his trying to rip you off?

A I asked hir for his drivar's license to find
out who he was,

Q We saw that. Did you at any time other than
what we saw, perhaps the jury can recollect the play, did
you after that say anything to Mr. Neto?

MR, PUCCIO: I object to play.

MR, BROWN: I will withdraw "play.”
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] Con within a con, whatever it was —-
MR, PUCCIO: I object to that statement before
the question,
THE COURT: Just rephrase.the guestion.

MR, BROWN: Yes, sir,

Q Did you on that day, other than .anything which
i

we saw or heard in this courtroom, say anything to Mr. Notc?

A Noto -~ I spoke to him outside with Mr, :
Errichetti, i

Q What did- you say to him ~- that waan't on .
tape? jl

A T think it was, On the recording. '

Q Body pack?

A 1 don't know what they —-

Q There was « recording of your conversation? !

b -I wan cut of view of the camera there, and

he wvas telling us vhere he was from.

Q You met My, Errichetti off camera?
A I believe mo.
Q That was recorded on camera, that is what

you'rs maying?

A I don't think the camera was on us, just the

voices,
Q There was a pickup auvdio but nothing wisual?
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A That is correct.
Q What did you say te him -- what did you o

or say at that point?

A He was telling ua where he was from. I think
Illinois,

Q- $till, he was in Immigration --

A That is correct.

4] Did you say to him anything about what he

was doine, what are you trying to pull here, or anything

like that?
A I don't remember,
Q Did you say anything to Mr. Errichetti at

that point, what are you trying to put over on us?
A Ho.,
Q As a matter of fact, you later had = long

conversation with Mr. Errichetti about this matter, did yeu

not?

A on the way to the airport I spoke to him about
it,

o Has that recorded?

A Ho, it was not,

Q Pravious to this avent, Mr, Noto appearing,

you did have a number of conversations with Mr, Errichettl

about the gentleman who was supp d to app as the
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Immigration person, is that correct?
A I believe ao,
MR. BROWN: If your Honor pleases, we would
.1ike your permiasion to play certain tapes after I
have asked Mr, Weinberg about this one prior con-
versation,
May I approach him, ajir?
THE CQURT: Yes,
Q I am referring to a draft of August 28, 19795,
Mr. Weinberg's.and Mr, Errichetti's phone conversation,
First, 1 will show you the beginning of it,
., *Mr, Weinberg, and I will eall your attentien to it,

{Pause,)
MR, BROWN: I am referring to page 5, lines

5 and 6, and I am astking Mr, Weinberg to examine
them in context,
(Pause,)
Q The Noto seeting occurred in September,
around September 19th; wounld that refresh your recollec-
tion?

A Yes,
Q We are addressing & conversation of the 28th

of August -- that would be roughly some days. in advance

of September 19th: is that correct?
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A That is correct,
Q I ask you, in context, isan't it a fact that

a3 early as the 28th of August you were talking about this

Immigration perscn you were going to bring in?

A I presume that is what it is about.

+] You said -- I will get you a name?

A Yes,

Q In context, that is what we are talking about;:
right?

A T don't sece it there,

Q waa there anyone else he was getting you hy
¥riday?

A I don't remember.

Q - He was saying to you you know who the person
will be?

A He'a telling mwe he will know who the person

will be by Priday.
MR,
MR,

BROWN ¢

PDCCIO:

BROWN =

COURT ¢

We would like to play the tape,
No objection.

This iz 3500-118?7

Yes,

Ml right. Play it.

We want 3500-19 to be played,

According to my chart, 3500-1%
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relates to September 2nd,
MR, BROWN: That's right.

MR, PUCCIO: I am confused as to wheré the
transaript waa of the 28th,

THE COURT: Of Rugust,

MR, PUCCIO: Yes,

MR, PUCCIO: That is what T thought, I guess
we are confused on numbers,

MR, BROWN: HNo, I want to play September 3rd,
79, your Romor. 3500-119, Index 1275,

THE COURT: The one you discussed with the
witness related to 3500-118, Now you want to play
3500-119%"

¥R, BROWN: 119,

THE COURT: Relating to feour days later?

MR. BROWN: VYes,

THE COURT: Proceed, .

(Tape played.)

[+] This conversation of September 3rd is clear --

THE COURT: September 2nd.

KR, BROWN: You are right. The transcript

says the 3ird,

MR, PUCCIO: It was the second, It was an

arror.
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MR, BROWN: The transcript has an error.

Q September 2nd, You talked to Mayor Errichettj’
by phone. He told you he was down in Washington, 1'm

geeing my chief investigator but I am getting some big quy.

A Yes.

Q ¥ho would have been Noto?

A Yes,

Q He discussed that with you -— did you have

any other conversation that he was searching for this

Naturalization figure who aventually became Noto?

A ! don't remenber.
Q Noto didn't ﬁal_k in cold on the 19th?
A No.

|
i
|
|
|
|
I
!
]

MR. BROWN: May I play the next tace, 3500-120

this time, Septembar Sth, three days later, Tele-
phone conversation, Weinberg and Errichetti,

THE COURT: W¥hat portion is to be played?

MR. BROVN: The -~ partially the first page,
the second page down to *"all applications. Fill it
out -- inaudible,”

THE COURT: All right, play it,

(Taps played.)

THE COURT: So the jury d_um't think they

are losing their hearing, that was virtually
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? incomprehansible to me. vVery poor quality recording,
! Q Wers you able to make much out of that?

! A Very little,

y Q Except you were in contact with him about the

¢ natter?

! A That is correct,

' 4] He was talking about the application?

' A Yes,

» a This later relates to the talk about an appli=-

"] cation in-the picture, you just said you asked him about

2 his card and if he has application?

A No,
" Q You don't remember that?
1 A ¥o. ) .
s e In any event, all throughout Mr. Errichetti
r is talking to you and you're talking to him?
" A Yes.
" Q Throughout this period you are on good terms?
o A That is correct,
a Q Priends?
z A That is correct.
. 2 How many phone calls do you reckon you your=-
u self initiated to Mr. Errichetti in the course of the —-
B

vithdrawn.

477 0—81-— a8 (Pt, 1) BLR
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What period of time would you say your rela-

tionship extended?

A
Q
R
Q

Eight or nine months,
Ending approximately when, would you‘sny?
Right after Neto.

Right after Noto you sort of cut off from

Errichetti, is that correct?

A
Q
A

Q

That {s correct,
For eight menths prier you talked to him?
Yes,

How many phone calls de you reckon you made

to Mr, Errichetti?

o

I have no idea,
Many?
Many.

Would this -be consiatent with the theme of

a confidence man, which was to stay right on the gucker?

A
Q
A
Q

Keep in touch,
At all times?
At all times.

Why was this a cardinal principle of a con

MR, PUCCI1O: I object,
MR, BROWN: I will withdraw it.



-

L= ]

2204

Weinberg-cross/Brown

Q You have stated that this ls a cardinal

principal of being a successful con man, ataying on the

mark?

Constantly?

» £ ¥ O ¥ O »

Keeo in touch,

That is correct.

{No response,}
So he doesn't get away?

That is correct,

Q To that degree, in the sense of that, he was

a mark to that degree?

I objact to the form of the

MR, PUCCIO:
question,
THE COURT: Sustained,

Why would you want to keep in touch constantly?

Q To the degree that you were working your con- _l

-fidence game, he was an object of it?

MR. PUCCIO:
THE COURT:
MR. BROWN:
THE COURT;
MR. BROWN:

Same objection.

Sustained, It has been answersd,:

I bag your pardon?
Yesterday, You are reptitious.

I have avoided it rather scrupu-

lously., May I ask this one gquestion?

THE COURT:

Go ahead, It's quickex.
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Q So thia, in terms of your confidence game,

made Mr, Errichetti the cbject or the mark; is that corrects
MR, PUCCIO: I object to that, The form

of the guestion,
MR, BROWN: That is the same question your

Honor allowed me.

THE COURT: I will allow it,
Q Mr, Errichetti was a subject of your confi-
dence technigue throughout this, is that correct?
A That is correct,

MR. BROWN: May we ask to allow th= jury to

listen to the next tape with the same aequence and
would your Honor allow us to play for the benefit
of the jury o portion of the draft 3500-112 -- 128,
I'm sorxy, your Honor, 3500-128, which is tape 1744,
and page 20 starting at the bottom and going two-
thirds through the next page?

THE COURT: You've got me confused.

MR, BROWH: September 12th,

THE COURT: GSeptember l2th, 3500-128, tape
1647,

MR. BROWR: I am taking my information from -

1744, your Honor, he still agrees on the draft,

THE COURT: It could be an arrdr in the
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listing of the tapes,
MR, BROVWN: Transcript of the meeting of
September 12, '78, Mr, Weinberg and Mr. Errichetti.
THE COURT: At the Hyatt Houss in Cherry Hill?
MR. BROWN: Tt doesn't say, but it is there,
THE COURT: There is no disagreement, then
we will assume the listing of the exhibits has the

tape number wrong, The participants agree, You

may play it.

(Tape played.}

THE COURT: Nothing in the ear phones,
MR, BROWN: Is that the hest you can do?
(Pause.)

{Taps played,)

Q Could you hear some of that, Mr, Weinberg?

I aia,

MR, PUCCIO: May I have the page reference on
that?

MR. BROWN: Yes, page 20, 21,

MR. PUCCIO: Thank you.

MR, BROWN: I am informed the tape iz in the

possession of the Government and is coming in

momantarily
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o HMr. Weinberg, we are now approaching
September l4th and the tapes with respect to the inmigration
matter with Mayor Errichetti starting July 2%th, as you
indicated vhen you looked at it.

How, proceeding up to the ldth, on the way
to the 19%th, if you listen, I will ask some gquastions later.i

Thank you, !

THE COURT: Which exhibit?

MR, BROWM: The exhibit, if your Honor
please, is 3500-132, September l&th, 1979, tape
1290, your Honor.

“ THE COURT: that page of the transcript?

MR, BROWN: It will be the first page
through half of the second page.
THE COURT: All right, play it.

(Tape played.)
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(Tape recording stopped,)

Q Now, thus, on the l4th, after this irter-
change that has been going on since the 29th, you fimallw
get the name allegedly, right?

A That's correct.

Q And it's Mario Wopo, N-o=-p-o at this zzinz:
is that corract?

A That's correct.

Q Now, throughout this entire period wou heve
only dealt with him in terms of a phone call that we -ave
about Nopo or Hoto; is that right?

A That's correct.

MR. BROWN; MNow, if your Honor please, T
ask permission to play the tape the day before,
which is September 18th, 3500-141. September 13==,
1979,

‘THE OOURT: When you say the day befsra,
you mean the day before the meating in Washing<sn?

MR. BROWN: Yes, September 19th was +he
meeting in Washington. September 18th, 1979.
The tape number is 1 ~- the tape lg 1298. And it
is Angele Errichettl and Mel Welnberg. This is a

talept conv tion

THE COURT: What page in the transcrisi?
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HR. BROWH: First and second and part --

just the top of the third.

THE COQURT: All right, play -it,

(Tape played.)

(Tape recording stopped.)

Q Now, that tape on the 18th was the final
nrrange;nent being made still for Commissioner Wopo, if
you recall.

As 1 recollect -- and perhaps my reasoning
reasons with yours, Perhaps it doesn't. The tape --
still, he says, Nopo, do you recall that.

A I den't recall the nane.

MR. BROWN: May I have the transcript that

was just played? -

I think you are correct. His name is not

mentioned there. )

Q Let me show you September l4th, which is
3500-132. I ask you what your understanding of the name

would have besen at that time?

A Nopo.,

Q N-o-p-07?

A That's correct.

] Now, had you up to this time —- had you up

to this time made any investigation as to name or designatil
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A onece I got tha name, it was given to John

Good and Tony Amoroso. And they checked it ocut and got the

correct name.

Q wWell, did they check it out aa Hr. opo?

A They -~ first to see if there was a Hopo in
there, and then they got the corresct name as Noto.

Q !?y the time, the day of the meeting,
september 19th, the morning, around 12:14 p.m., the tine
of the meeting, you were looking for a Hr. Noto?

A Correct.

Q And up to this time it had been Nopo and
whatever, right?

A Carrect.

Q " MNow, when you checked out, you had -- you

]

didn't do it personally?

A ¥o, I haven't.

+] Someone arrived with a phot'ograph?

A That's correct.

Q And when you saw the gentleman, you compares |

the photograph and that's how you became concerned?

A That's correct.

Q Now, iB it not true, then, that from July
right on through that you came to tha conclusion that

Mr, Errichettli was not sincere, but was pulling a trick o=
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the organization?

A What date are you giving me there?

Q From July 2%th, the first day when you
mentioned him ==~ mentioned him, meaning this particular
kogus commissioner.

A No. We didn't realize he was pulling a

trick until the gentleman camc into the town house,

{Continued on next page.)
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of it went back to the 29th when he talked about the
potential of the Department of Haturalization?

A That's correct,

Q 8o that in effact he had -~ in your opinion,
he had been trying to fool you from around that time on,
pight?  The 29th?  July 29th?

A I would say €0 then,

) Now, in terms of the scam within a scam,
the whole thecry was that it didn't add up unless the
person was going to do really what you wanted him to do,
right?

A Correct. :

Q S0 that in the Noto case, since the desire :
was not only, would the parson not de what you were going [
to do, but he wasn't a valid person, then it was impossible
to pull off this scam, was it? '

A + I don't follow the question.

Q Well, one, it couldn't -- the man couldn't

promise to do something because hs didn't have the power?

He was the wrong person?

A That's correct.
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Q Well, wasn't the plan from the very besg

t0 have people come in and say they would do things <ha-

they really could do if they followed through?

A Correct.
Q Now, therefore, within that concepti cf sha
plan, this was not a man who -- or a person who could

follow through or could have any intentioa to follaw
through on what you wanted him to do because he dién'z Lave
the position; isn't that right?

MR. PUCCIC: 1 object to it as being
irrelevant as to whether he could follow throuzh or
not.

MR. BROWN: Wall --

*  THE COURT: Is that your interpretatio:n c=
the situation at that time, Mr. Weinberg?

THE WITNESS: Wall, I actually didn't kaoW.
I didn't know who the gentleman was at the tice he
came in.

THE CCOURT: All right.

Q Well, no matter who the gentleman was, 17
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it was & valid consunmation of your plan, you wanted someore

to come in and say before the cameras what he would do for
tha money; ian't that right?

A That's corrgct.‘.

Q Okay.

Now, no matter what this man did, if he cane
in and sald what he could do before the carmera, he didn't
have any powex to do it, Aid he?

MR. PUCCIO: Objection as being irrelevant.

MR. BROWN: Irrelevant?

THE COURT: Owverruled on relevancy grounds.

Did you know whether he had any power to do

it?

THE WITHESS: Well, I didn't know who the

gentleman actually was that came in.

Q But you knew hs wasn't the man who had the

power to do what you had been set up to have a man say he

could do?
A I didn't know he was from Immigration or not.
Q Well, when you -~ you knew he wasn't

Mr. NHoto, is that right?
A .That's correct.
Q And your investigation revealad that he was

not from Immigration; isn't that right?
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A No. We didn't know he wasn't from
Imnigration. We knew he wasn't Mr, Hoto.

Q Well, did you at the time you talked with
Brrichetti to find out whether or not this was a man who
had the power to do anyt.h.ing in that naturalization --

A Well, tir, Eryichetti shed no light on it.
He. pald he could have been scnebody else that worked there
that ‘the guy sent over,

Q Well, in any event, you knew that you
couldn't follow through with your plan because you didn't .
know who he was; is that right? I

A Well, we couldn't pay him, l

il You couldn't. i

Well, that was your plan, to pay him for uhat’E
he said ‘he could do, right? I

A That's correct.

Q Now, did amy of the people who you called in .
and especially those concerned in this matter ever do ;
anything even after tlley came in and spoke to you? The i
people within thie indictment, did any of the people here i
charged evar do anything either after they came in and |
spoke ¢n these television tubes?

A That I don't know. l

o Well, you do know with respect to that, of |
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course, nothing was done, right?

.A That's correct.

Q And you do know that within that same tire
period that you were scoliciting Mr. Errichetti to get !lyers,
the Noto thing was going on, the scam within the scam?

A That's correct.

] And you didn't know to this day whether
or not Mr, Myers, who came in within the same sense as the
Noto thing,/ intended to do anything that he said he vas
going to do; is that right?

A I do not know.

Q 'S0 tha words that he employed are words,
but the intent to carry them out is something you didn't
know to this day; isn't that right?

A That's correct.

Q Now, you did have some conversation with

Mr. Exrichetti about this business of the 1l2th, l4th of

September, 19th, didn’t you?
A '!.‘hat'c correct.
Q And you and Mr. Weinberg sat down with him,
and we have seen a .video tape. lere you aware of that?
A I am My, Weinberg.
Q I'm sorry. You and Hr, -- forgive me —--

Mp. Amoroso sat down with Mr, Errichetti, talked to him,
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and that appeared on the video tape which was played hers?
You know that, don't you?

A Yas.
+] 'I'hat‘n.a Septenber 19th.

Now, in that particular video tape, is it
not true, Mr, Amorosc attempted to get informatien from
Mr, Exr-ir:hetti about what it was all about? Do you recall
it

A I know he was speaking to Mr. Errichetti,
Q You don't have sufficient recollection from

the video tape to answer the guestion?

A He was just trying to find out what actually
happened,
Q Well, let me call your attention to 23-B,

which is the tape =~ the trans¢ript of the events of
1240 which came at the meeting.
MR. BROWN: Judge, I'm sorry. I didn't ask
permission, .
THE COURT: That's all right.
Q Now, Mr, Bmorose, Tony DeVito, says, does he

not, you didn't == te Mr. Errichetti:

*vou didn't say anything to this guy, right, ;

that would nail him dewn?

"No, I don't know, I told you."

|
!
[
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That's what Mr., Errichetti said; is that
right?

A That's correct.

Q Now == well pow, could you tell us, since
you were there, what that means, if you can, since they
wveren't your words?

A No, I don't know what he meant by -~ I
think Mr. Amoroso was asking if he said anything out of the
way to this fellow.

Q Well, when he said, "You didn't say anything
to this guy, right, that would nail him down," did you
have any understanding as you heard it what that meant?

A I take it by reading it, they are saying —
he wanted to know 1f he's saying anything that will get
him in trouble.

Q Get whe in trouble?

A ttr, Errichetti.

Q At that point, in the context of that
convarsation, Mr. Amoroso wasn't worried about his getting
in troukle or you getting in trouble, right?

A That's corzect.

Q And eince you were an officer of the law,
could you tell 'us what you meant by you getting in trouble?

He's talking to you, a special agent and yourself who is

8 % o B

82-077 0o 81 69 B.L.R.
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accompanying him,

22

Who ie he askipg him abeut? Who is he

getting in trouble with?

1

A 1 just think it was small talk, trying to

|

find out. |
[+] It was a parry and thrust, sort of give and I

thrust to get through?

A I would say,

Q Now, did he ever have any success with that

while you were there, as far as getting through?

A Hot that I know of,

MR. BROWN: Could I have -- your Honor, I

ask that the transcript be distributed to the jury --
i

that they be provided to them so they can follow this,

1240,

THE COURT: The jury has it.

MR. BROWN: Oh, they have it right with them.

Thank you.

THE COURT: The jury has thosa. 23=A.

You referred to 23-B.

MR. BRWM:  Right.

THE COURT: If my memory serves me right,

that is the original tape plus an envelope.

It is

not « transceript. I assume what you are referring
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something that is necessary beforehand,
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to i8 the transcript. The tape is 23-B,

MR. BROW: 23-A would be the transcript.

THE COURT: All right. When you said 23-B,

before --

MR, BROWN: I dia, That's exactly what I
said.

THE COURT;  All right.

MR. BROWN: It would be 23-'-A of 12:40 p.m,

THE COURT: The only reasen I made the
point is that there are some asterieks indicating
scme omission from that tape.

MR. BROWM: Yes. Ho, sir, It was very
important because I ~—

Q Now, we are looking at 23-A, which is a

A Yes.

Q ‘And that is the conversation after the

nunber altogether,

Now, when -=- I asked you the question about

those first two lines whera Errichetti says, "That's the

prerequisite.”

- Now, I understand a prerequisite to mean

Could you tell us

That's right, isn't it,Mr. Weirbercg?

meeting of September 19th at 12:14 p.m, which is a d.i.ffa:e.nt;

|
|
|
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what that refers to?
A I haven't the slightest idea,
Q Did you make -- does it make any sensz in
the context?
A Not really.
] The next one was, "You didn't say axzything

to this guy, right, that would pail him down."

That doesn't make any sense, really, dcoes ii:

A Well, that's the kind of street talk, Zhat
you didn't say anytlh:i.nq to get you in treuble o &is.
Q "Nail him dowm,"™ would get -=- that "would
nail him down," that means get you in trouhle?
A That's right.
'} And he says, "No, I don't know."
Mow, Mr. moroso says, "Oh, no, no, what
I'm looking at now is if you got two guys that are going
against you.
*Jackpot you."
Could you tell us, since you were there,
if you can, what that reference was to?
A The only thing I can think of, hp'- talking
about his chief inspector and Mr. Hoto.
Q Who would go againat Brrichetti?

A Right. They sat him up.,
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Q 8o that would be a scam within a scam within
a scam, right?
A * Well, like I say, it was mostly small talk.
Q But I mean, wouldn't that mean if la;lnhody
says, Errichetti was set up, and Errichetti set you up,
and you tried to set Errichetti up --
A ’ ¥ell, no, not necessarily so,
Q 0f course not. I agree. But it could be so
A It could be,
Q A1l right.
How == so then, Mr. Amoroso says further
now, "We have got to protect you."
*"To the guy. So there's no problem as far
as what we are talking of, but now we got to protect you."
That would mean protect him from the twc guys
the chief =- the immigration inspector and the Um\igx"atinn
chief, right?
A I think so.
Q And he says, "I'm covered."”
And Mr. Amoroso says,“huh.”
And Errichetti says, "I'm covered.”
*How the hell can you cover it?"
"What was your state of mind? What were

‘you talking about?
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I was wondering how he could cover it.
Cover what?

Excuse me. I am-sorry. I raised my voice

and I apologize,

A

Q

What was it that you talked of his covering?

If this guy was going to come doisn on him,

The guy that left, Hopo was going to cone

down on Errichetti,

Now then, Errichetti —— then Brrichetti

says, “We'll see.”

conversation.,

him with it,*

to him?2*

And he says, "Well, he's only on -~
And Errichetti says, "I had —-"
And HMr, Amoroso said, "He's only ==~

And Exrichetti says, "Only the cne

That's got to be mouth to mouth, him and I.'|

i
1
'
I
!
1
i
|
E
!
i
i
i

And then Mr. Errichetti says, "1'll confront -

And you sajd, *"Did your friend introduce you .

And Errichetti says, "This morning?*
You say, "Yeah."

Errichetti says, "All he said, yeah, that's

whers I met this morning, then he brought him in. Brought

him down. S5Said this was a commissioner. I said, fine,



®or 808

as far as I know, I don't really know. 1I'm sure it is,

put that was the conversation. There was nething of any,
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thank you. I said, he said things arranged? 1 said,

no money discussed, or none of that shit in my presence ané |

the kid didn't say to me, do you have the money for ne,
you know, he didn't -—— he didn't like bait ne.*

And ttr, Amoroso said, “uh huh," .

And Errichetti says, "This, in front qu shis
guy. But you know seened awfully =-- awfully perfect.

"Yeah, maybo it was too perfect, huh?"

Did you understand that then or now,

Kr. Weinberg?

A Hostly emall talk.

{Continued on next paga.)
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Q Well you never really confronted Exrichetti
head on, did you?
A No.
4] You tried to @& something? You never did
that, did you?
A That's correct.
Q Now, orer on page 4, you talk about Errichetti
describing, 1 suppose a commissioner. -
®He's never in ths office. ke's always out
on the street, on the road.”
And M. Amoroso says, “Well, I don't know

who he was, but Ernle ~= but Ernie started -- now I use

‘Ernie for that a lot and the guy that we were talking about,

Hoto, 1s the guy. Mat's not him.”
Ernie was whoa? Ancther agent, wasn't he?

A That's correct.

Q Andls is saying to Errichetti what the truth
was? Mr. Ernie -- that iong Greek hame, the Agent wad been
spotted by the plcture?

T a We had the picturs thare.

[+] All right, Mow then, Errichetti says, down
the page, "I'm thinking. There's another thing, you knm!'.
with my guy. Okay, who's bullshitting ne, meaning :Im.'.‘;:_

got scmabody. I'm convinced thiz guy works thare as —
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And Tony DeVito and Mr. Amorosoc says, “Yeah",
And Errichetti says, "Okay, so I don't think
na's the FBI, to be very lonest with you."
How, doea that make any sense to you in the
context of the svents?
A Well, I don't know Lif Mr. Errichetti knew

that we were wise to him or not at the time.

o He didn'tmow that you were wise to him?

A Right.

Q Bacause you didn‘t tell him you wers wise
to him?

A No, wa didn't tell him.

Q By being wise to him, do you mean he was

trying to fool you?

A Bring a ringer in.

Q Now, on page 6 Mr. Brrichetti says, "It's
aithar FBI or it's acon gams, ona or the other."
A Right. R

[+] Did you at any time say to him, Well, I'm sure
it's a con game you tried to pull off., 0Did you say anything
like that to him?

A No, I didn't.

Q Mow, from that data to this, did you ever

say to Errichetti, why did you do it? Wwhat did you :do?
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Or face him down in any form or fashicn?

A I didn't asay it to Mr. Erricvhetti. 1 said
it to Mr. Criden.

Q You paid it to Criden. And did you after:
this date, Mugust 19, 1979, ever include Mr. Angelo
Errichetti in any of youx scam plans?

A I don't think so.

[+ That's the and of Errichetti, so far as
his very involvement and the other gentlemen of the FBI?

A 1 spoke to him a few times on the phone. And
Mr, Criden told me that he was mad at us.

Q But hat was -- for whatever reason that's
the end of Errichettl apd ABSCAM?

A I would my .

Q Now, at this time in September you have just
completed the events which are recorded and which have besn
set forth in the Government Ehibit starting with LA, which
i August Sth of 1979, is that Corrfect?

A That's correct.

Q How, with raspact to Mr. Myers, would you
say that this period is the lmginning of the involvement
with Mr. Myers? Or would you say it goss back further to
July 29th when the mma is first mentionsd?

A Will you repeat that?
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Q Surely.. Looking at August Sth ---
- MR, BROWN: Mr. Puccio, would you give him

that first Auqust Sth? IA, sir.

Thank you.
Q You are familiar with this book by now, aren't
you?
A Yes.
Q I will take this away from you.

If you would turn to the page that comes
right after the tab 1A, sir, that iz a transcript in part
of a conversation in the Northwest Airlines lounge, Mr.
Pevito -- DT, it should be the reverse. TD. It says,

o1?

A That's correct.

Q Right. And yourself and Mr. Errichatti and
part of it inaudiblas.

‘How, would you say that that ia the beginning
of the thrust toward the uitimats Basting on' August ZZnd
vith respsct to Mr, Myars?

A What do you mean by t.h;\ut?

0 Well, vhan I put it this way, I am using
that as 2 date of reference. When did you bagin. to shew
o interast im Mr. Myers or mve communications with Mr.

Errichetti with respect to Mr. Myers?
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MR. PUCCIO; Judge, I object. It's been
answered.

THE COURT: He did it before lunch. It's
in another t.ﬂmlurlipt.

HR. ROWK: It is, sir. But I wvanted to
put it in context with this reference to this one,
August Sth.

THE COURT: July 3lst.

MR. PUCCIO: I thought it was the 29th.

ME, BROWN: Wall, you see -- I mean that
indicates there can ba a differsnce of opinion.
But it ias vary closa.

THE COURT: Well, his recollection of it
iz == he is going to have to see the transcript.
So why don't you ell us when the transcript was
that Congressman Myers pame first came up?

ME. BROWN: I will do that, Judge.

Let me show the witness =<!may I‘appioach’
him?

*] 19A, July 29th. And I ask you, would you
say that that is the beginning of the dates of your intersst
in Mr. Myers vis a vis Mr. Errichateli?

A Is this the first time I heard bhis pama?

a Wall, was it the first tims you heard his
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name in the context -- yes, of this camse?

A No. Contactwith thia tapa ~-

Q Context. I am sorry. In the meaning of
the case, when did you first hear of Myers aside from,
maybe reading in the papara or whatever?

A 1 heard Mr. Myer's name in March from
Nr, Errichetti.

Q €0 it started in March. The conversation

with respect to My, Myers started in March, right?

A I just heard his name.

Q .You just heard his name?

A - right.

a -~ Now,rusing tha word context, meaning within

the framawork of the reasonw are here, the indictment, when
would you say that e first dyy of your interest within the
franework of this indictment concerns Mr. Myers?
Y I don't follow your gquestion.
@ . - When did you Srs€ think'€Ridt you Had Myers
“in the net of ABSCAM?
MR, PUCCIO: I cbject to that.
THE COURT: : Sustained.
Q When did you first believe that Mr. Myers
was a possible candidats for tha ABSCAM objective?

MR. BICCIO: Objection. Same objection.
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THE COURT: Owverruled.
THE WITHESS1 1 balieve Lt was on thae

talsphons conversation he gave ma tha two naves.

Q Havae you any idea when that was?

A Hot affhand.

Q A month?

A 1 would say around this time frama.

e Arcund the 2%th July?

A Well, I don't know exactly July, but arcund
that time.

[+] Well, I assume when you say time frame, when

you are holding July 29th, you meant this time, July 29th.
A This is the first time with Myer's name on
it, than yas.
*] Al]l right. Than we go =~ this is in the

same framework as the negotiations on Mr. Noto, too, isn't

it? Same time span? -
A I really don't tifink so}
Q Wall, you first --- wa just played the taps

with you for -- with Mr. Moto and they run right om through --
starting in July in fact. It is mentioned in tha -- the
paturalization is menticned there?

A That's right.

Q $0 that's when —— and I played all of tha
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other tapes to show how it progressed through September.
MR, PUCCIO:; I cbject £o it as bsing asked
and answered.
MR. BROWN: I agree with you, Mr. Pueccio.
I apologize. I will put it in another fomn.
Q It is truae, is it not, that you played the
tapes and they showed you the transcripts concerning July 29
to August 28, September 3, September 5, September 12, 14 and
187
MR. RJCCIO: Same objection, Judge.
Q HWall =~
THE @URT: Can't you just ask a question
without all the y.i-torical cross-referance, Mr.
Brown?

HR. BROWN: Yes. I thought it would save

THE COURT: Was all know wmhat you have done.
MR. BROWN: Well, Judge,‘theén perhaps that’
the greatast compliment I c¢ould have. Thank you.
4] How, 444 there come a time when on August 8th
you told Mr. Errichetti what Mr. Mysrs should say?
You hava it thers. What thes Congrassman
should say to Yassir? I call your attention to the top

of the pngc and read on down. I call your attention to
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Mr. Amoroso saying, he has introduced some kind of legis-
lation, right, some kind of bill or something, Mr. Errichettj
saying, whatever you say, that's fair. Jsn't it?

A That's- correct.

Q And Tony saying -- Tony DeVito saying, well,
I don'"t know. Whataver I say, he's thae guy that knows more
about what has to be than I wonld. I don't know.

And ¥, Errichetti, you mean regards to Yassir,

And Mr. Devito, ysah.

And you say, yeah, let him tell Yaasir what-
ever he has to tell him,

Mr. DeVito, I mean what I am saying is, yeah,
but vhat I am saying, I better know what p:ocaduic. you
said, well, it comes to pushing it up, there are big people
bebind him, knewing the right people. Eay, hey, let this
guy in. They can give him politics, whatevar the hell they
call it.

Do you recall? Do you sée ‘that before you? ™

A That's correct.

{Continued on next page.)
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H Q Mr, Amorosoc and you are talking, let him
] tell Yassir, Mr. DeVito what procedure -— I assume what
[l procedure to follow, is that correct?

5 A That is correct.

P Q That provedure is explained by you in the

1 next few lines, being pushing up people and coming on

] strong?

% A That is not the procedure we are talking

» about.,

n Q What procedure are you referring to? wgli,

1 if it comes to pushing up big people, going to the right
n people ==

wl A Whatever proGedure they have to take, whatevex
15 procedure you have to push through.

n Q He would better know that?

7 You have your interpretation of procedure

1 and you axplained it?

® A Yes.

2% Q Wow, there were supposed to be two Arab
n gantlemen?

n A Yes,

7 Q Yassir and ~-

u A Abdul,

» Q Was this conversation designed to say you

§3-077 0—81—70 (Pt. 1) BLR
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must make a presentation to Yassir, telling Mr. Exrichety

that?

A Yassir didn't meet with them.

Q I-know. At thias time were you saying that
you == let him tell Yassir vwhatever he has to tell, I
assume he is going before Yaseir?

A At the time I don't know if he iz going

before Yasair or not.

Q Those are the words, whatever they mean?
A You.
Q We had an exampla of someone who had to

go baefore Yassir, you described twenty minutes on stage,
211 bullshit?

A Yes.

Q That is what it would be, all bullshit?

A Not really,

Q What was the thing .you expected people to

sty when you took them before Yaasir? "~

A They had to tell him what they would do
for him for the money.

Q In this instance, every time you wera asked
what it was to be done, the reply would come in, no facts
at this time?

A What?

i
|
!
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Q That would be the reply, what is there to
be dona, the reply would be: WNo facts at this time; is
that correct?

A Wouldn't give any facts on Yaasir and Abdul,

Q The question was asked a number of times,
was it not, as to what was to be done, is that not so?

A They would tell what they could do for him

and ask us for Yassir's name or whatever information.

Q In this instance, that was never done?
A That is corzect.
Q You never reached s point where you sajd

this is Yassir's passport, this is what you want wyou to
do?

A That is correct.

Q AB o matter of fn-l:t, no facts were ever
adduced as to what was specifically -- what specifically
would be done, like take the passport or do this or what-
aver?

MR, PUCCIO: I object.
THE COURT: Overruled. I will let him answer|

Q Ip this instance, on the 12nd, tha specifics
were never brought forward as to what should be dons: is

that correct?
Y I don't remember.
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Q Would you turn to that particular one, pleasd,

by particular one I mean the transcript of the 22nd.

A What number?

1‘;1!. n:t-';-.l-::xa I think it is 5-A.

THE COURT: “ou're asking what iz there?

MR. BROWN: If he has any recollaction of
anything specific --

MR. PUCCIO: I obiject -on the grounds the
transcripte and tapes speak for themselves, 'l'.‘he‘
gquestion is .'n.mpzupel.‘l.

THE COURT: Sustained.

MR. BROWN: May I call his attention to
page 7 and 8, specifically, your Honor?

MR. BEN-VERISTE: Your Honor =--

THE COURT: It seems to me you're wasting
time, Mr. Brown. If he xacalle that being =aid,
what help does that give?

MR, BROWN: It goes to his concept of what
this particular scam waas in effect at thia time.
If he doesn't get to that point, it is a conclusion,

FHE COURT: .A8 usual, yonl left me way behind
Ask the gquestion.and I will rule.

MR, BROWN: Thank you.

Q Page 7.
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THE COQURT; wWhere on page 77
MR. BROWN: Starting with Mf, Errichettl's
comment: “Well, let's get the -~ inauwdible.
"Mr. DevVito: Well, I don't, I'm not, you
know, we talked a little bit about it. Dut, I
don't know of what the case is, that.
*Errichettl: Well, there is no case at this
moment. B
"Devito: Uh, well, yeah, what we're saying
is we're insuring that when, when ==~
And then Mr. Myers says: “When the time cones,
if it comes.” And Mr. Devito says: “When the time
cones, yesh, when this thing occurs, okay? Gonna
come to you and say, hey, here's. heve's the guy,
Be'll be here. Okay?®
Do you recall that?
A Yes,

Q That indicates there was nothing specific at

A That is correct.
Q Now, would you .tursm to 6-A, please, page 11,
1 bag your parden, if you would skip down and go over to

page 11.
When Hr, Errichettl, down towards the lowver
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half of the page, says: "You gotta give me ground rules,”
could you tell ua whether or not that was Mr. Errichetti
asking for instructions as to how to what he should or
shouldn't do?
A ¥o, this hera referse -- I think about the
amount of money to be pald.
Q I see. That would refer to that, right, BAll
right, thank you.
You told us that thare were .a number of tele-

phone calls made by you and I think you testified at same

Hr. Errichefti; do you recall that statement?

A ‘I taped every conversation that was possible
to tape.
[+] It me call to your attention your testimony

in Philadeiphia on July 9, 1980, page 3.116, line 1%,
- 0 Do you -have soms guidelines set down
. for you about tsaping .telephone conversations in
your undercover capacity m this ABSCAN investigation?”
And your answer is, “"Mo."
That is correct, no guidelines for you?
A I was told to tapa every conversation that
I possibly could tape,

‘a Bo ona ever told-you whan to tape-record a
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conversation, and your ansver is no, I taped every conver-

sation; ia that correct?

A I may have said that but I can't ta&pe every
conversation,

Q What occasions were there when you could not?

A At a mesting and people were there, sonmebody
called.

Q I think I incorporated telephone tonversation

in the guestion., I will do it now i{f I didn't.
tihat telephone conversationa were you unable
to tapa?
A I£ I waa at a meeting in a hotel and the
telephone call came in, we couldn't tape it.
At my home I bhad company, I couldn't tape it.

I wam on the road at a public phone, I

couldn't.
Q . Why would you not be able to tape it?

A I wouldn't have a tapa racorder on me,

Q Let me ¢all your attention to a telephone
conversation in August; August 22, that is the same date
as the conference we referred to at the Travel Lodge,

You made a call to Errichetti‘'s home near

Camden from Queens at 10:31 p.,m. That would have been !

aftar the meeting, right?
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A 10 a.m.7?
Q Let me show you the actual telephone recoras,

I will also make available to you the index o that you cap
check it out,

You are aware, are you not, lir. Weinberg,
that the index 3500 listm all the telephfme conversations
that were taped; you are aware of that?

A That is correct.

Q 1'm golng to show you a phone bill w}_\ich pur- l
ports to be related to your telephone and ask you if within
the context of this index it 1s not true that right after
the neeting you called Mr. EZrrichetti on 8/22, that is
August 22nd -- may I do it this way, your Honor?

THE COURT: Yes, But keep your volce up.

Q B/22, and this is a number (indicating) that

you are familiar with?

A " That's Errichetti'’'s number.

a " That you called?

Y Yes,

Q And it's three minutes, right?
A That is correct.

Q Now, three minutes on the 22nd, will you check
the index to tell us whether or not you recorded that?

A That is not down here.
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That was a three-minute call you made to

Errichetti without taping; is that correct?

A

hotel rodm.

» O PP ©

recorder with

Q

Do you have any recollection of the zall?

Not offhand. Apparently it was made in the

Pardon?

Apparently made in the hotel room,

No problem taping from the hotel?

If I was in my room I maybe didn't have the
me.,

This would be an inmportant conversation,

wouldn't it, right after -~ you had been set up by this man?

Q

MR. PUCCIO: What date i@ this?
HR. BROWN: August 22nd.

{Continuing) You were in the midst of the

Noto thing coming up and you were certain about Congresstian

Hyers ==

Mr. Myera?

ago?

MR, PUCCIO: I object to the form.

On the 22nd, that was a meeting you had with

That's corract.

"

We read from the iranscript just « few
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Q You have in front of you the telephone re-
cords, right?

A Yen,

Q Which ydu are comparing with the 3500 materj
is that correct?

A That ls coxrect.

Q You see there you made a telephone call tq

My. Errvichetti's howwe for three minutes, right?

A That iw correct.

Q That is not taped, is that correct?

A That is correct.

Q Can you from those telephone records tell

us the point from which you called?
A I can't read this here, it's blurred,
] The figure, as to the time and perscn re-
caiving the call, are not blurrad?
A The amount 1s $1.75.
Q Let me show you & liast of other calls which
I would.ask you to correlate with the index if you can
and also with the particular record.
THE COURT: What axhibit?
MR. BROWN: -Exhible, if your Homor plesse,

is a note which is listing calls, But I would

1ike to refer to the telephone record which I will
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have marked and that in turn is correlated with the
3500 index, court record 200249, May I have a
marking —-

THE COURT: That number you just read is the
docket nunber in this case, That is all right.
The other two documents referved to have not yet
been marked. I guess one of them has been now.

MR. BROWN: All right.
Q Phone raecords, O,

THE COURT: All right.

MI, BROWN: The notea have been marked P.
Q I show you P, which are the notes made at

my direction and I --

MR. PUCCIO:; I can't hear Mr, Brown.

August 21 im the one you just checked, right?

Right.

Now, on April 20th, there was another phone

call ==
MR, ?ucctfls I thought we just checked August
22nd,
MR, BROWN: Auguat 22nd, your right.
o We just checked August 22nd, right? That is

unrecorded, the call?

A You,
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Q August 21st also indicates, I think you wi])
find on the record, that that too was a phone call made
and not recorded?

) That could be to his off ice. And I couldn't
get him at hie office.

Q By the same token, August 20th, 6:17 p.n.,
office nurber -=

A ‘Two minute calla, same thing. When you call
the office the girl anawera and then Danny, and it takes

two or three minutes to get him on the phene,

[+] Lat's go to August 10th, 5:10 p.m., two
minutea,
A Probably wasn't home.

- MR, BROWH: May I mark one more sheet? If
your Honor pleases, a marking of Q, which is the
lavyer's notes to. be used in comparison and R, which
is the telephone bill,

MR, PUCCIO: These ara for identification.
MR, BROWN: Yes, only for identification,
:of course.

Q 1 am going to show you something eimilar, that

is. Q is similar to-P,.in the sense thep-ars a manila yellow
sheet. .I call your.attention to:Nay 24th, .and show you the.

actual telephone records coming from Islip to Camden, to
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the office number, right?
A That is correct,
Q 32 minutes. Do you have any recollection of
that call, which is unrecorded?

MR, PUCCIO: What is the date,

MR, BROWN: The date is -- what was the date
you have?

THE WITHESS: May 24th.

MR. BROWN: Right,

{Pause.},

THE COURT: The question, Mr. Weinberg, do
you have any recollection of the May 24th telephone
call?

THE WITNESS: No, 1 don't have a recollection,
If jt was recorded there's got to be a reference. I

prebably didn't have the recorder with me,

(Continue on next page,)
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] You were at your home in Islip?
A Yes,
Q You would normally have your recorder with

you at home?

A Not necessarily.

+] Were you using the suction cup or the other
ona?

A I was using the earpiece.

Q Nonz, you see there there are several calls,

there were occasions when you would call and not record
where the conversation would be for two minutes?

A Yes.

Q Most likely, as your recollection goes, it

would not :be with the Mayor?

A Two or three minute calls wouldn't be with
the Mayor.
[+] 1 see, thank you,

.You testified that except for a wallet and
some liguor, and one- or two other physical things, you

never received any gifts, is that correct? You did

“mention something about money. And other than money,

you only liet physical thinge like liguor, a wallet,
something else =-

A MWristwatches,
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Q Do you recall having received on or about
January 26th, 19789, a Selko watch for $300 purchased by
Angelo Errichetti for you and given to you?

A Ho.

Q You would state at no time while in Florida
did you recelve in the month of January, 1979, a watch
purchased for you by Mayor Errichetti, is that correct?

A That is correct.

Q Could you tell the jury whether or not ia
the first or second week of August, 1979, you received a
gift, three television sets, Soney, 17 inches, from
Mayor Errichetti?

A That is not true.

Q Is it not true that Mr. Joseph Dilorenzo
met you at the Cherry Hill Byatt House in the first two
weeks of August, that you gave him the keys to your van
and asked him to put these television sets in the van?

a That ia not true,

o Is it not true that you told Mr. Joseph
Pilorenzo not to tell Mr, Amoroso about them?

A That is not true,

Q Is it not truve that omn or about the first two

weeka of September of 1979 Mr. Jowaeph Dilorenze purchaaed

and delivered to you on behalf of the Mayor an ounce of gold
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worth §432 from the People's'Hational Bank of Haden ‘Township

of New Jersey? "

A Not true,

Q Is it not true Mr. Dilorenzo delivered the
gold cein to you at the Hilton Inn?

LY It is not true.

Q Is it not true that on or before April §th,
1979, a Genesis 3, brand name, stereo was delivered to you
by Mr. Joseph DiLoren2o ac a gift from Mayor Errichetti,
it being designated as a birthday gift for Yassir?

Was that ever done?

A That is not true.

Q Did you receive on that eccasion within the
first aix days of April, 1979, at the time of the receipt
of this stereo, a letter dated April 4th, 1979, addressed
to the Honorable Yassir Habiz accompanying said gife?

A This is not true.

HMR. BROWN: Your Honor, that will be marked

s for identification.

A This is not true.

Q Now, ®ir, with reference to the gifts I have
already called to your attention, did you ever received auch

gifts in any form believing they were not paid for by

Mayor Errichetti but poagibly by somecne else?
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A I don't follow that question.

MR, BROWM: 1 will withdraw the questioas.

Q Did you say you didn't receive these itens at
all?

A That is correct.

Q In other words, you do not say you received

them h:lievin; they were from someone elee, you say you did
not receive them at all?

A That im correct.

[+] Did you, on or absut Janvary 1%, 1979,
receive a nicrowave oven, along with a set of dixhes
delivered to you by Mr. Joseph DiLorenzo?

A That is not true.

Q Did you, sir, on or about March 19th or
April == February or March, 1I'm sorry, if I mav rephrase
it.

Did you on or about February or March of
1979 receive from Joseph DiLorenze a four hour Betamax

RCA worth $831 purchased from Best Products in Morristown

from Joseph Dilorenzo as a ger panied by Angelo
Errichetti, the Holiday Inn in Long Inlanﬂ., New York, and
delivered directly to you?

Y Neot true.

Q Did you on that occasion say that nobody

8i-077 0 81 71 B.L.R.
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watk to know that you have it?
A That is not true.
Q Did Mr. Joseph Dilorenzo on that occasion

put the Betamax into your van?

A That is not ‘true,

Q You did receive three watches from Mr, Gm:gel
Katz?

A That is correct.

Q All of the gifts I have cutlined you

unequivocally and absolutely deny having received as itemg -
that is to say you never received them whether you believed
they were from Mr, Errichetti or not?

A That is correct.

Q Now, I want to call your attention to the
draft of a transeript of a telaphone conversation, index
1183, dated July 12, 1979. There is a conversation which
is apparently of short duration such as you have described,

Would you examine it?

HMR. PUCCIO: I object to the statement.

THE COURT: Sustained as to form. Disregard
the statement.

Q Mr, Weinberg, you have stated when phone call
wers only for two minutes and you talked to Danny, it woul

be recorded?

t
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A When I called Danny up to speak to the Mayor,
if the Mayor wasn't there, I d{dn't record it,
Q Would you sxamine that particular transcript

which 18 a recording and tell us whether or not you ultimate

got the Mayor after that contact?

A I did not get the Hayor on this conversation.
Q But it is recorded?

A That is correct,

Q When you told us you generally called and

didn't get him, you wouldn't record it -- that is not an

exanple?
A Yes.
Q You didn't always do the same thing the same

way, sometimes you did record something and sometimes you

didn't?
A 1 guess eso.
a Thank you.
I think ‘this ‘is yours, Mr. Puccio.
MR." PUCCIO: Thank you, Mr. Brown.
Q Within the indictment that is here ehlr;'ed

againet these people, it is a fact, is it not, that in
spits of the meetings or one meeting of August 22nd with
the Congressman, thera is absclutely nothing that was done

in furtherance of any word, promizs, -or anything else?
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A I don't follow that cquestion,
Q You did have a meeting with Congreasman Myers

and others on the 22nd, is that correct?

A Yes.

Q On that date, in spite of the conversation
and in spite of whatever passed,.absolutely nothing was
carried out to aid the Arab or doing anything in his behalf?

A That is correct.

Q The fact is, no matter what happened,
absolutely nothing was ever done by the Congressman to
carry out any of the so-called ohjectives?

A To the best of my knowledge.

[+] It is also true that you stated that
Mayor Errichetti was with you up to September, but that was

the end of Errichettl and ABSCAM?

A He went down to Florida and there were a few
phone calle.
Q What date would you put for the end of

Errichetti and ABSCANM?

A I would say scmatime in October.
Q In October of 19 ==

A 79,

Q 1792

A ’ Yas.
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CROSS-EXAMINATION BY
MR. BEN-VENISTE:
Q Mr. Weinbarg, wa place in front of you Exhibit

22 A, which is a partial sr ipt of a fon that
began on July 3lst, 1979 at 6:00 and it wae a telephone call
between yourself and i, Errichettl, Do you recall that?

A Corract.
Q You were in Florida at the time. Ard the

only question I hava, sir, bas got to do with ths vary

-hgi‘ln.lng of that conversation. 1 want to show you --

MR. BEN-VENISTE: May I approach the witness,
your Honor?

THE 'COURT: Yax.
@ - The stract that begins at-some point while.

“the conversation is in prograss. Do you recall that, sir?

A Rot offhand.

Q Well, & you ses whers these dots at the top —
F Y Right.

Q That indicates that somsthing is left out.

« relevant, but I want

Now, I-sm not suggesting that that:
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to get your recollaction as ®o what happenad at the beginning
of that conversation when you started tape recording it.
For those purposes I ask you to put on your earphones -- and
ladies and gentlemen -- I &k the jury to put on their ear-
phones .

I am going to aszk you, Mr. Weilnberg -- would
you ramove them for a minute.

4 .m going © ask you if you remember what
happaned. There is some clunking around befors there is
any conversation. My guestion is going to bha direscted
to what happsned before the conversation actwally startad
being recorded.

THE COURT: vhat is it that we are listesing

MR. EN-VEHNISTE: We are_.going to listsn
to the very baginning of that conversation which
is not going to be reflected on the jury varsion of
the transeript.
THE @URT: 1 thought.you had referred to 23A.
MR. BEN-VEMISTE: 22A, your Honox.
THE COURT: 22A. Thank you. Proceed.
{Taps recording played)
(Tape mcording stopped)
Q Now, Mr. Weinberg, you ‘t suggesting
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that at that point in the @wnversation where yau heard that
¢lunking, that you dropped the tape recorder at that
occasion, are you?

A No.

[+] Could you tell the jury what happensd before
that conversation got started?

A I think Iwswiting for the Mayor to gat
on the phone there. '

‘Q Do you recall turning the machine on and
off on that.occasion that you —-

A Ho. Go ahead, finish.

Q Do you racall whether you turned the machine
on vhile you wu preparing o naka thas call and then you
“turned it off and you turned it on again whan you got the
Mayor on the phona?

A I probably had the machine on once I knew
the Mayor was in.

a S0 at the point bafore wa hear the convers-
ation, that's whers you started rscording, activated the
recorder button?

A Yen.

] Now, just me cother question., In connection
with this time period, I want you to focus on July 29th and

July Jlst vhile you are in Florida and you are calling
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Mayor Erxichetti up in New Jarsey. I want you to tell the
jury, sir, whether at that time you had more than one tape

recorder in your possession, if you recall?

A More than one tape recorder?

¢ Yes.

A I don't think so.

] Did you have mcess to more than one tape
recordar?

A Not that I know of.

MR. EN-VENISTE: No further questions at
this tima, your Honor.
THE COURT: All right. Redirect.
MR. WCCIO: Yes, Judga.
Your Honor, you asked me to approach the
&ide Bar on some questions.
THE @URT: Do you want to do that now?

Bide Bar.
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REDIRECT EXAMINATION
BY MR, PUCCIO:
MR. PUCCIO: May I approach the witness,
‘your Honer?
THE COURT: You may.
MR. PUCCIO: Thank you,

Q Mr. Weinberg, do you recall being asked by

‘Mr. Duffy about two separate lists of —- that purported

to record payments to you-of monies by the Government?

A That's correct.

Q NHow, with respect to the first list that was
shown you, I believe it's Defendants®' Exhibit E.

A That's correct,

Q ‘Does that record payments made to you in
‘connection with the ADSCAM investigation?

A That's correct.
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] Row, with respect to tha second list which
covers a longer period of time -- that ie, from 19%) I
believe to 1930_, does that cover other payments that were
nade to you in connection with other mattera?

A That's correct.

g Would it be fair to gay that these other
natters included services you performed for the Government

and infermation you gave to the Goven?ment?

A That's correct,

Q All right, Unrelated to this case?

A Correct.

Q How == by the way, have you ever been indicte

or charged with a crime in any place cther than Pittsburgh,

Pennsylvania?
A That's the only time I have been indicted.
Q And is that tha only time you have been
convicted?
A Correct.
Q Now, do you recall some guestions directed

‘to you about Agent Jack McCarthy of the FBI in his role in

the ABSCAM cage?
A That's correct.
Q How, did you ever have any discussion with

Mayor Errichetti about Mr, Mc Carxthy?
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A He was a little peeved at him, mad at him,

Q po you recall any specifics of these conver-
sations?

A ‘Just in general they just didn't get along,

One was the problem they had — they had a payoff.

MR. BEN-VENISTE: Objection, your Honor.

MR. PUCCIO: Well, may I lead?

MR. BEN-VENISTE: We haven't fixed the time
and we are going into an area that Mr. Puccio has
been directed -- at least to get the Court's per-
mission., It's unrelated to this case. It seems
-quite apparent.

THE COURT:" The first am being unresponsive,
‘you are overruled. ¥ou are correct. BHe hasn't
fived the time, And as to whether it's one of the
arsas we originpally discussed, I just don't know.

MR, PUCCIO: Well, may I-aak the question
-again, your Honor?

THE COURY': Yas.

Q Mr.‘Weinberg, would it be fair to say that
baaed -upon conversations you had with Mr. Errichettl, Mr,
Errichetti's relationship with Mr, McCarthy was not that
good in the context of this. undercover matter?

A That's correct,
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o And wo 1d it be fair to state that the reason
that Mr. ~- one of the reasons that Mr. McCarthy was Te-

placed was because he wasn't getting along with Mayor

Errichetti?
A That's correct.
Q And Mayor Errichetti in faect said that he

didn't like Mr. MNcCarthy, or words to that effect:; is that
right?

A That's right.

Q How, you testified at a haring in Philadelphi
concerning the meeting on the boat on the 26th of July, 1979,
is that correct?

A That's correct.

Q And I believe it was brought out during cer-
tain questions that you had said Mr. Criden had brought up
the diascussion of the Imnigration matter on the boat; is
that right? TRt Tignel

A I told him I.thought that Mr, Criden was the
ope that brought it up.

Q I think you testified that later you checked
with Agent Amoroso and he refreshed your recollection that
it wasn't Mr. Criden who brought up the matter; is that
correct?

A That's correct.
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Q 1 direct your attention -—-

HR. PUCCIO: And if I may approach the wit-
ness, sir?
THE COURT: Yea,

o ~= to page 3.144, the top of the page, at
the hearing in Philadelphia, I ask you to read that and
tell us if you in fact 'corrected that error right at the
hearing in Philadelphia before you got off the witness
stand,

“MR. DUFFY: 1 object to the form of the
question, sair,

THE COURT: Overruled,

- MR, +BEN-VENISTE: I object to the form itself

-and I aak -~ I would ask that the Court be supplied

with the transcript.

MR. PUCCIO: Your Honor, I will withdraw
the question,,

] Mr. Weinberg, what else did you say about
that meeting at the hearing in Philadelphia?

HR. BEN-VENISTE: Objection. Irrelevant,
THE COURT: Overruled,
You may answer,

A We apoke about the Immigration ideas; asked

me about that and about the shah wanted to invest, putting
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up property over here,
Q Did you say anything about Mayor Errichetti
in that conpection?
A Yaes. I said this is -~ this is what the
Mayor said. There is no problem. HNe can handle that,
The Mayor said.
Q You said at the hearing at Philadelphia that
tha Mayor said at the boat they would be handling that?
MR. BEW-VENISTE: I object. He starts with
saying that somehow ho had corrected the misstate-
nent about Mr. Criden in the Philadel.phli.n hearing.
That is npot true. And now we are onto something
else.
THE COURT: Mr. Puccio, wouldn‘t it be
better pr dure 1f th is more out of the

transcript to put into context or correct or wmodify
sonething that he has been questioned about on
cross—examination, for you to read it to him and
the rest of us, or else show it to him and ask
him if it refreshee his recollection as to some-
thing, And if s0, let him testify to it,

MR, PUCCIO: All right, Judge. I was going
to ask to be permitted to read it and see if he --

THE COURT: Yes. If it relates to the
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subject,

MR, BEN-VENISTE: T7The foundation ia whether
he corrected the missiztimsni chout Mr. Criden, I
would sugqgest that the testimony is irrelevant to
answering that question because he does not correct

that statement.

THE COURT: Are you saying that it does
correct it, Mr. Puccio?

HR. PUCCIO: My position, your Honor, is that
.4t clarifies that earlier question and answer and
does correct it to some extent,

THE COURT: Overruled, You may proceed.

Q Now, were you ashed these questions and did
you give thess answers at the hearing in Philadelphia?
I assume the guestions were asked -- well -~

Were you asked thase questlons and did you

give these anawers?"’

"Q How, you sajd earlier that it was on
that boat, as I understand it, that Criden came up
with the idea for the sheik's busineas?

"A Well, they discussed --

"Q Is that what you sajid earliex?

A I-said earlier before Criden was dis-

cussing with Tony about the Shah and Somoza at tha
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tine Tony said, we had the game problem. We are
worrying about getting the Araba in the country
if nothing goes wrong.*

I would assume -- wall, I assume that “if
womething goes wrong, there should be no problem.
We can handle that, That is what the Hayor said.
That is when tha Mayor said that.”

HR. BEN-VENISTE: I object to the form of
the gquestion, your Honox, Mr, Puccio is interject-
ing what he assumes a tranecript should say.

THE COURT: Whether or not other people
intarpret the transcript the same way, I will leave
it to the jury.

MR. DUFFY: Your Honor, I object and move
to strike.

THE CQURT: On what grounds?

MR, DUPFY: On the grounds that ‘the proffer
is that it's a correction and that it's mot. It
is misleading to offer that conclusion.

THE COURT: Owverruled.

o Do you remember being asked those questions
and giving that answer?
A I de.

|
Q Mow, do you remember tastifying, Mr. minberg-'l



! Weinberg - redirect 2280
! on cross—-eéxamination about a $25,000 kickback from Mayor

! Errichetti?

i MR. BROWN: I object and ask to be heard
§ at side bar.
& TIEE COURT: Side bar.

w

W70 - 81 ~ 72 B.L.R.
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{The following took place in open court,)
REDIRECT EXMMINATION
BY MR. PUCCIO:

a With respect to the $25,000, that had
nothing to do with the matter under consideration here, ig
that correct?

h- That is correct,

[+] And it is « fact that the $25,000 from
Mr, Errichetti you never actually got personally, but it

was delivered to an agent of the FBI who was undercover?

A Yes.

Q Mr, Brady, is that correct?

A i Yes,

Q You kept no $25,000 that Mr. Errichetti

transmitted, is that correct?
A That is corract.

THE COURT: In view of the testimony, do
.you still want the limiting instruction?

MR, BEN-VENISTE: Apparently the first
answer about receiving a gift was inaccurate, the
witness did not receive --

THE COURT: Will you anawer my question?

MR. BEN-VENISTE: The answer is ne.

THE COURT: Next question.
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[+] Mr. Weinberg, directing your attention to
the Myers matter.
Was there any discussion with anyone mncerni+
you or Amoroso receiving a part of the $50,0007
A Yes, at the meeting at the airport hmoroso
told me to weet the Mayor and ask for a ten to $15,000
kickback.
MR, BEN=-VENISTE: May I have that? I
didn't hear it.
MR. PUCCIO: Answer the guestion again.
MR. BEN-VENISTE: I would rather have the
reporter read it,
{Above read by the reporter.)
TAF WITNESS: Kickback of ten to fifteen
thousand, that he needed money.
L +] Did you in fact meet with the Mayor before
the airport meeting on the Sth of August and ask him that?
A I met him downataira on the main lobby and
asked for -- Tony needed money, we would like to get $15,000
kickback,
Q What was the purpose of aaking that guestion?
MR, BROWN: I object and ask for e side bar.
THE COURT: Overruled,

Q What was the purpose in saying that to the
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MR, DUFFY: I object, it is not relevant,
THE COURT: Overruled,
A Tony Amorcoac and MNr, John Good spoke to --

MR. BEN-VENISTE: Your Honor -=

MR. BROWH: Your Honor, there is a --

MR, PUCCIO: May I ask a different question?

MR. BROWN: It goes to the same thing,

THE COURT: Do I understand the defendants
are now taking the position that the state of ming
of Mr. Weinberyg and Mg, Amoroec was not an issue in
this case?

MR. BEN-VENISTE: I object.

MR, BROWN: The rules of evidence gtill --

THE COUAT: Let me hear the witness' answer
as far as he got.

‘(Record read.)

THE COURT: You battar rephrase the quention.l

Q Mr, Weinberg, Mr. Good and Mr, Amorose spoke

to you. about this matter, is that correct?

A That is correct.
Q You were asked, were you not -
MR. DUFFY: Objection, leading.

ME COURT: Which way de you want it? You
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object 1f it is leading and you object when he doesn't
lead and the witness tell you hearsay.

MR, DUFFY; We are entitled to have it dope
right, That question is leading. I object to it.

THE COQURT;: tir, Weinberg, with respect to
the hearsay objection that has been raised, a witness
is not supposad to tell us what someone else told him
happened.

In other words, if Mr. Amorose told vou that

HMr. Good had gone to Hauppauge, for nple, that
would not be admissible in court for the purposes of
showing that Mr., Good went to Hauppauge.

THE WITNESS: All right,

TEE COURT: It would be admissible to --
under some circumstances -- to show perhaps you.r
‘belief that Mr, Good was in Hauppauge at the time
if that were important.

I don't know if that gives you any insight
into one of the many ramifications of the hearsay
rule in this context, but with that bit of guidance,
will you now answer the question and try not to give
us hearsay.

A Mr. Mmoroso told me to go downstairs because

he wanted to find out who was wharing in the money by asking.
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for $15,000 back. Ha had an idea the Mayor would tell hin
who elge was sharing in the money. .

+] As & matter of fact, on the tape, which is
admitted in evidence as Exhibit 1, the Mayor says: And it';
15 coming back, .is that correct?

A That's correct,

Q Was thig a reference to this 15,000 that
Mr. Amorosc had asked you to ask the Mayor about?

A That is ¢orrect,

Q -Now, later on there is a conversation where
Mayor Errichettl uses the figure one, is that correct?

A That is correct,

Q I balieve you -testified that that referred
to $100,0007

A That is correct.

4] Was there ever a conversation about who would!
split the $100,0007 .
A -The hondred thousand dollars was to go to ==

MR. DOFFY: objection, sir, May I wtate
mny l]fm‘lnd?

THE COURT: ¥You 'want to ——

‘MR, DUFFY: The answer is not responsive
and the question does not ask. time or place or 'punonf-

g Was there ever any conversation with
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Mr, Exrichetti sbout the split of the hundred thousand

dollars?

A He said to me at one point that that has to

be aplit up with certain people.

[+] Did he tell you who those people were at that
time?

A Not at that time.-

Q How, when the figure was reduced, as you

teatified to $50,000, was there ever any conversation then
about 15 coming back or anything to you and Amorosc?

A He balled him out at the meeting and told
hin: Yeu didn't think of Weinberg ==

MR. BEN-VENISTE: Objection.

‘THE COURT: on what ground?

MR. BEN-VERISTE: We asked for a time and
place of this conversation to be fixed. If it is
not fixed with reapect to the last question, I ask
it to be done when Mr. Errichetti said it had to be
splic, We have no such time.

THE COURT: Time and place, please.

Q As best you can recall, when did Mr. Etri.chebdli
say that it had to be split, that is, the hundred thousand
dollare?

MR. BRCWN: That is not the queation, your
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THE COURT: That is the last one
Mr, Ben-Veniste picked up ==

MR. BROWM: Withdrawn, =-hank you.

THE COQURT: Can you recall when and where
t‘-.hnt occurred?

THE WITHESS: That was on the way when I
went downstairs to meet him at the airport there to
tell him we wanted 15.

Q On the 5th of August, 19797

A That is correct,

(Continied on pext page.)
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Q The second conversation you mentioned where you
say that —— next conversation you say Mr. Errichetti bawled
put Mr. Amorosc, do you recall when that took place?
A Right after the payoff to Congressman Myers,
Q Now, on one or another of these transcripts,
M. Weinberg, you used the phrase: "Come on strong," do you
recall that?
A I do.
Q Can you tell us what your purpose was in t.el.lim1
Mayor Errichetti or anyone else to have someone come on
strong?
MR, BEN-VENISTE: Objection, your Honor.
THE COURT: On what ground?
MR. BEN-VENISTE: The form of the guestion.
THE COURT: Overruled. You may answer.
MR. BEN-VENISTE: Can he f£ix the time? The
question is Mayer Errichetti or someone else.
Q Whenever you uged that expression, what was
your purpolae? |
A The purpose, we didn't want to get in a situation
like we got into once -~
MR. BROWN: I object to this. The question
calls obviously for =--

TEE COURT: Can you tell us without referring
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to other aituations that may have occurred that are

not involved in this trial, what your purpose was in

telling somecne to come on strong?

A Yes, your Honor.

Tell him to come on strong

that we get -- we knew that the man was taking the 50,000,

tell us what he was going te do.

Q The public official?
A The public official.
Q And you knew, did you not, that Mr. Errichetti

or someone was going to Bpeak to the public official before

the meeting?

A That 1s correct.

Q How, do you have any idea or can you approxima

for us, how many t.elepho:ne conversations you recorded during

the course of thie entire investigation?

A I think it runa clese to a thousand.

Q To the best of your knowledge, how many tape

recordings of those :thouwsand that you made are missing?

HMR. BEN-VENISTE: Pardon hme?

A Are you saying the ones I made?

+] Yes.

ME. BEN-VENISTE: Excuse me,

question. Mr. Puccio is facing —

THE COURT:

Read it back.

I didn*'t hear the
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{The above was read by the Reporter.)

THE COURT: Is there an objection?

MR. BEN-VENISTE: As far as this witness knows,
I assume by missing that means ones he recorded and
knew were gone with the airlipe episode?

THE COURT: I don't know what you assume.

There is an objeection?

MR, BEN-VENISTE: Objection to the form of the
question.

THE COURT: Overruled. You may answer.
A The only ones that are missing are the ones

stolen in the airline on January 23rd.

Q Do you have the ysar?
A 1980,
Q Now, Mr, Weinberq, do you remember a conversa-

tion that you had with Mr. Errichetti and another person

an June the 28th, 1975, that was played by Mr. Brown, or

a portion of it was played by Mr. Brown?

Is that the one at the Marriott?

Do you remember & conversation at the Marriott?

Yes, I remember that conversation.

o » 9 9 »

Do you recall that -- withdrawn.
How many people ware in that conversation?

Do you recall?
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A Yes, I think it wae three.
o ¥You and Mr, Errichetti?
A That ie correct.

Q Who was the third individval at that meeting?
MR. BROWN: Objection. I think this is

one of the things discussed at side bar.
MR, PUCCIO: T will be glad to discuss it

if your Honor wishes.

THE COURT: Side bar.
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MELVIRN WEINBERG, having been previously
svorn, testified further as follows:
(Whereupon, the jury entered the jury box.)
REDIRECT EXAMINATION
BY MR. PUCCIO: {Continued)
THE COURT: Good afternoon, ladies and gentle—
_Mn. My apologies for the delay in getting started
today. I think we are ready to proceed.
Bafore we do, however, I want to inquire of
you again since I last inquired of you yesterday,
has anyone attempted to speak to you or has anyone
.spoken to you about the case? If so, raise your hand.
Haz any one of you talked to anyone else about
the case? Have you seen any television broadcast
about the case or newspaper articles about it,
magazine articles, or heard any radio broadcasts
about it since yesterday?
Very good, You may prnr}aed, Mr. Puccio,
MR, PUCCIO: Thank you.
THE CLERK: Mr, Weinbarg, please be adviszed you
are atill under oath.
THE WITNESS: Yes.

Q Now, ¥r. Welnberg, 1 believe you testiflied

yesterday that on the 28th of June you had a meeting with

82-077 0—~81——73 (Pt. 1) BLR
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Mayor Errichetti and another individual; ie’ that right?

A That's correct.

o And do you recall that that was at the Marriofe

Inn in Virginia?

gir?

A That's correct.

Q Who wag the other individual at that meeting,
A Senator Williams,

o Ie that Senator Harrison Williams of New Jersayt
A That's correct.

Q Rad you met with Mr. Errichetti and Senator

Williams before that day?

MR, BEN-VENISTE: Would your Honor be kind
encugh to give the jury a limiting instruction with
respect to My, Criden?

THE COURT:' This is =-- with respect to Mr,
Criden or along the lindé *that’T discussed at' i;dé ‘bar,

MR, BEN-VENISTE: 1 ornly speak with respect
to Mr, Criden, but I think it would apply to all of
the defendants.

THE COURT: I will give & double limiting
instruction, ladiea and gentlenen. FPFlrst off, the
meeting they are talking about, you may recall from

the testimony yesterday, involved three pecple,
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Senator Williams, the defendant Errichetti, and Mr,
Weinberg. HNona of the other. three defendants were
present. And therefore until 1 tell you otherwise --
unlese I tell you otherwise -- you should not weigh
the ovidence as against them, the other three defend-
ants or any of them,

Dut there is another sense in which the evi-
dence that you are about to hear ahould be limited
in your consideration. The purpose for which I am
admitting this evidence is for you to weigh in con-
nection with the contention that what happaned aa
betwean the defendant Myers and the shaik's repra-
#entatives on tha occasion which you have seen in

one of the videotapes when money was allegedly given

to Mr, Myers, what happened on that occasion is some-

thing that you are going to have to determine. What
the meaning of what happened ---what the witness
testified to about it,, the défendants have argued
to you in their opening statements and apart from
questions that this is not what it appsars to be
on the.surface, but was in effect scmecne acting out
something they were supposed m‘ be doing or. were told
to do,

This evidance that you heard yesterday was
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offered -- admitted for the purpome of your deter-
nining whether or not there is merit to the conten-
tion that this was in effect a stage play, that the
people who were dealing with the sheik =~= gheik's
Tepresentatives -- in our case, that would be
Congressman Meyers -- was he acting or was he not?
And the contention with respect to the evidence
relating td Senator Willlams is there was similar
conduct on the part of Mr, Weinberg, that he was
giving 1nsr.n':ctl.ons as to exactly what should be
said. He did it on the one occasion, Therefore,

the argument would be that he -- that is what he did

with pect to Cong Myers, It is what we
call similar act kind of testimony. Its significance
for your purpose is to determine whether or not there
was some kind of a plan, pattern, action carried on

by Mr. Myers and/ or the FBI ‘agents to put-word

into the mouths of the pfriiéiﬁnﬁﬁé ‘86 it would appear
on telavision or on tape recordings that they were
taking money in return for being influenced in offi-
cial actions when in fact that was not the case.

That is one of the central issues that you are going
to have to determine. And this evidence relating to

Senator Williams 15 an entirely different transaction.
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It does not involved any of the -- directly any of
tlhc issues that you have to determine in this case,
But it is offered solely on this question of what
was it that was really going on. I am sorry. It
is offered solely on the question of was there some
kind of a pattern or plan of action on the part of
Mr, Weinberg and Mr, Amoroso to tell people what
they were to say,

It is contended that what happened before
Senatoy Williams is that he was told what to say.
And it is argued that it was part of a plan, and that

plan. extended to include what happened before

Congressman Myers. There's no contention that

-there ia any direct connection between Senator
Willlams and Congressman Myers, .'rh-r- is no indi-
cation of connections other than the possible common
connection of th.___d.fmanntﬁszzich.ttl having been
presant on both occasiona.

8o it is in that limited sense that you are
to view this evidence together with the limitation
that it does not apply at this stage directly to
‘any of the other defendants except to the defendant
Errichetti.

"Mr. Duffy?
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MR, DCFPPY: Your Honor, I am sure it was un-
intentional, but r.};em was a point-- the precise
wording of which 1 now forget, but where your lonor
said Myers, when you meant to pay Weinberg., You
instructed the jury that the question was whether
MNyers and the agents and//or the agent said somell-.hinq
to effect a certain rule., "I am sure you meant to
say "Weinberg,"

THE COURT: I am sure you must have understood
me. It is the ¢laim that the common plan of Mr.
¥einberg and the agents that the defendants offer
the testimony of the tapes which you heard yesterday,
and, as I understand it, what Mr, Puccio wishes to
do is to explain a little more of what happened in
connection with the Senator Williams matter so that
you can better assess whethsr there was a plan of
that nature or whether:it-was"a different ‘¥ind 'of """
transaction which would'be vlewed differently.

All of these thingm will be arqued to you in the
sumation and I will have more to say about it in
the charge.

Proceed, Mr. Pucclo,

Q Now, had you met with Senator Williams before

this date, Mr. Neinbarg?
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MR. BROWN: I object to this, this question.

THE COURT: Overruled,

THE WITNESS: I reslly don't remember if we —
1 think this waes the first meeting with him.

Q Well, Mr. Weinberg, were vou in Fort Lauder-
Florida -- i

MR, BROWN: I object, if your Honor please.

THE COURT: On what grounds?

MR. BROWH: Because he said he hadn't met hin
before and this is an attempt to_rehabilitate him,
And I submit it's improper.

THE COURT: Overruled.

‘THE WITNESS: That's correct. I met him at
the party on the boat.

e That was in March of '757

A Yes,

MR. BEN-VENISTE: .I object to'leading.

THE COURT: Overzuled.

THE WITNESS: That's right.

Was Mayor Errichetti at that party on the boat?
He was present at the boat,

¥Was that at Fort Lauderdala?

¥ O M D

Ho, it wasn't Fort Lauderdale, It was Delray

Beach.
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Was a Mr. Feinberg present at that time?

A Yes, he was present?

MR. BROWN: Objection, your Honor.
THE COURT: Overruled,
THE WITHESS: He waa present, too.

[+ New, Mr, Weinberg, in the portion of the tape

that Mr. Brown played ‘yesterday, there is a reference to

loans, Do you recall that?

A That's correct.

Q That is, reference to loans on the 2Bth of

June: is that right?

A That's correct.

MR, BROWN: If your Honor please, we ask that
the entire tape be played at this time.

THE COURT: Well, if it becomes necessary it
can be played again. But I will let Mr, Puccio
conduct his examination razg-lie-sees proper.

e Mow, what did that refer o7 Do you know?
A That was for loane on a ti’uniun mine.

MR, BROWNH: I understood your Homor to say
there was some limitation. I won't go any further,
but I would like to jog his recolléctlon if I may.

THE COURT: I understand what you are refer-

ring to., Overruled,
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Q Who was supposed to loan money in connection

with the titanium mine?
A Yassir Abeed yap supposed to loan money to the

group to buy the titanium mine and o plant down in Savannah,

Georgia.
Q Okay. Who were members of the group?
MR. DUFFY: Objection.
MR. BROWN: Irrelevant and immaterial.

THE COURT: I think the full membership would

be irrelevant, Mr. Puccio,

2 Well, was Senator Williams a member of this
group?

_a He was a member of the group.

Q Was Mx. Extichetti a member of tha group?

A Mr, Errichettl was & member of the group, too.

Q And was Senator Williams asked to do anything

in connection with this matter?
MR. DUPPY: Objection.
THE COURT: Ovearruled.
THE WITNESS: Yes. He was supposed to get
governnent contracts for titanium for us.
Q Now, in this conversation on the 28th --
withdrawn,

What was your purpose in speaking to Senator
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Williams on the 28th of June?

MR. BROWN: Objection. The tape speaks for
itself. His interpretation is irralevant.

THE COURT: Cverruled.

THE WITHESS: .The purpose for the meeting was
to -- the Senator was extremely nervous meeting
Yagsir Abeod, My meeting with him was to calm hin
down, that it was no big deal to say to Yassir —-
it was just a meeting. We were going to get the
loan. And all he had to do was just explain to
Yassir for us to get the loan what he was going to do
for us to get the contracts.

Q All right. And prior to this meeting, had you
been told that Senator Williams had already agreed?

MR. BROWN: Objection, your Honor, because
I think the burden of it is improper and to allow
him to continue is impropér.’ I“bEject £6 €he leading
where he actually zmit‘?‘i&nﬁrﬂiﬂnns, your Honor.

THE COURT: You object to the leading. All
right. I will sustain ths objectlon.

MR, PUCCIO: All rigl,

Q- Now, prior to this meeting, had you attended
a meating at the Pierre Hotel in’'New York City?

A That's correct.
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0 Was Senator Williams at that meeting?
A e was at that meeting.
Q Was this --

MR, BROWN: Objection. Unlese Mr., Errichetti
was thera, if your Honor please. I belleve he was

not,

.

MR, PUCCIO: Your H ,it's ded that °

he was not,

MR, BROWN: Then I object to it. And T would
like. to have, if your Honor please, the transcript
upon which this is baged. I have not received such.

THE COURT: Was this a taped meeting?

MR. PUCCIO: Yes,

NR. BROWNH: 1 have received nons ==

THE COURT: Make the transcript available to
defense counsel before they have an opportunity to
recross. I will overrule thea-objection," You ‘may
answer the question, .

Tou underatand, ladies and gentlemen, all this
ult.laon;r is being offered by way of background so
that you can better assess what it ia that you heard
on tha tapes yesterday.

Proceed.

Q Now, Mr. Weinbsrg, at this meeting in the Plerrs,
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was the subject of this titanium mine discussed with Senator!

Williame?

A That's correct.

Q And was the subject of his getting contracts
d;.saunnd?

A That is correct.

[+ How, I direct your attention to the 24th of

June, 1979 and ask you if on that date you had a conversa-
tion with Alan Feinberg.
MR. BROWN: Objection, your Homor. If again

Mr. Errichetti, as I understand it, since I have

received no such information, wam naot present --

THE COURT: The objection is overruled.
THE WITNESS: Will you répeat U'IE —

Q- On the 24th of June, 1979, four alnys before
thie meeting at the Marriott Inn, did you have a eonuruuul*
with Mr. Peinberg concerning’ SeénhtoF Willlams¥'

A That's correct.

Q Duzing this conversation, was reference made
to this proposed meeting with Yassir?

A That's correct.

Q Do you recall what Mr. Feinberg told you about
the Senator at that time?

MR, DUFFY: Objection.
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MR. BROWM: Continuing cbjection, Bearsay.

THE COURT: Ovetruled,

THE WITNESS: Yes., BHe told me that he had
spoken to the Senator and everything will be all
right.

Q Did he in addition say this, referring to the
Sepater, he's ready and willing to go?

MR. BROWN: I object, if your Honor please,
and ask that that be stricken. And I wish te -- I
am unclear, your Honor, as te whether a side bar
is required for anything other than just the word
"objection.”

'l'.H?B COURT: Tell me the grounds of your cb-
_joet].on.

MR. BROWN: Well, my ¢bjaction iz that this
matearial is hearsay. It ie jrrelevant. And I believe
it reaches the posture where™ T 'hmust™ask®jouf Honor
for a mistrial. And I a3 never certain as to your
fling, whether I said that -- but I -- that's why
I asked for a side bar, But I do ask for a mistrial
based on thase proceedings.

THE COURT: The objection is overruled. It
is not hearsay. The testinony 1s not offared for the

txruth.of what may have been sald by Eenator — by
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Hr, Feinberg. It le offered, ladies and gentlemen,
only for you to batter assess what was meant in the
tape recordings that were played by one or the other
of the defendantz yesterday to determine how they
may have affect -- how they affect what was going
on in the minds of the people at the time the state-
ments were made, And knowing what happened earlier,
it is hoped you will be better able and more accurately
able to determine what it was that was being sajd and
what was meant by what was being sald.

Hith respect to the motion for a mistrial,
it is denied.

- Will you read the queation back, please,

{Record read,)

‘THE WITNESS: That's correct.
o Row, did you attend the meating with Yasair

on June 28th?

A Was that at the Marrioted”

4] Yes.

A I was not at that meeting.

Q All right. To your knowledge, did Mr, Erri-

chetti and Senator Williame attend that meeting?

A They did attend that meeting.
[ And, by the way, at this meeting that you hid
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prior to the mesting with Yassir Abeed, that is the meeting
you had with Mr, Errichetti?

MR. DUFFY: Objection., There is no Yassir
Apbeed, sir. Unless the Governmant has somecne new,

THE COURT: I don't understand your ecbjection,
Mr. buffy,

MR, BEN-VEWISTE: I object to a conversation
where the identity of the —-

THE COURT: Let me take care of Mr, Duffy's
-ebjection first. I don't understand it.

MR. DUFFY: He i3 asking this witness who-
responded in the affirmative about a meeting with
Yassir Abeed. And I thought he was fictitious, your
Bonox. That's why I am objecting. Maybe he is real.

THE COURT: HWho 45 Yassir Abeed, Mr. Weinberg?

THE WITHESS: He's an FEI agent,

THE COURT: There was $dmeore who used the
name Yassir Abeed?

THE WITHESE: That's correct.

- THE COURT: All right. What is your objection,
Mr, Ban-Veniste?

MR. BEN-VERISTE: I had the same one, I would

like it if the witness would identify who the person

really was whom he's having this conversation with.



15

17
L]

19

B oy 8 8

Weinberg - redirect 2426
THE COURT: Who is the -~ what was the nane
of the FBI agent who used the name Yassir Abeed?
TUE WITNESS: I do not know, sir.
THE COURT: All right.

] ﬁw, At the meeting you did attend in which
the tape was played concerning -- you said the woxrd, all
bullshit, do you remember that?

A That's correct.

Q What were you referring to, Mr., Weinberg, when
you said that?

A I was trying to put the Senator at ease, that

it was just bullshit. The whole meeting, just wanted to

 see you and hear what you are golng to do for him.

Q Now, would you -- would it be fair to say -
that the: formality of a meeting with Yasasir Abeed was
all bullshit?

MR, BEN-VENISTE: Objection”
ﬁ:n. BROWN: Objection. ‘That's A conclusion,
THE COURT: I'll sustain that objection.

o #Well, everything had been agreed to prior to
this meeting?

MR. BEN-VENISTE: Objection,
MR, BROWH: Objection.

THE COURT: Sus mined as to fo.m,
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Q Had everything been agreed to with the Senator
prior to this meeting, Mr. Weinberg?
A That's correct,
Q How, do you recall saying at this meeting

with the Senator it goes no further?

A That's correct,
Q What did you mean by that?
A That it wouldn't go further out of the room,

what he was telling Yassair,
Q Now, a few additional guestions, Mr, Weinterg.
Do you recall a meeting on the l6th of June, 1979 concerning

which Mr, Brown, I believe, played ‘a tape yesterday in

which Mr. Errichetti said the following, I know what we

got to do with Pete and the other guy?
That's correct.
Row, Pete refers to whom?

Senator Pete Williams,

e > o ¥

Now, the other guy is no bne who his béen
connected with this case; is that correct?

A That's correct,
MR, BROWN: That was adﬁlnm, your Honor.

THE COURT: All right, HNow it's been testified
*

[+] Now, you testified yesterday that you never

82-077 0—81— 74 {Pt. 1) BLR
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accused the Mayor directly of being responsible for the

Nopo matter; is that right?

F Y That's correct.
o Will you explain- why you never accused him
directly?

MR, BEN-VENISTE: -Objection. This was brought

out in =-- objection.

THE COURT: Overruled,

THE WITHESS: Well, the reason we never
accused him directly, we didn't want to lose being
in touch with him and --

] MNow ==
. THE COURT: Did you finish your anewer?

‘THE WITHESS: Yes, your lonor,

THE COURT; All right,

.Q You did testify, did you not, that for some

ool

substantial period of time Yo' Véte WseBing

iff continual

touch with Mayor Ercichetti?

A That's correct.

[+] For some pericd of eight months or more?
A Yes,

1] + Why were you continucusly keeping in touch

with Mayor Errichetti?

MR. DUFPY: Objection.
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MR. BROWN: Objection. I ask for a side bar.
This too is collateral and has gone to a certain
point where we would ask respectfully --

MR. DUFFY: Beyond the acope of the offer, sir,

THE COURT: It is an entirely different area
of redirect examination. Overruled.

MR, BEN-VENISTE: Your Honor, I would ask for
a proffer at the side bar 'so that -- since this
doesn't involve Mr, Criden, I don't have to move
for a mistrial. If the witnesa blurts out something
that he shouldn't ==

THE COURT: I assume the witness will only
answer the question, Overruled,

You may answer., What was the reason you were
keeping in touch with him over this period of eight
months?

THE WITRESS: The Mayor was bringing continuous
deals to us in Atlantic City.  “When we-got to thée
politiclans, different politicians he was giving us,
80 we knew that he would be a source of information
of people., So we kept in touch with him for that
reason. I

MR, BROWN: I aek for a mistrial based on the

question and the answer.
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THE COURT: WNot again do you make a motion
.likxe that in the presence of the jury, Mr. Brown.

HR. BROWN: I asked you before, your Honor,
for your diraction.

THE COURT: You did not.

MR, BROWM: I beg your pardon, sir, T will
show you.

THE COURT: 1t's not quite the way it happened,
But you underztand me now. You know very well such
matters should be taken up in racesses,

MR, BROWN: That's why I asked you before if --

THE COURT: Don't arque, please, Mr, Brown.
The motlon is denied,

Ladies and gentlemen, disregard any discussion
betweean me and counsel. Thaese are things that keep
you so penned up in €ls jury room. Sometimes many
things we have to discuss Are éut of “your “presence.
Occasionally scmething cames Up that is a legal
problem that does not affect your deliberations in
any way., Disregard it.

MR, BEN-VERISTE: Your Honor =--

TEE COURT: Tt won't happen again.

MR, BEN-VENISTE: Your Bonor, may I zespect.fullfl;

ask for a side bar if Mr. Pucclo is golng to pursue
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any of these other areas that we have not discussed
previously in any B‘eta!.l.

MR. PUCCIO: I am going to a different mubject.
THE COURT: The request is denied. Proceed,
¥r. Puccio.
MR. PUCCIO: Thank you, Judge,
Q Do you recall, Mr, Weinberg, being guestioned

by Mr, Brown concerning a certain gift you allegedly re-

celved?
A That's correct,
4] How, would you tell us now during the entire

perled you were working in the ABSCAM investigation, to the
best of your recollectlion, other than money which has been
nentioned, what gifts did you receive?

A I received three gold wrist watches, received
the liquor for the party, the food for the party, briefcase,

a bottle of liquor and a wallet.--That's. to-the best of

my knowledge. mv znouledcs.

Q That money you reaceived was turned over to the
FBI?

A The 25,000 was picked up by FBI agents.

MR, BROWN: Objection., Asked and answered.
I believe your Honor indicated —-

THE COURT: I think that was covered- yesterday.
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MR, PUCCIO: Yes, your lIOl\él.

THE COURT: With respect to the 25,000,

MR, PUCCIO: Now, your Hopor --

MR, BEN-VENISTE: Can we have an instructien
with respect to that that it hasn't anything to do
with this case? .

THE COURT: I think it is.not disputed.

Well, the matter in connection with which you
say the $25,000 was given back to you, that was not
this case, was 1it?

THE WITNESS: It was never given to me, your
Honor .

MR. BROWN: There we go. 1 object,

THE COURT: Do you understand the transaction
we are discussing?

THE WITKRESS: Yes, your Hener,

THE COURT:. Did it have anything to do with -
this caae?

THE WITMESS: WNo, your Honor.

THE COURT: . All right.

_Neow, who gave you those watches, Mr. Weinberg?

Mr. Katz.

Q what kind of watches were thay?

MR, BROWN:  Irrelevant. They don't pertain
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to my c¢lient, if your licnor please.

THE COURT: . I an gorry. I didn't hear all
that.

HR. BROWN: I say it's irrelevant, It does not'
pertain to my client. He mentioned another person's
name. Nothing to do with this case, as far as I know.

THE COURT: No. It is a matter which has
been gone into on cross-examination. Overruled.

THE WITHNESS: Paget.

Piaget, P-i-a-g-e-t?

I think s0.

About how much were those watches worth?
_About $18,000.

The three totalled were worth about 518,0007
That is correct.

How, did you keep those watchas?

0 0 ¥ O » O

.1 turned them over to Mr. -John Good the same

Mr. Good with the FBI?

That's correct.

Do you know Margo Kennedy's real name?
Yes.

The FBI agent I am talking about.

> £ » O » 0

Yes.
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'] What is her real name?
A Dennedy.

Q Margo Dennedy?

A Correct.

MR. BEN-VENISTE: Will you spell that? Can
we get that spelling?

MR. PUCCIO: D-e-n-n-e-d-y.

Q Hr. Weinberg, did you ever hear the expression,
you can®t con an honest man?
A That's correct.

‘MR. BEN-VENISTE: Objection. I move for a
mistrial, I'm sorry, your 'Ht;nor. I would like to
approach the side bar with a motion.

THE COURT: We will take up motions at the
end of the day. At the prasent time the motion ia
withdrawn., Proceed,

. MR. DUFFY: I object andrask.that the prose-
cutor be admonished, sir,

THE COURT: The cbjection .im sustained. Dis-
regard the guestion and the answer, ladies and
gantlenen.

MR. PUCCIO: I have no further questions.

THE COURT: Recross.

MR. BROWN: Yes, your Honor., If I may.
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RECROSS EXRMINATION
BY MR. BROWN:

Q Why was the name Kenned}i'"used for the lady
Marge Kennedy? Why was Kennedy selected? Do you know?

That I don't Kknow.

Q DPoes it have anything to do with the fact that
Mr. McCartney was referred to as a Kennedy man?

A I don't know.

Q You don't know whether it had any political
meaning or not?

A I haven't the slightest idea why she picked

the name. She is the one who picked the name.

Q Hot in conference with others of the FBI?
A Not that I know of.
Q You always conferred with the FBI before

making decisions, right?
A That's correct,

Q But she was allowed to pick Kennedy?
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A I don't know,

o Wall, ¥ thought you just said thet she picke
it harsglf.

A She picked -~ she may have used it before

as an undercover name.

Q Do you know as a fact that she picked Kennedy
pereonally?

A I don't know,

Q When you say Bhe picked Rennedy, you were

saying something you don't know?

A As far as I know, she picked it. That's
all I know.
Q What is it that gives you the authority to

say? How do you know that she picked Kennedy?
MR, PUOCCIO: I obiect. Asked and answered.
MR, BROWN: I will withdraw it.
THE COURT: What is the guestion?
MR. BROWN: Well, depends on what he 1s con-
cerned about.
THE COURT: Well, you said you withdraw the ==
“ MR. BROWN: Yes.
Q ~ What experience did-you have that indicated
that she permonally selected Kennedy rather than having

the FRI select the Kennedy name?
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A Because most of the agents pick their own

undercover names.

Q As far aa Margo 1s concerned, you don't know
that she picked her own name, do you?

A That's correct.

Q So when you said you know she picked the
name, that was not right? '

A I didn't say I know she picked the -- I said
as far as J know, she picked it.

Q You have no such knowledge; is that right?

MR, PUCCIO: Objection.

] How, as far as Senator Williams was concerned,
you say he was nervous about meeting ecomecone named Yassir
Abeed?

A That's correct.

] Who in truth didn't exiet as Yassir Abeed?
It was the name for an agent, you said?

A That's correct.

Q And did Senator Williams tell you why this
Dan was -- who was the head of -~ who was on this high
etatus in Government was nervous about meeting a fictitious
ahelk?

Ho.,

Q Did he say that?
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A No, he didn't tell me.
Q He didn't tell you he was nervous, did he;
A He said he -- he didn't say he was nervoys,

He was worried about the suit he wore, what name he should
call him.

[+] Now, with respect to this matter that you
said was already locked wp, I think that's what you said,
wasn't it? The deal was already made?

A The deal was already consummated.

Q So what was the reason for bringing him in
to go before the fictitions Yassir Abeed?

A Before Yassir would make the loan he wanted
to hear it from Senator Harrison himself.

L+ What was the reason -- I will withdraw that.

Well, Yassir Abeed wasn't going to make any
loan?

A That's correct,

{continued on next page)
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Q Whatever you say happened had already been

consolidated and solidified?

A We were together, they were golng to go ahead
and do it.

a Why would he be brought in?

A~ {Ne reapcnse.)

° Why was he induced to go before the fictitiocus|

sheik at this time?

MR, PUCCIO: I object to the form,

THE COURT: It f2 a little confusing.

MR, BROWN: The inducement?

THE COURT: Are you asking from the point
of view of the FBI agent, why was he brought in or
from the point of view of Mr, Williams, why was he
%?

MR. BROWN: It's already eastablished they
induced him to come in —-

MR. PUCCIO: I object.

MR. BROWN: All right, I'1ll ask it.

Q Was it a fact that ésuutot williams was in-
duced to come --

MR, PUCCIO: Objection to the form, Judge,

THE COURT: Sustained as to form.

o Was Senator Williams asked to cauo?
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A 1 believe =m0,

Q Was it part of tha plan to bring him in to
watch or whatever you were to do before the sheik?

A He was in Washington.

Q ¥ias it part of the plan to bring him to the
Marriott Hotal to go before the sheik?

A I don't follow that.

o Was it part of the FBI design to bring him

to the Marriott to go before the sheik, asz you described l.t?|

HR. PUCCIO: I object.
THE COURT: Overruled,

A I don't know if it was part of the plan or
part of the FBI, he was supposed to come in front of the
sheik and explain to the sheik, Yassir, exactly what he
was going to do for him to loan him the money.

Q ¥Who aet up the money and arranged for Mr.
Williams to coma?

_& Set up by a group of people, set up by his
attorney, Mr. Feinberg, set up by us and Mr. Er richetti.

Q ¥ho was it that suggested the meating to go,
was it the FBI?

A Ho, it wasn't the FBI suggested the meeting
to go. .

Q What was the purposs of the maeting?
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A To prove that Yasslir, that Mr. Willieam= was

going to do what he eaid he was going to do.

o Yaseir was « fiction?

A Come again?

'] Yassir was & fiction, he wasn't truly an Arab
shelk?

A That is correct,

Q Whny were you bringing the United States Senator

before an PBI agent?

A For part of the acting there to get him to
say in front of the Arab shelk what he would do in order to
get the loan.

o It waa part of the acting to set him up so he

would be available for trial?

A He was not set up. He knew exactly why he was
going there.
[+] Was it part of the act to go before ths sheik

to get evidence?
A I would eay that is correct,
Q That's what the acting was designed to 3o, to
give you evidence?
A * I would say that is partly true,
] Tell me this, isn't it a fact that although you

say things were locked up that you used certain language to
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direct Mr. Williams as to what to say?

A That is correct.

Q You told Mr. Willlams to stress how inportan
he was in the Senate, is that correct?

A That is correct.

Q What did that have to do with the deal which
you already said was locked up, to investing in a titaniu
mine?

A The whole deal relied upon he could give
government contracts.

] What was the neeti;lg be{oré Yassir that you
planned in the Marriott, what did it have to do with hin
“getting government contracts?

A The meeting he said originally he could get
the government contracts for the titinium mine., And the

meeting was set up for him to tell Yassir to put up §10¢

million.
Q Ho money ever passed?
A Ho,
Q When you brought him in you told him that Tony

is -- Tony is a partner of oure?

A That is correct.
o Shall I read that?
A Yen,
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Q *fony ie, you got to know Teny is a partner
of ours, he's going to be, the main thing he thinks he's

got to ask, he will agk you"?

A That 1s correct.

Q Is that clear?

A That is correct,

Qo Therefore you were saying to him that Tony was

a partner with you and others, not with the Arab?
A Wa owned 10 percent and the rest owned 18 per-

cent of the mine,

Q So that you and Mr. Amoroso were to be partners

is that right?

A That is correct,
Q But according to the script t:he sheik was not
supposed to know that?
IR, PUCCIO; Objeation..
MR. BROWN: Thare is a Bcript, a scenario,
your Honor, Acting is what the gentleman said,
THE COURT: Sustained as to form.
< There was & plan worked out in your mind that
vas to ba followed, is that correct?
A There was no';'platl. Everything was worked out
by ears.
Q By?

82-077 0—81——75 (Pt. 1) BLR
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A There was no plan, We didn‘t know what wag
going on.,
Q But there was a general idea?
A Maybe a general --
Q Wasn't there a plan which you advanced to the

person you were talking to as follows: Tony is8, you got

to know Tony i‘.n a partner of ours, that is part of the
1

plan; wasn't it? |

A He knew Tony was a partner before the meeting. |
Q That was part of the plan?

A There was no plan,

[ Wae there not a plan whereby you and Tony would

represent yourselves as partnerg in this venture?

A We would own shares inthe venture.

Q Wasn't that a part of your predetermined ides
that you would pretend?

A As we went along we made it up. “We didn't
have a plan,

Q bidn't you say to tha person at this time,

here is what you should say, you got to just play and blow

A Thers was no plan, Mr. Brown.
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Q Wasn't that part of your idea, what you want
to pecur?
A We had no idea what would happen at & meeting

or what was to be said,

Q You're suggesting what would be said?

A Wa told him in order to get the 5100 million
from Yassir he h;s to make sure Yassir understands he would
get the government Contractsa.

Q How, let me ask you this. If you will examins,
please, this transaction -~ and I ask the Government to
supply their copy of the June 20th draft as well as the
28th --

MR. BROWN: May I conduect it this way, Judge?
THE COURT: I® there a copy for the witnes=z?
MR. PUCCID: Starting with ---

MR. BROWN: Hold it --

THE COURT: What is the exhibit number?

MR. PUCCIO: 70-A, the 28th. "

THE COURT: 3500-70A?

MR. BROWH: 70-A, your Honor.

THE COURT: All right,

MR, PUCCIO: The other one was the 10th.
3500-68-A.

THE COURT: Thank you.
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0 Now, you were in the first part of your ad-

dress to him, starting with: "Tony, upstairs® --

HR. PUCCIO: I object to the form of that,

THE COURT: 1 don't understand it.

HR. BROWN: The 28th, his address %o the man,

THE COURT: What is the gquestion?

MR, BROWN: The question is, I will call his

attention to the first statement that is made.

ia upstairs, To identify the page.

Q Do you have that page?
A No, I don't.
Q It would be page 2 --

Tony

THE COURT: Tell us when you find it, Mr,

Weinberg.
THE WITNESS: On page 27

Q Let me try to show it to you.
May I approach, Judge?

THE COURT: Yes.

MR. BROWN: Maybs we don't have the same one.

THE WITNESS: That is page one.
MR, BROWM: It says "2" up here, right?

THE WITHESS: I'm SOIry.

Q Asg far as that tape ia concerned, starting

with what is called page 2, by your interpretation, I can
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understand the first page ie the cover, page two would He
the first with the typewritten material. You say, "Forget
the money, all you have to do is tell him, all right?"

You are addressing that to the person you brought in, is
that correct?

A That is correct.

Q Kow, then you gb on to ask him about -- tell
kim what he should say, who you know in the Senate can do
you favora, right?

A That is correct,

Q In other words, you're telling him what he
should say when he goes in to see Yaseir?

A I'm telling him he's got to come on strong
in order to get tha $100 million from Yassir.

Q You're be;linq him precisely wnat areas he
should cover, is that corract?

A If you put it that way.

Q When you say who you know in the Senate could
do you favors, aren't you saying te him, you tell Yassir
v¥ho you know in the Senate?

A If the-man aayu. he's got goverpment contracts,

he's got to know who's going to get them,

MR, BROWN: I move to strike it as not responsiv

THE COURT: Overrulad,.
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Q Do you know ~—

MR. BROWN: May I withdraw my question and

&8k to play the entire tape since it's been touched

upon? Let the jury make an interpretatieon.

THE COURT: Any objection?

MR. PUCCIO: No.

MR. DUFFY: RO;

MR. BE“I-\".ENIS‘!E: No.

MR. BROWN: Play the entire tape.

Q Mr. Weinberg, thie tape when played will be
the total conversation that you had with this gentleman
before he.went into the room to see Yassir?

A Yes,

Q Did you not go into the room to see Yassir?

A Ho.

[«] All that is about to be played i{s preliminary
to his going in?

A That is correct, .

4] The conversation which you . have here iz the
result of his arriving at the Marriott because that is where
you had your setup to do the photographing?

MR, PUCCIO: I cbject.
THE COURT: I'm sorry --

MR, BROWN: I will withdraw it.
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[+] By the way, he arrived and you gave Mim this

talk about what .l_s about to come out on the tape?
MR. PUCCIO: I object to the mpeeches.
MR. BROWN: I have to put it in its context,
THE COURT: Overruled.

Q. At the time the tape which ia being played
was produced in terms of sound, there was a room set up
in the Marriott already prepared for pictures to be taken:
is that correct?

A I was not in the room,I don't know.

Q ¥You den't know that there waa already a rcom
set up prepared t6 take the pictures?

A 1 knew there was a camera up there.

Q Your preliminary conversationa on the tapes
vere prepared so that:when he went in the room certain

things would be discuased; is that corvect?

A That is correot,

Q In that room 'in the process of this discuseion,
you knew that gov t agents were prepared to take pie-
tures?

A That is corrsct.

(Continuved on next page.)
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Q $¢ that in a eense the tape preparation ig
the way you prepared the man before he want in?
A This is what I said to the man.

THE COURT: Locok as tha list of 3500 matacisl,
It indicates under 3500-70 & tape for June 28, 1973,
at the Marriott Inn, 1790. And two conversations.
The first conversation and the second conversation,

Are we to hear both of thoae conversations or
one?

MR. BROWN: Both. The one we provided is
the first one, your Honor. And the second ona ig --

THE COURT: The first one is indicated to be
among Mr., Welnberg, Mr. Williame and Mr. Errichettl.
X Is that the one you want played or do you
want them both played?

MR. BROWN: Would you give His Honor the
number before you start, Mr. Furet?

MR, FURST: 1790.

THE COURT: The Exhibit list indicates two
conversations with different participants. Mr.
Brrichetti is the same participant in both.

MR. FURST: Yes.

THE COURT: All right.

MR, FURST: Just the second one.
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THE COURT: That is tha one thit does not
involve Mr.Weinbarg or Senator Williamw?

MR. FURST: Mr.Errichetti, Senator Williams,
and Mr.Weinberg.

THE COURT: It seems to be indicated the
persons on the Exhibit list -~

MR. PUCCIO: That is 5ide B of the tape.
There are two conversations. what they want is
§ide B.

THE COURT: That is the one we are going Lo
haar?

Thosa three participants, Williams, Weinberg,
and Errichetti.

5ti11 in the limited area of thie evidence,
ladies and gentleman.

You may play the tape.

{Tape played.)

MR. PUCCIO: Judge, I undarstosd we were
playing the whole tapa. Apparently now it's a
portion,

THE COURT: The regueat was the whole tape.

MR. BROWN: Yosn.

MR. PUCCIO: Start it from the baginning.

MR. BROWN: I would say so. It's the whole
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tape referred to in the transcxipt.

MR, PUCCIO: That's what I thought.

MR. BROWN: I can't take responsibility

for the electronics.

MR. FURST: Ready to play it,

THE COURT: Ready to play it,play it.

iTape played.)

ME. BROWN: I have no furtlher guestions,

your Honor.

THE COURT: Any other guestions?

MR. DUFFY: I have a few, sir.

THE COURT: All right.

RECROSS EXAMINATION
BY MR. DUFFY:

Q -Mr.Weinberg, let's stay right on tapeg for
a moment.

You testifjed both on direct examination
and cross examination and I think on recross examination,
about the missing tapes.

Do you remember those four or more or less
tapes that are missing?

A That is correct.
4] You are aware, are you not, that National

Airlines hag reported to the Court in response to our
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subpoena that there was never any claim filed for lost or
damage to your baggage?
A I haven't filed a claim.
Q There never was one filed, no one from the
Government filed o claim, are you aware of that?
A The Government investigated, I didn't say
filed a claim.
Q Would you like to see Government's Exhibit
7 -- Court Exhibit 7. May I approach the witness,your
Honor?
THE COURT: Yes.
Q Would you read that to yourself?
(Pause while witness reads document.)
THE COURT: What ia the gquestion, Mr. Duffy?
MR. DUFFY: The gquestion is whether the
witness is aware no claim was filed by anyone in
connection with tapea or anything allegedly loat ox
damaged on the _ﬂ;'lg‘ht he came up from or any other
flight.
THE COURT: Can you answer?
THE WITNESS: I didn't file a claim with
Mational Airlines. I turned it into the FBI to
check it out. The FBI made an investigation in

West Palm and uwp here for the missing tapes.
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Q But they never asked the airline, did they?

A You have to ask the FBI, not me.

Weinberg-recross- Duffy

MR. DUFFY: I offer Court Exhibit 7.

THE COURT: Any objecticn?

THE CQURT: May I see it.

ME. PUCCIO: I have no objection.

MR. DUFFY: May I read it to the jury?

THE COURT: Court Exhibit 7 receiwved in evidence

You may read it.

MR. DUFFY: It's e document addressed to the
clerk of the Court, United States District Court,
Eastern District of New York, 225 Cadman Plaza East,
Brooklyn, New York,

Reference is United States of America against
Errichetti, Cuden and Johanson.

1t reads: “Dear Sir: Pursuant to the
subpoena served on Pan American World Airways,Inc.
on Augua;i: 15, 1980, and upon the instruction of Mr,
Leou Raino, a clerk of Henry F. Furst, Esq., please
be adviped that National Airlines, Inc. {"National”)
does not have a copy of a ticket issued to Melvin
Weinberg for Flight 181 from Florida to Bew York
{LaGuardia) on January 23, 1980 or for u:f other

Hatiocnal flight from Florida to New York on’ that date
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“Please note that National did not have a Flight

181 to Hew York on that date. However, National's

passenger name record (PNR) does indicate that an

M. Weinberq' purchased a ticket on January 22, 1980

from Sergeant Travel Agency,' a Florida travel agent,

for Mational's Janvary 23, 1980 Flight 180. Since

the ticket was not issued on National ticket stock,

National does not have a copy of it and therefore

cannot verify that Melvin Weinberg was a passenger.

"In addition, National does not have any

record of a haggége claim for loss or damage to any

of Melvin Weinberg's property for a flight from

Florida to New York."

[+] Mr. Weinberg, yout told us earlier, I think
you didn't know when the tapes were made, is that correct?

A That is }correct.

Q Can we say with some certainty that the tapes
were made within the month of January?

A They weren't made that f;r back, they were

made within that week.

iContinued on next page.)
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CONTINUED RECROSS BEXAMINATION
BY MR, DUFFY:
Q Certainly in the month of January, becauve

that is the month ysu flew up here, right?

A Right, ’

+] Now,have you any ndtion or have
you dane any checking since you first got on the witness
stond to detarmine of whom thosa were tapa recordings?

A Ho,

] . Mr. Pucclo asked you in redirsct exaninatlon,
whether you have ever been, in hia words, indicted or
charged of any <rime or for any crime other than Plttsburgh.
Your answer as Ithave it noted is that you were only ever
indicted in Pittshurgh; is that correct?

. That's correct.

Q But you were charged with crimes in Miami,
wera you not?

A That was thrown out.

A Speci fically ihé-lﬂtlt- tranaportation of
stolen wecurities; am I right?

MR. PUCCIO: I object, Judge,
THE COURT: Sustained, '
MR. DUFFY: May Iinquire along this line?

I think the time is ralevant.
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THE COURT: I'm not sure what it is you
want to inguire about, I will hear you &t side

bar.

MR. DUFFY: Maybe if 1 just ask the question

which 1 don't think it will be danaging, your Honor

can antertain an objection to that.
THE COURT: FKeep in mind what {8 proper
crose mxanination,
MR, DUFFY¥: Yea, sir.
{End of eide bar conferencs.)
{Open court.)
Q You were arrested on the Pittsburgh scam
in January of 1977, were you not?
A That's correct.
Q Isn't it so that in February, 1977, wyou
were arrested and charged with the Miami éhazqe?
A Fabruary?
Harch '77.
I think it was March.

Q
A
Q Paxdon?
A I think it was March.
Q

Bo it was after you were arrested on the

Fittsburgh scam you were arreated on another scam in Plorida;

is that right?
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MR. PUCCIO: Objection. '
THE COURT: You are a little late, Mr. P'.n‘.:t:io.1
You should have objected two questions back. I
will let him answr that question.
THE WITNESS: Repeat that, please?
Q Riter you were arrested on the Pittsburgh
scam, Miami arrested you, did they not?
A That's correct.
Q Ard that was the federal prosecutor, was
it not, the FBI?
MR. PUCCIO: Objection.
THE COURT: Sustained.
o Isn't it so that the Miami charge was dismissed
THE COURT: Sustained,
Q Isn't it so that the Miami charge was dismissed
THE COURT: Sustained.
MR. DUFFY: 1 didn't hear an objection,
80 maybe I was talking too loud.
MR, PUCCIO: Same cbjection.
'IH'E\ COURT: It is sustained.
Q You testified that on August 22nd, the day
of the mesting with Congressman Myers, you had a talk,
a chat with Amorosc upstairs, and thea you went downstairs

and approached the mayor, and had a conversation with
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him, do you remember that?
. That's correct.
Q And you tn].d_ us that you informed the mayor

then that ou and Tony wanted a $15,000 kickback: is that

right?
HY You are talking about the meeting with Myers?
4] Yes, sir.
A Ho, I didn't inform them, I informed him

at the meeting with Myers that he was only getting $50,000.
2nd that, you got the meetings mixed up.

Q Will you tell the jury what meeting it was
that you left the room and went downstairs and talked

about $15,000 kickback?

A That Wwas at the airport.

[+] But it had to do with the Myers meeting?

A Had to do with Myers.

Q All right. It was the same day, was it
not?

N |

A No, it wasn't.

] What day was it?

A I don't remember offhand what day.

Q In any case, you went to the mayor and told

him that you and Tony would require a 515,000 kickback,

and your purpose was to see if you could uncover who was

82-077 0—81——7¢ (Pt. 1) BLR
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was going to share the money; is that right? a4 L

A That's correct.

Q All right. Did you tape record that conversa

A ¥o, I did not.

Q Did you prepares a report for this jury to
see of that conversation?

A I did not make reports out.

[+] Ever?

A That's correct.

Q Did Amoroso prepare « report of your meeting
to the mayor that day?

A That you will have to ask him,

Q But so far, all the jury has to determine

whether or not you had this conference with the mayor
is your word; isn't that right?
MR. PUCCIO: Objection.
THE COURT: Sustained.
MR. DUFFY: That is all.
THE COURT: Any other guestions for Mr.
Weinberg?
MR. BEN-VEHNISTE:
RECROSS EXAMINATIOR
BY MR. BEN-VEMISTE:

2 Mr. Weinberg, in connection with the

.
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expenses you put in for, during the time you were working
for == on the . Ahscam project, do you recall whether
personal expenses relating to you you were put in, that
is, things like toilet articles and so forth, everyday
living expenses?

A I‘Ihnt‘s correct.

Q Would it be fair to say that you charged
the FRI for virtually everything you needed in order to
live?

A Well, I was =- when I was on the road, yes.

Q So that things l.i.lI(e things that you would

erdinarily have t© use, you charged the FBI anyway?

A 1 don't know what things you are talking
about:.,

Q Wall, like clothes?

A That is correct.

Q You charged the FBI? Do you know how much

money you charged as expenses for clothes?

A I haven't the slightest idea.

Q Before you got involved in Abscam, I take
it you wore clothes?

A I have reason to think I did.

Q Do you have a doubt about it?

MR. PUCCIO: Objection.
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THE COURT: Sustained.
Q And you wore -~ let me understand.
At some point you were getting as much as
$5,000 a month?

Is that right?

A Idon't know. You have it in front of you.
+] You don't know, Mr. Weinberg?
A That's correct. You have the slip in front

of you, 1 don't.

Q ¥You mean unless I have a slip in front of
me, you are not going to answer before this jury whethe:
you know 1f —

THE COURT: Sustained. Arguwmentative.

Q Do you know whether you were paid $3,000

a month at some point?

A That's correct.

Q You testified that you know you were paid
$1,0007

A That's correct.

Q Didn't you testify in Philadelphia that

you got a raise up to $5,000 a month?
A I said 1 got '‘extra money near the end.
4] Wasn't that a retroactive raise to raise

you up te §5,0007
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here is a bunch more money."

gubstance?

gave me the money there, they had to put in there

the -- what the money was for.
Q Did you ask for the money?
A I never asked them for the money.
Q You are saying you never asked for a raise?
A There wer times when I asked for raises
but what you are talking, I didn't ask.
Q Wait a minute. When did you ask for = raise?
A When I was getting a thousand.
Q So you asked for = raise and you got $3,000?
A That's correct.
) Was that about the same time that Mr. Amoroso

came in to pinch hit for Mr. McCarthy?

Weinberg-recross-Ben-Veniste
Not that I know of.
Was it a bhsines??
I don't know really what it was for.

Somebody just came up to you and said, "Mel,

And you said, "Okay, I will take it."

Is that what you are saying happened, in

MR. PUCCIC: I object.
THE COURT: I will let him answer.

THE WITNESS: 1Is that what happened? They
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I think so.'

Then you got a bunch more money, you said?

Do you know how much it was?

A
Q

Mr. Weinberg,
A

court.

it on you?

Thaven't the slightest idea.
When you say yow haven't the slightest idea,

do you really mean that?

- I naver seen that slip until Icame in to

But you saw the clerk when someone laid

MR. PUCCIO: I object,
pidn't you?
THE COURT: .Sustained as to fomm.

You saw the check when you cashed it, Mr.

Weinberg? Didn't you?

A

]
about what it

A

o

That's correct..

I ake it you did cash the check?

That's correct.

You did accept the money?

That's correct.

And are you saying you had no conversation
was for?

Somebody giving me money I don't ask questons.

I see. Okay, nothing further on that line.
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Q Do you have any idea how much you charged
him for things like clothing, for shoes, and sox, urderwear?
on top fo the $5,000 a month,
A I have no idea.
4] Pid you save some receipts to put in with

the vouchers or did you convince them to take your word

for it?

A Whatever Ispent, there was a receipt for
it

[s] That you kept the receipts for?

A That's correct.

] But those were the only things you were --

you managed to keep in the way of financial records; is

that your testimony?

A I have -- a5 all receipts were turned in
to the FEI.
Q Those were the only things that you managad

to save in terms of your financial records? Is that right?
A That is not a fair guestion, because I got
those receipts when I spent the money, and I got reimbursed
that money.
Q But you kept no official records, you
tell us?

A That's correct.
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MR. PUCCIO: I object on the grounds that
a1l of this has been gone over.
Q Regarding the Mario Notto affair. Excuse
me, I was looking at my notes.
THE COURT: I didn't rule. You went on
+ to something else
MR. BEN-VENISTE: The witness answered the
guestion, your Honor.
THE COURT: I will let it stand.
MR. BEN-VENISTE: Thank you.
Could we have it read back, if the jury
heard? I heard him answer ==
-THE COURT: Mo, 1 think, Mr. Puccio is right,
we have gone over it before.
= MR. BEN—VENJISTE: I.see. 1 will move along.
Q With respectto the Maric Wotte situation,
I think -~ I think you testified in response to Mr. Brown's
questioning yesterday, sir, that you never faced Mr. Wein-
berg down. I am sorry. You never faced Mr. Errichetti
down, in connection with them putting one or trying to
put one over on you in the Mario Notto sitation with a
ringer. Do you recall that?
A I recall that.

Q And you sald that you hadn't confronted

.
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Mr., Errichetti, you didn't face him down in any fashion
and your answer was, I didn't say it to Mr. Errichetti,

1 said to Mr, Criden.

A That's correct,

Q You remember that, sir?

A .. That's correct.

Q Mow, in that connection, was the facing

down of Mr. Criden that you were referring to, the tape
that was played to the jury?
A I don't follow you there.

{Continued on next page.)
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CONTINWUED RECROSS ENAMINATION
BY MR. BEN-VENISTE:
MR. BEN-VENISTE: May I have just a moment,
your Honar?
THE COURT: Yes.
MR. BEN-VENISTE: I have it buried here
myself.
Q It was an October 4th telephone conversation

that you recorded,.and Y think it is in evidence, a portion

is in evidence alrenady as Exhibit 25a,

i MR. BEN-VENISTE: May that be supplied?
May your copy be supplied to the witness:~ . so that
.he doesn't have to check oura?

MR. PUCCIO: Do you want another?

MR. BEN-VENISTE: Yes, Exhihit 25A, your
Honor.

May the jurors' books be distributed to
them at thia time? I am going to play another
tape, and we have a supplement for them as well.

THE COURT: Before we get that set up, let's
take a short recess.

Don't discuss the case during the recess,
ladies and gentlemen.

{Jury leaves courtroom.)

" " n
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(Jury enters the jury box.)
MELVIN WEINBRBERSGE, having been previously
duly sworn, testified further as follows:
RECROSS EXAMINATION
pY¥ MR, BEN=-VENISTE {Continued):
MR. BEN-VENISTE: May I approach the witness,
your Honor?
THE COURT: Yes.

a I was asking you, Mr. Weinberg, whether the
compensation that you had with Mr. Criden about the Mario
Noto smituation occurred on October 4, 1979 in your telephone
conversation with him. And I direct the jury's attention
to Exhibit 5-A, whieh is an uec.erpt of that conversation.

THE COURT: Is that wheh.fitloccurred?
THE WITNESS: What's that?
THE COURT: Is thet when it occurred?

A I spoke to him before about -- this ain’t the
firat conversation I had with him about it.

Q Was that a taped conversation or not?

R In fact, I spoke to him twice. Once was in

the Holiday Inn and the other was at the Cricket Club.
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[+] Was either of those taped?
A Ho, they weren't.
4] Now, with respect to Exhibit 25-A, sir -- as

a matter of fact, what you did with Mr. Criden was not to
bawl him out or confront him, but to criticize him for
mentioning to Mr. Errichetti that you thought the ringer
had come from Errichetti's office; isn't that so?

A That's correct.

. @ Kow, let's go to the guestion of your cooper-
ation with the FBI after your Pittsburgh conviction, sir.
You say you spent three days being debriefed by FBI agents
and you told.-them basically averything about your past,
all the criminal things you have done and a)l the fraud
you had committed; is that right?

MR, POCCID: X object.

THE COURT: What grounds?

MR, PUCCIO: Asked and Sfswetedi 4

MR, BEN-VENISTE: Well --

THE COURT: It does seen like ==

MR. BEN-VENISTE: Foundation, your Honer,

THE COURT: You are into an area that was rnot
breught up on redirect, as I recall,

MR. BEN-VENISTE: This arsa had to await the

diacovery, your Honor, that we have just now completed.
1
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THE COURT: All right, I will permit it.

overruled.

THE WITHESS: Do you want to repeat that?

MR, BEW-VENISTE: Read it back, please.

{Record read.}

THE WITHESS: That's correct.

HMR. BEN-VEWISTE: Your Honor, would this be

an appropriate time for that ==

THE COURT: No.

MR, BEN-VENISTE: All right.

b Mr. Weinberyg, did you tell the FRI on that
occasion ~= strike that.

Part of your London Investor scam was the
franchising all over the world to other con men of this
particular scheme; ia that correct?

A Correct.
Q Kow, did you inform on all of those people
1to. whom you had sold your franchise?

A I never scld the franchige.

Q Well, whatever you did with the franchise. Did

you inform on all those peopla you brought in?
A I don't really remenb er,
Q This was in 19777

A That's correct.
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0 Did you inferm on some of them, but not ozhers;
Is that what you mean to say when you don't remember?
A Ho. I don't remember if I ~=- because I don't
think I have a recerd of who ve gave the franchises out to,

Q So you don't remember one way or the other whety

you informed on those people?

A Corract,

o And of course, thers are no records of that?
A Correct.

[+] Now, just one question about this Senpator

Williams business. Is it not a fact, sir, that you lied to
Senator Williams or the middleman in connection with that
case to make it appear that you and Tony were going to cheat
the phony shaik?

A ¥hat do you mean by lie?
Q I mean by lie that you told them an untruth,
A We were doing an undercéver:operation .so we

had to tell certain stories,
Q Well, whether you had to tell the stories or

not, one of tha stories you think you had to tell involved

LY

something behind the shelk's back or cheat him in some way,
be disloyal to him in same way?

A Not in thia cass, They offered 10 percent.
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Q Mr. Weinberg, ansawer my questicn yes or no
it you can,
A I can't answer thaé yes or no.
o All right. Let me try to simplify it,

Did you not tell the individuals in that case,
which admittedly has nothing to do with this case, that you
and Tony were part‘.ﬁelrs and you were going to.split wup a
particular deal between thetwe of you, and the shoﬂ: didn't
have to know about that?

A The shelk had nothing to do with that, He's
pnly putting the money up.
Q He was only putting the money up and you were

golng to -get the profitas?

A No, it wasn't to do with the profits.
Q You ware going to get some shares in that
project?
- .A » .He offered ten ahares iﬁ:athn:pmjach.-.
Q And this was behind the sheik's back, right?
Yes or no.
a Couldn't be behind the sheik's back because the

sheik teld him what we were doing.
1+ You told the sheik something?
A Sure. We told him we were getting 10 psrcent,

Q The shelk was an FDI?
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A That's why we told him,

Q e was fictitious. 1 am talking about what
you told the people that you were dealing with. Didn't
you nake it appear -~ you now know the difference between
what is fake and what is real, don't you?

A We didn't tell the people.

Q Let me ask you a ‘question again, If you can't:

answer, I will go on to something else.

Did you not make it appear to the people who
you were dealing with that you and Tony were going to split
up aomething involving the sheik's business that the sheik

wasn't going to know about? Yes or no.

- A That is, no, If we are talking about the
sheik,

Q Or Abdul Enterprises?

A That's still, no.‘

-Q What name do I haVve to Réar to hesdr a yes. i

MR. PUCCIO: Objection.
THE COURT: BSustained as to form,
Yasslir? I

That's still, no.

Abdul?

8till, no.

o » L » B

Ameer? Soms other fictional character?
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THE COURT: The problem ia with your question,
Hr. Ben-Veniste.

MR. BEN-VENISTE: I will drop it, vour Honor.
] Mr. Weinberg, there came a time when you learned,

@id you not, that the -- T will take that away from you.

MR, BEN-VENISTE: May I approach the witness,
your Honor?

THE COURT: Yas.

Q There came a time, did ‘there not, sir, when
you learned that the prosecuter in Philamdelphia wanted to
run o little epal.'lt!._an on hia own involwving ABSCAM.

HR, PUCCIO: I object to that.

THE COURT: It does meem to be beyond the
scope of the direct.

MR. BEN-VENIBTE: Well, your Honor, it would
mean recalling -the witness atho:vi:uo in a matter
which I think is going te.Gome up ndxt. I would
ask for your Henor's indulgence on this one area.

‘THE COURT: My indulgence seems to runm on
endlessly.

MR. BEN-VENISTE: This will be very narrow.

THE COURT: I am trying to keep things in
their proper order of proof. But I will leave that

to Mc. Puccio. .I will sustain the objection if he

8017 0—-81— 77 (Pt 1) BLnt
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preases it. 1f he haz a suggestion that might save
something in the future, he can withdraw it.

MR. PUCCIO: All right. On the represettation
that it will save us some time, I will withdraw my
objection.

MR, BEN-VENISTE: Thank you.

THE COURT: All right, proceed, .

Q Can you answer —-

HR. PUCCIC: Your [lonor, on the -~ I will
withdraw my objection as to the taking it up at this
time. But I object on the grounds that this witness
can't testify to a conclusion of someone else,

THE COURT: I have forgotten what the guestion
was,

MR, BEN-VENISTE: Then I will rephrase it.

Q Did you learn at some point that there was going

to be some kind of undercbver ‘operation:Based out of Phila-"1"

delphia?
A That ‘s correct.
Q And when did you hear about that?
A I don't know the exact time, but a week befare

I was told to make the call.

(Continued on next page.)
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[+ And you vere told to make the call to Howva:g
Criden, were you not?

A Yes.

) In between August 22nd,and the time that yecu
make the call, you had had absolutely nothing further to &»
with Congressman Myers, had you?

R That is correct.

[+] You were told to make a call to Mr. Criden
in order to introduce Mr. Criden to ancther gentleman, is
that correct?

A I didn't know. I was tcld to make the czl)

and introduce Exnie. MHe was going ocut with another fellow.

Q Your .instructions were to call Mr. Criden
and tell him that he would be expecting a call from two

other individuals?

A He wae receiving a call from Ernie Apodapoles.
Q ;!qu,‘lbou t Haridopolos?.
A Haridopolos. And he would call Mr. Criden

bp and make an appointment.

[+] ‘Wasn't there another gentleman?
A Michael Cohan,
Q Was Michael Cohan a real name or fictitious

nape?

A Pictitious,
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Was MHaridopolos a real name?
Yes. He didn't use that name, he used --
what was that?
Poulos I think.
Special Agent Ernest Poulos and Special
-- do you know his real name?
I don't know,
Michze]l Wald, using the pame Michael Cohan?
If you say so.
Did you ever know his real name?
I enly met the fellow just recently.
You didn't know his real name?

No.

You knew the name Cohan was fictitious?

Tha is correct.

Do you recall having a conversation with Mr.

on Japuary 18, 19807

A

I know T called him around that time.

MR, BEN-VENISTE: I would ask your Honor

for the jury to hear 3500-231. It should be ready

to go.

Q

Let me show you 3500-231, the transcript.
Do you have the original of that?

{Pause.}
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MR, PUCCIO: We didn't know the tape was going.
to be played.

MR, BEN-VENISTE: I advised the agent
before the break, your Honor.

THE COURT: Are there any others?

MR. BEN-VENISTE: Ho.

THE 'COURT: How long is this one?

MR, BEN-VENISTE: Only two or three minutes.

THE COURT: All right.

Q Showing the witness 3500-231a, would you take
a2 look at that please, Mr. Weinberg?

A Yes.

Q I ask you if that appears to be a transcript
of a telephone conversation you had with my client Mr.
Criden January ZIIG. 19807

A That is correct,

MR. BEN=-VENISTE: May we play the tape,
your Honor?

THE COURT: Play it.

MR, BEN-VENISTE: We will supply a transcript
as socon as we can get the Xeroxed, vour Honor,

THE COURT: Have them for the jury tomorrow
morning.

(Tape played.)
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Mr, HWeinberg, did you hear a Jewish or

Yiddish expression on Page 4 nf that transcript?

A

Q

»

» 0

¥» o ¥ O

RBSCAM --—

me to be?

name?

A

Q

{(No response.)

Where it says, okay, inaudible, name?
Hot really.

You didn't hear one?

No.

Did you hear the word Haimeshe?

No.

Do you know what that word means?

No.

Did you make out you were Jewish during this

With a name like Weinberg, what do you want

I take that for a yes. That was your real

Yes.

You knew Mr. Criden was Jewish?

I presume S0,

But Mr. Cohan was not the real name of the

next agent who came along?

A

o

I don't know.

You said it was a fictitious name?
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A That is correct.
Q You knew it was fictitious?
A Yes.
o] You thought it would be pretty good, a pretty

good idea for another man with a Jewish name to cone along
to help relieve the Fat Arzabs of theirx money?
A That is not true.
MR. BEN-VENISTE: Nothing further.
MR. CACHERIS: May I show the witness Court
Exhibit 14, your Honor?
THE COURT: Yes.
RECROSS EXAMINATION
gy MR, CACHERIS:
Q Look at Court Exhibit 14 and tell the jury
vhat it says here?
A Compensation paid to Mel Weinberg,
Q I want to direct your attention to the date --
THE COURT: I don't think the document is in
evidence.
MR. CACHERIS: 1It's not in evidence.
Q 10/17/79, they're all in the left hand corner.
Do you see that?
A This here (indicating)?

e Yos.

S Y
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Is this what they said it is?

Q Yes.

L That is right then.

[+] You're locking at the expense you received,
51989.657

A That would be correct,

Q Turn to the next page and tell the jury

how much you billed the FBY for your personal clothing?

A 1021 you're talking about?

Q Right.

A $635.58,

Q Did they pay that?

A Yes.

4] On October 21,1579, how much did you bill

the FBI for your clothing?

A $113.48.

Q pid they pay that?

A Yes.

o "On November 13, 1979, turning to the next

page, how much did you bill the FBI for your clothing?

A $336.44.

Q On the first of -- llth of January,1980,
how much did you bill the FBI for your perseonal clothing?

A §541 ., 84,
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They paid all of these?
Yes,

Looking at that Exhibit 14, that is a breas-

down of the expensés that you spoke about yesterday, is

that correct?

A

Q

1f you say so, I haven't seen it.
You are verifying all the clothing figures?
What is here.
Do you have any doubt?
r

If they got it it must be true.

"MR. CACHERIS: That is all I have.

THE COURT: Anything else?

MR. BEN-VENISTE: May I ask one more questia:i

THE COURT; All right.

RECROSS EXAMINATION

BY MR. BEN-VENISTE:

0

Mr. Weinberg, you knew, did you not, in

connection with the Philadelphia aspect of this investigztion

in January that the purpose of calling Mr. Criden would be

for Mr. Criden to try to bring in Mr. Myers to another

meeting in Phi ladelphia?

A

Q

for again?

No, T did not.

n

You didn't know Mr. Myers was going to be saught
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A Mo, I didn't.
MR. BEN-VENISTE: Nothing further.
THE COURT: Thank you, Mr. Weinberg,
M
step down.
Next witness.

MA. PUCCIO: Michael Waild.

You may
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MICHAEL WALD, a witness called herein,
was sworn by the Clerk of the Court and
testified as follows:

THE CLERK: State your name and spell it for
the record.
THE WITNESS: Michael Wald, W-a-1-d.
THE COURT: All right, Mr. Puccie.
DIRECT EXAMINATION
BY MR. PUCCIO:
Q Mr.Wald, you are = special agent of the

Federal Bureau of Investigation, is that correct?

A Yes.

Qo How long have you been « special agent of
the FBI?

A Eleven years.

Q Are you assigned to any particular office

within the FBI?
A Philadelphia Division.
o} For how long a pericd of time have you been

assigned to the Philadelphia Dhvision?
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A Approximately ten years.

Q bow,during January of this year, did you lave .

occasisn to act in an undercover capacity with the PBI?
‘A Yes sir, I 4id.
Q wWould you tell the Court and jury what role
you played in this undercover capacity?

A An jndividual by the name of Michael Cohan,

a representative of some gentlemen from the Middle East.

Q Wow, while you ware agting in this undercover '

capacity, d4id you have occasion to meet with Howard Criden?

A Yes, I did.
Q pid you maet with Mr. Criden on the 24th

of Januvary of this yeaz?

A Yes, sir. i

[+] Where? !I

A Barkely Hotel in Philadelphia. i

Q Did you also on that day meet with Congress:a:i

Myers? !

A Yes, I did. i

’ 4] In your undercover role, who was your i

employer? i
A Two gentlemen from the Middle East, both

Sheiks, Yassir Abeed was one -~ the only one I mentioned.

[+ Ccould you describe to us -— withdrawn.

i
‘|



Was the room in which you met with Mr. Criden
and Congressman Myers at the Barkley Heotel in Philadelphia

outfitted with equipment capable of producing a video tape?

A Yes.

MR.

unless stipulated,

£q
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PUCCIO: Your Honor, I have available,

the wvideo tape.

THE
MR.
would like
THE
MER.
expert.
MR,
’ THE
bar then.

COURT; Any need to qualify the tape?
BROWN ; There is another objection we
to make, It may have slipped --
CQURT: 1s there an objection?

BEN-VENISTE: I would like tc see the

DUFFY: Yes.

CQUART: I will hear the chjection at sidz

the FBI technical perecn who made
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THE COURT: Do you want to have My, :--;.-.5]35.‘}”
step down at this point? ,

MR, PUCCIO: Yes. We will interrupt his |
testimony ask the technical witness to come in,

THE COURT: All right. Will you step down,
Mr. Walsh?

{Witness sxcused.}

JOSEPH G MCQ&ILL}\N, called
as a witpess, being duly sworn by the Clerk of the
Court, testified ac follows:

MR. PUCCIO: May I pzoceed, your Honor?
THE COURT: Proceed.

DIRECT EXAMINATICN

BY MR. PUCCIC:

Q Mr. McQuillan, you are a special agent of

the FBI assigned to the Philadelphia division; is that

correct?
A Yes, sir.
Q Do you have any special assignment within
the FBI?
A I do the technical work in Philadelphia.
Q Wow, were you on duty as an FBI agent on

the 24th and 25th of January of this year?

A Yes, sir.

Q Did you have occasion on both of those dates.
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sir, to nake tape recordings of the Barclay llotel in
rhiladelphia?

. I did,

Q I show 3;0\; -
MR. PUCCIO: May I approach the witness?
THE COURT: Yes.

Q I show you Exhibit 7B and 8B and I ask you

to identify them.

F . 7B is an original evidence envelopc that
contains the tapes that we conducted on Howard Criden and
Michael Myers.

BB is an original tape envelope containing
a4 tape on Michael Myers.

Q All right. WNow, with respect to 7B, that's
the videotape; is that right?

A Yes, it is.

Q In fact, they are both videotapes?

A Yes.

Q And was the -- withdrawn ==

lﬂ'_mra were you located at the time these
tapes were made?

A In a room adjoining the main room where thae

meaeting took place.

Q On both of these occasions through the use of
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electronic equipment did yoo make these tzps?

A Yes, I did.
MR. PUCCIO:
into evidence.
THE COURT:
the witness?
MR. PUCCIC:
THE COURT:
That's all.

MR. PUCCIO:

MR. BEN-VEWISTE: May I, your Honor?

THE COURT:

MR. BEN-VENISTE: I am soxrry.

DIRECT EXAMINATION

BY MR. PUCCIO: (continued)
Q Was there a backup avdic recording made in

connection with the tape -- videotape recording on the

24th of January?

;
2511}
b
Your Honor, I offer both exhibits

Are you through with questionihinq

I think --

Just foy veir dire or examination.
I might want.

He may have one more guestion.

A Yes, there was.
Q Do you have it with you?
A No, I don't.
. HR. PUCCIO: May I have a momant, your Honor?

May I have this marked as -- may I approach

the witness?
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THE COURT: Yeos, 2512 ;

MR, PUCCIO: Your Henor, I would likec this
exhibit marked as 7C.

THE COURT: All right.

THE CLERK: So marked as Govarnment 7C,

e I shiow you Exhibit 7C. I ask you to ideatify

-

I

it. i
A This envelope contains two reels of the originz’
i

audio tape on Janwary 24, 1880 containing conversations

of Howard Criden and Michael Myers.

Q Now, this tape is5 made with different eguipn:

is that right?

A Avdio recorder as opposed to a video recordsr.
Yes, sir.
Q It's made simultaneously with the videotape;

is that right?
That's right.
Did you also make that tape?

Yes, sir, I did.

e » 2 ¥

Now, is there a portion on that audio tape
that is hot contained in the two videotapes of the meeting

of the 24th? That is, Exhibit 7B?

.3 Yes. That's right.

[+] That would be a portion when the two reels are:

82-077 0—81——78 (Pt. 1) BLR
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changed?

B The videotape lasts for approximately an
hour. And this meeting lasted almost two hours. Therefore,
wiz h‘ad to change the videotape. The avdic tape kept running
while we changed the reels.

Q So that the audio tape fills in & gap that
was made when the videotape machine was -- when the recls
on the videg machines Were being changed?

A That's correct.

MR. PUCCIO: Your Honor, 1 offer that exhibit
in evidence as well, only insofar as the portion is
concerned that £ills the.gap between the two videotap

THE COURT: The rest is duplicative.

MR. PUCCIC: The rest is a duplicate.

THE COURT: S0 you are offering 7R, 7B and
7c.

All right, cross-examination.

CROSS-EXAMINATION
BY MR. BEN-VENISTE:

MR. BEN-VENISTE: May I approach the witness?

THE COURT: Yes.

MR. BEN-VENISTE: May I question from here?

THE COURT: If it helps you.

'S

MR. BEN-VENISTE: Thank you,.sir.
-
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Q 7C is contained in an epvelope, sic, with j
a big evidence sticker around it; is that correct?
A Yes.
Q And would you explain to the jury the procedurs
at the FBI for maintaining records such as this evidence?
R The individual who takes the tape off the
machine fills out this envelope and accepts custody in

the first bleclk, releases custody in the second block to

the right. And the pexson who then receives custody signs

his name and the reason in the block on the left balow
that, and soc on down the envelope.

Q Would it be fair to say, sir, that in each |
of the exhibits that sit before you, 7B, 7C and 8B, thc
sane procedure was followaed?

A That's correct.

Q And,indeed, that is pursuant to sowme pretty
strict FBI regulations concerninq the maintenance of eviderca?

A As far as Philadelphia is concerned, yes,
sir.

Q You have certain rules that are unwvarying
about how you treat this evidence?

A Any evidence is -- we have to maintain a

chain of custedy on any type of evidence., VYes, sir.

Q And if I understand you correctly, as soon
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as that tape was taken off the machine, uwnder your pracnﬂuué

it was logged in and dealt with in a way that conforns

to a fixad procedure?

this occurred

is it not?

it,

A

Q

n

o]

A

Q

A

o

That's true.
Now, with respect to the actual videotaping,
in the Barclay Hotel in Philadelphia?

That's correct.

And that is in a pretty fashionable neighborhesd,

It's down Center Street.
High rent?
High rent district, yes.

The suwite -- you had an opportunity to see

of course?

A

Q

That's right.

How long in advance of the time that you

operated your camera on the 24th and 25th did you have

to work there?

A
[+
A

Q

Installing the eguipment?
Yes.
Somewhere batween two and four hours.

So on the very same day you had the meeting.

you installed the equipment?

A

That's correct.
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Q Would it be fair to say that in this cacc
the camcras were focused threough some ventilotios ducte?
A Yes. .
[+] And there werg some limited scope of tho H
cameras, was there, within the room? :
A Yes.
Q So when that =-- when the jurors see this

film tomorrow, they are going to see it circumscribed;

is that correct?

A See what the camera saw, yes.

Q You trained the camera so that it would focus
on a sitting area within the suite?

A That's true.

4] It was a suite, was it not?

A Yes.

Q The most expensive suite in the hci:el,‘ was
iey

A 1 couldn't say that for a fact.

[+ Pretty sumptious?

A It was a nice place.

] And were there other pecple in the room adjacent
to the room that was going to be filmed?

A Yes.

o Yours and who else?
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A Ancther sgont that does what I do. Ve had i

another agent there to help us install the eguipment. The '
special agent in charge was in there. One or two Prosacutoxl_
|

1

Another twe oxr three agents, |

+} Do you remember whe the prosecutors were?
A Mr. Vervonti (phonetic) and Mr. Peonrosec.
Q Would you tell the jurers whether those two

gentlemen were prosecutors from the Office of the-Eastern
District of Pennsylvania? That is, Philadelphia as oppozsad !
to New York?
A They were.
] And this operation was being run out of
Philadelphia at that point?
MR. PUCCIO: Objection. Irrelevancy.
Irrelevant, your Henor.
THE COURT: I will let him answer. Overruled.
Q You may.
THE COURT: You may answer if you know.
Q From the stangpoint of the prosecutor's office
I'm not talking about the FBI now.
A It is my understanding it was in conjunction

with the case in New York.

o But the prosecutors who were running the

case, as far as you know, were from Philadelphia?



2515 |

MeQuillun-cross/len-Ve.dste

A ‘They were.

Q Okay. RNow, you were also -- in addition
to the cameras, you had some hidden microphones in that
suike as well?

A That's right.

Q I think we have heard some testimony that
microphones -- well, you tellus where the microphones were ==
when the jurors look at the film, where will they not sec
4 microphone? Where are they hidden?

A They Were pinned in the drapes on either

end of the couch.

[+] Some gentlemen were sitting on the couch?
A Yes.
[+] And the instxuctions were to have the peorle

who Were not agents sit on the couch?
A I don't remember anything like that.
[+] Were there going to be some stage directions
80 the faces of the Congressmen and Mr.Criden would be
seen as opposed to those of the agents?
MR, PUCCIO: I cobject, your Homor, as to form.
THE COURT: Overruled.

THE WITKESS: The camera was set up in such

a way that we tried to get everyone in the picture.

Q Is it fair to say that some -- you get a fronti
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face and others are gouing to be shown in the £ilm in ponssy:
A Well, I'd say we had three-guarters of Mr, i
Wald there and Mr. Haridopolos. Probably just had the side és

his face. Profile, yes.

Q How about Mr, Criden and Mr. Myers? -
A We had a frontal view.
Q And when you set this up, I take it, you told

Mr. wald and Mr. Haridopolos, look, have the two other
gentlemen sit in these particular seats?

A I dop't recall doing that.

Q Did you go over it with Mr. Wald or Mr.
Haridopolos was your camera arrangement was going to be? !

A I remember we moved Mr. Haridopelos' chalr o‘.relr
to the left a little bit so that it would be encompasscd

in the scope of thas lens.

Q You had even essentially taken thelr places
to see¢ whether your cameras were going to get them once

youn started it running?

A 1 could tell without them taking their place.
If I didn't have a chair in the picture, we wouldn't have |
a person.

R 0 I see. Did you do any kind of a run-through ,

to make sure your eguipment was working and so forth?

A We conducted a test on the microphone to I
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make sure that the microphones were working. Yeos.

Q Is it fair to say that every precauvtion was
taken by you to make sure that the entire conversation
was recorded?

A Yes, sir.

Q End is it also fair to say that, to the best
of your )_mcmledgn, the whole conversation was recorded?

A Yes, sir.

Q That's because even when the videotape ran
out, you had a backup audic tape?

A, That's right.

{continued on next page)
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o And you were -- you had the presence of ming _

you were carcful enough to make sure there were no missing ;

parts of the conversation? I
A Yes, sir,

MR. BEN-VENISTE: MNothing further.

MR. CACHERIS: I have a few questions, }

THE COURT: Rll right.

Mr. McQuillan, were the microphones or the
backup audio on the same microphones as used for the
videotape?

THE WITHESS: Yes, sir. They fed into the I
video machina and they were looped in the back of
them into the audic machines.

THE COURT: All right.

Yes, Mr. Cacheris.

CROSS—EXAMINAT ION
BY MR, CACHERIS:

o The room that yow were- in, was it a bedroom
in the suite?

A Bedroom and bathroom.

Q Aside from the bedroom that you occupied

with your technical equipment, were there any other rooms
occupiced by any other FBI or prosecutorlal personnel? !

A No, sir. |
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And the number of people you described for .

[

and special agent in charge and two prosecutors all were

A

Q

i
in the same room? F
Yes. 1
i

!

Did you have the ability to tape a telephone

conversation in that room?

A

Q

[+]

you wanted to?

A

+]

I did not.

Did@ you have the ability to do so?

THE COURT: What do you mean by ability?

Could you tape a telephone conversation if

If I had the eqﬁipxnent, I could.

If you had the equipment: And you are familier

'

with that type of equipment?

A
Q
A

[+]

Yes.

All right. Was there a telephone in the bedrox:

Yes.

Was the telephone frequently used to call in

te participants that were being videotaped?

A

Q
A
Q

It was used, yes.
Who used it?
Mr. Virvonti and Mr. Best.

Hr. Virvonti is a prosecutor?
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A Yes.

o He was calling in to the agents in the room wil:
you were videotaping? He was calling Mr. Wald and ¥r,
Haridopolos?

F I don't know vhother he actually instigated tin

calls. It may have besen Mr. Best. But I know he spokce on the
phene once or twice.

Q Regardless of who instituted the calls, sorcose
from yous group, either Mr. Best, Mr. Haridopolos, spohe

to the agents inside the room while the videotape was running?

A Yes.
Q That was not recorded?
A No.

MR. DUFFY: One or two, your Honor.
THE COURT: Yes,
CROSS-EXAMINAT ION
BY MR. DUFFY:
Q You had monitors, @id you not, in the rocom
you occupied?
A Yes, sir.
Q S0 that you could see what was going on in

the action room where Congressman Myers and Mr.Criden vere

talking with the two agents; is that right?

A That's right.
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Q If something went wrong with the videoiapineg,

you'd know it in an instant, would you not?

A Yes.

] Because your monitor would show blank?

A That's right.

Q Is that right?

A Yes.

Q The phone calls that were made into the two

agents in the rcom by the presecutors,. teuched upon instrue-:
tions from the prosecutors to the agents as to what to
say or not to say; is that right? '
MR. PUCCIO: I object to the form of that.
THE COURT: Overruled.
THE WITNESS: I don't know what the content
of the conversations were, sir.

2] Because you @idn't hear?

A 1 was busy monitoring what was going on,
watching the levels on the recorders and I had a set of
earmuffs on.

Q And because you didn't tape, isn't that right?

A I did not tape it, no.

MR. DUFFY: That's all.

THE COURT: Any other guestions for Mr.

MeQuillan?
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THE COURT: Thauk you, Mc, MeQuillan, Yeu :
may step down. I

(HWitness excused, ) |

TIIE COURT: Any objection to the exhibit oa
authenticity? We covered other objectlions'.

MR, BEN-VENISTE: Not on authenticity.

MR. CACNERIS: Mo.

THE COURT: All right. Exhibit 7B, &B and
7C are received in evidence.

The next step would be to play them.

MR, PUCCIC: Yes, your Honor. '

THE COURT: In view of the ones we have had

as to the duration of the exhibits I think rather |
than stay here until -- loocks like 6:30, we will re:;c:sia
and start ¢ff in the morning with these -- with these!
tapes.

During the recess, ladies and gentleren, do
not discuss the case among yourselves or with anyone |

else.

We will resume at 9:30 tomorrow morning.

I will ask the people to remain in the courtroo:
until the jurors have left the court house.

(Whereupon, the jury left the courtroom.}

(Whereupon, an adjournment was taken to Fricay,

August 22, 1980 at 9:30 o'clock a.m.) f
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MICHAETL WALD having been previousl
duly sworn resumed the stand and .further testified
as follows:

DIRECT EXAMINATION

BY MR. PUCCIO: (continuing)
[+] Mr. Wald, you indicated yesterday that in

Ll
your undercover capacity you used the name Michasl Cohen,
C—o-h-a-n, is that correct?

A Yes.




Wald-direct-Puccio 2545 :

Q wWhy 2id you use that name?

A ¥e tried to use the same first nnm;: a5 our
own and we had identtfication and credit cards in the name of
fichael Cohen existing from previous matters so we used that,

[+] Had you ever met Mr. Weinberg or spoken to
Mr. %einberg prieor to January 24, 15807

LY Mo sir.

] Vhen for the first time did you meet
Mr, Weinberg?

A A couple of weeks ago, here in Brooklyn.

Q Now, in connection with your undercover

activities in Philadelphia, you had a cover story, ie that

correct?
A Yes.
Q What was it?
A That as = representative of cne of two

sheiks I was in the City of Philadelphia t¢ invest money based
on some statements that had been made and relayed to me had
been made by Congressman Myers concerning investments within
his district, within the City of Philadelphia.

Q Was there any particular investment project

that you menticned?

A A hotel complex.

Q Now, was this meeting on January 24, 1980,
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your firgt meeting with Congressman Myers?

A Yes.

Q You never met with him before that gay cr
had spoken to him?

A That is correct.

[#] On this tape we are about to see, there is

2 meeting with Mr. Criden first, before Mr. Myers comes in,

is that correct? i

A Yes.
] Did you have anything to do with setting up
~= withdrawn.
Did you personally contact Mr. Myers prior
to any meeting to set it up?

A No sir.

Q Was there anyone else present at this mesting

other than you, on the 24th, other than you, Criden, and Myers?

A Yes, another Special Agent.
What is his name?

Earnest Haridopolos.

Q
A
Q What undercover name was he using?
A Ernie Poulos.

MR. PUCCIO: May I approach the witness?

THE COURT: Yes.

[+] I show you Government's Exhibit 7A and I ask
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Wald-Airect-Puccio 25¢7
you to examine it and tell us what it is?

A It is a transcript, a written transcript, of

of that particular meeting we were just

discussing.
Q Have you reviewed the tape of this meeting?
A Yes.
Q Eave you compared it with the transcripts?
A Yes.
[¢] Is it accurate to the best of your ahility?
Y@s.
1] This transcript only contains an exezpt of
this meeting, is that correct? o
A Yes.
MR. PUCCIC: Your Monor, I offer the trans-

ask that it be distributed to the Jury.

'COURT: Any objection?

CACHERIS: No.

PUCCIO: “ay we distribute the book?
COUKT: You may.

PUCCIO: May we play the tape?

COURT: As socon as the bock is distri-

BROWN: Previous cbjections and -- per-

haps I should come up?
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THE COURT: You are requesting a limitipg
instruction?

MR. BROWN: Yes.

THE COURT: 1In addition to the caution I
gave you a moment ago, keep in mind the limiting
instruction 1 have given you with respect to the

other tapes, we have been dealing with transactions

here which involve only the defendant Myers. He is
the only one present. Until I tell you to the con-
trary, you should use this only in connection with
your evaluation of the case against the defendant
HMyers.

Mr. Criden is present too.

Mr. Errichetti is not present nor is
Mr. Johanson.

MR. PUCCIO: Did you say only against Myers?

THE COURT: I corrected that. Myers and
Criden are present.

Errichetti and Johanson are not.

MR, PUCCIO: May we play the tape?

THE COURT: Yes.

{(Tape played.)}

MR. PUCCIO: Your Honor, we are going to play

the audio that was introduced in evidence, or, that
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portion that fille in the gap.

THE COURZ: That is the part where the firs:
reel of the video tape ended? You have the audio?

HR. PUCCIO: It continuaes for a short period
and then we go back to the second reel.

THE COURT: RAlright.

{Audio played at this time.)

MR. PUCCIC: Wow we will go back to thz

video.

(Tape played.}



[Mibat Ths TrANSCTipt of

idectape and
m:mt N Audio Tape

Date: January 24, 1980
Time : 9:54 P.M.
Place: Barclay Hotel

Philadelphia, Pennsylvania
Participants: MICHAEL MYERS (MM)

MICHAEL WALD {(MW)

HOWARD CRIDENW (HC)

ERNEST HARIDOLOLOS (EH)

INAUDIBLE {ILa)

* * *

HC: This guy that you're gonna meet with in a

few minutes, ah, let me give ya a little

bit of background.
MW Okay.

HC: I don't know Lf you know his background,
Do ya?
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Ex., TA

I know who, vhat his is, a® far

as his, ah, you knovw, I've known

you've done business with him.

Yeah.

+es0n a substantial basis.

Yes.

+esdnd I know, ah, his titles,

positions.

Ckay. He replaced the guy who was
Congrassman William Barratt, :
Cel;g:.ﬂlnln Parrett was an old, was

4 Congrassman I guess longer than almost
any guy that ever worked, lived, what,
you know, served in Congress. And was

4 most unusual guy, was « little bBackward
fUY, WOTe = very starched collar, always,
never saw him without =, a starched
collar. Stiff starch and a little...very
thin tie, you knew, .L_mac/u!.ntl quy.
Haver stay overnight in Washingteon

in his entire 1life and served like

45 years in ¥Washington. Okay.
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That's incredible. Incredible.

He would go every morning befora there was
plane sarvice and take the teain, or dz-lw, or
have somebody drive him, and go to Washington,
and when tt‘c done, the session, eor whatever
it was, ha would drive home. he would hold
court in his ah, and he's not a lawyer, was a
ward leader. Had no othar means of &
iivlihood sxcept his political msans. He weuld
sit svery night from 7 ev 2 o’clock wuntil
nidrnight and nobody was denied access to hin,
The lowest Puerto Rican or a black guy that
dug 8 trench wvanted to see Barrett. He got in
to see Barrett, Hfe weant in, got it to see,
when he got in mot 1€, when and he would sit
till the last guy was sittin' out I:r: the outer
office, .

Okay
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+eaNo mattez, if he had talked to
-the President of the United States,
a minute before he would still see
that littlast guy. Okay. If

he bad a probles, Barrett would
write it down, -he would call ERNIE,
tomorzow, this guy got & problem,
you'll ses that...

Bandle it...

It's taken care of. Okay. How,
the next merning you would get &
lettar, in the mail ... ([(IA).. .D;l:
ERNIE, was ah nice to see you last
night, I...(IA)... so and so is
handling your problem,

we will make avary effort to see that
your problem is...

Can’t loss an slecticn.

" You corla have run the Xyatollah
against him in Iran and this mother
would have won. Nobody sver ran against
him. Okay. This guy, people literally,
thers was nothing... ‘

Hou'd he make a livin‘2s
Es lived vcry' quiatly in a row houss
ba u_;bk... ...
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Ckay ‘lhd BILL would say BOWARD

it's goin' to cost you *X" amount

of dollars.
or: BILL..-{IA).er
Mis Op front guy....
BC: ~+sAnd he'd gat tha job deone.
L I understand that, that, ah

M. MYERS is up front.

HC3 Up front. That's what I'm givin' you
saelRaus
M2 I, I mean he and I can can have a

byline. I den't have to fance
with this, this fellow.

EC: No...

Lo f I've bsen told by, by others that he
he's the guy to deal with...

HCt He's & supsr guy.

MW 2 +esMakes life masy.

BC: Ha's a longshoreman...

UK wes (TAbaus

HCt »++And he mingles...(IA)...Okay. Grev

up the hard way.
s Well, so did this other guy.
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Yeah, But...(IA)...

akay.

Okay. Ee has acguired

B DU

That's right. He knows hov to

handle himself. Ee knows how to

dress and he knows he runs with a

little broad once and awhile, okay. And
he's got the class already.

HEa's, he's mingled with tha high ...{IR)...
of Washington a litile bit and a little has
rubbad off on him.

Okay.

Put he's still basgically thl.

street Efighter. No problen.

He'# bappy with us, or hs wuldn"t

ba coming hers... (IA)...

Ah, I, ah I was at sh at the

alrport, remembar when lh} OZZIE cet ab
TONY.

You met him. You've met him.

No. I pever met hiz. I just was
downstairs. TYou knov-it was one

of thosa things. I hat # go
downstairs. T didn't lc: you

around.

§2-077 0—81—-—80 (Pt. 1} BLR
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Ex. 7a

I was there.

You ware at the airport that day? I didn't
ase you. Ah, ah, ya...when ah... (IA)...
That was my flrst one...

Whatees (TA) .as

okay.

I thought 1! was...I thought it was, whe do
you call it...

ase (IA) .. .brought

Yea, ANGIE brought

But vhere do you think ANS got hinm frem?
Yesh, From you,

Okay. .

But, but...{IA)...you waren't there.

I didrn*t go up to the room, no, I, I brought
him up to New York.
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And I didn't see ya in the lobby, because
I was sittin'...(IA) ...

¥o, I was just st the airport.

¢h. T don't know how he got tbl“;
I don't know vhether he drove up or,
aid he fly up that day?

¥o, we took him up.

He drove up?

The other guy flew up from Washington
oo {IN) ..

Ah, ah, the cthar...

The other guy.-.

Yaah, I saw you, you...we, ve' sent
the drink over to you. Ah, &h...
assYeah, that's right...

eeelf you remsnbar...

cea{TA}...

ah, ah, and like I say m’:'iu. 1
know that, from the way it all went
down, ah, that you wets tharze.

This guy took BARRETT's place.
Th-huh.
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BC:

HCr

Okay. and he's, operates, not
exactly like BARRETT, but he'n trying
to amulate, to & certaln Segrem,
that's the reason I give ya that
background history. .
BARRETT retired.

BARRETT died.

In office?

Yas. You...{IA)...couldn't have,
You cculdn't bave bsat BARRETT,
Ckay. 1 don't care who it was.
You gould have spent 10 nillion
dollars in that aistrict, ym.\'
couldn't beat BARRETT.

There, ah, ah elections came and went
and they nevar even, the
Republicans never even slated a
candidate against him.

Do you have any Republicans in

the city?

There is one powerful hpu:bucu in
the city, a guy by the Dame of
BILL MEAD.
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Okay.

1'm mure you've heard his...

The name’s beern mentloned to me.

But, he's the republican, he's the, he's the
leader of the Republlcan Party 1o the Cilye of
Philacdeliphia. Ha's a lawvyer. WNies guy.
{IA). His father was the, the. This use teo
be & Republican town. FRis father vas the
Republican boss in this town. The absolute
uteguivocal boss, And If he said it's black,
it's black, and nobody would fight. His neame
was AUSTIN MEAD and he was the-sheriff of the
city. Great blg hesvy-set Irish guy,

Okay...

Thia is his son. Ah. Supsr guy and he wvords,
ha's, now the loyal minerity of the loyal
opposition,

Does he hold nay type of pesition, other than

es
eseAh, he..tot in the city wide, no ah he
holds a positiorn, held soms iolltlann in the

Scate Government, he
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was on the Turnpike Commission,

soma hosjorary bullshit.

Is thers anybody that, that we should
ba ;lllh’ with in the State
Governzent. I know we've got a

we've got liquor licenses to deal with,
I know wa've got that typas of thing
ah; ah...

The State Government ...(IA)...right now:
also in « very yYou know, it's a republica
adminissration.

I'm awaze of that, I'® aware of
that...

Governer Thernburg.:

And I':m awaze of that man's former
gositien. .

That's right. U.5. Attorney.

But I'S also awars that ah, he had ab
make appointments and certaln
appointments, especlally in Easters
Pannsylvenia...(IA) T
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Marmally, it would be cleared by Mr. MEAD.

Okay, but not all of them hava.
Mg, the Governer is an asshole.
(Beor bell rings)
esas{IA)2a..022IE?

Yaah, Hello. HUWARD...(IA}...
Scw the hell are you buddy?
Si.y helle to MICRAEL COHEN,
MIEE, how are ya?

This {» Congressman UZZIE MYERS,
Congressman, how are ya?

My pleasure MIKE,

This iz, this is ERNIL...

H{ ER¥IE,

And he thinks

OIZIE, I, I saw you one time during the

summer, but you look a little different.

Be's grown a nustache.

PP § { Y J

Yeah...{IA)...Ae's grown & hustache,
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Ex. 7a

Wasn't your hair curlier?

Yeah. Same hair,

Yeah.

Couldn't change that.

(Laughter}

So, when &id you start with thia?

1 was away ah during the second week of
December, on 2 hunting trip...all right, se,
[ decidad to ah, I wouldn't shave for a few
days. (IA}...

You leook geed.

esn(TA)...1 tried. I, I came home and
everyone likes it, so T decided to try it for
avhile.

bid you ah...

Let me get you a8 drink.

Ah okaY...(TA ...

Scotch, 61, ©F w...
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Scotch and thers's some ah Jack Canlels over
there.

I'1l take some Bourbsn on the rocks,

Okay.

HWas it snowing in Washington?

ERANIE take care of this,

Dccaslonally, ys khow...{AI}... sh it was &
heck of & time, I was originally scheduled on
5:40 then I was or a 6:35 apd then 6:59,
Flnally... (XA)...7:20...(IA)... I had to stop
st Palumbo's. I had office hours. 1 have a
meecing yet after this.

Okayeos [IA}eus

I vas telling MICEAEL abouz BILL BARRETT,.

ass (IA} ... How he never spent a night in
wWashingtsn,,. (IA)...

For 30 years and he didn’t spend one night.
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L : ssslIA) o that's Incredible.

[LL] ] 1 Just heatrd & new story ahout BARRETT the
othar day.

un t Is that righe?

L] H BARRETT had & place down in Margate and he was
so secretive, he didn't want anybody teo know
that he haé a place down thers. Of eaurs;. 1
was in his daughter's name, In_d he went sut e
a hardware stors and purchased one of these ah
name plates that you put on your lawn, you
know, a little animal, and...

L] H Yeah.

L ] ssnsl{TA)enne

™ 2 Yeah,

L] ] Little... Some kind of a Eigurine to hald the
nams place, you know. He put (IA) COOPER on .
his lawn. (laughter)

um 1 Right out of ths phone book,

€C : ' Re's an unbelievable guy.

e (TA}. .o

Is there some plain club soda there or ahi?
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Yaz.

That's super. I love sche of that if
T may pleass.

Can you imagins that?

Nama of COOPER...({IA)...

He was an unbelievable guy MIXE.
Unbelievable guy. I was telling MIKE
how he held court every night.

Right.

Ee waited to see everybody.

Ah that's a, that's, you know I had a
following, cuy like BILL BARRITT was a,
is very difficult...(IA)...

Tough act to follow.

Ah unreal.

S0 I ah, you know, that's how I'm into thes
night office hours. No other member of
Congress in the nation has might
office hours. It's unheafd of today
with all the...

Es can't break that precadencs.

oo {IAYsus
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L 1'm down scaling it. I started out
with thres nights a veek and I'® doun -
te two and once I'm through this next
primary, I'll be down to om.nigh: a

weak.
M Cuots on the social life.
MM Ah, it's, it's, it's; it, 1it, you

Just can't do it today. ¥ou can't be
in w"nsh&ngtan and be coning home to night
office hours.
MW Right.
MMz ¥ow I can see whan we're not in
session, you know, I'm gonna try to
change the whole image gradually.
Now what I want to get into is
ah town meating nnd things like that.
I'll go to West Philly to ’n-Euu-n
mesting and ah go up i.nto'ouzbtook.
Julf do a .. {IA)...and have a scheol hall ¢
something and just ah upui, opan
forum type meeting. You know and take ob &
preblems at once. Have.sdbugh
staff that wou:l.d handle r.'l;lt kind
of stuf? w!l,t.h thllt individual. Like ou
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social security, veterans problems

and all that. And just talk about

issues. : think, that you, ya know you do
that and ah once or twice a month and your
batter off than gettin' ...(IA)...

office hours.

I have pesople that come to see ms.

Thank you.

«+aThis is no lie, and ah

if I get delayed in Washington,

and T can't come !.s! that night,

like tonight for instance, I ah

you know, = tough time gatting

out of Washington because of the
schaduling. Ah they'll

just won't talk to any staff, like

it's secretive, you know, this big
problem that they have...”

It's usually nothing but they need

a little favor.

Yeaah. Sure.
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ECs Somabody. . (XA} ...

w vss{IA}...wil) he be hare Monday?
Well, 2 come back Monday. ¥ow,
they'll sit there, ah, ah, an hour
scmetimes, two hours walting
to tell = st2ff mesber that they'll ah
ba back Monday.

s sse (I} ...

M That's loyalty.

BC And...But BARRETT...

L ] He had 'em all trained.

mé: Hs had ‘am trained.

M ssoconditioned. .. (IA) «.u

ues Ha'm tryin', it, it, it's
impessible for him to get out of
that image.

M He's got to win paxt time tpo.

HCy Well, he's not ...(IA)...”

problax...he couldn’t loss if he tried,

e Let me tell you why I wanta meet Y3,
and X, and I 444, I, I was instructed
to first of all...
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.+sRight...

I'll be right up front with ya. I

was imstructed to becauss of etigquetts.
He said you'zre in Philadelphia
ene{IA).us

Your represantative, if you have the
opportunity, the man can see you,
please see hin. To ma, that seein'

if at all possibla.

§0...Ah, ve take care of that. Ah, the
Arabs have a word, Mouckta (Phonetig) right
neaning 'bglll". Right. The man
thinks you have a sizeable pair of
balls.

(Laughtar)...

Mouckta {(phonetic), huh?

(Laughter)...

css(IA)}..e

I will, I will remember that.

The gentlanman who gave it to me is,

is Qifferent, ak...
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We mede an impression.

Yeah. You 4id. Ah, be's been led
o believe that’ :h-...ycna'r; the
gentleman, he, he puts his faith in,
that, that he can deal with and he's
happy with and feels very secure..,
AL, sh I spent scme time in, in D.C.,
ah sarlier this wesk and received
news which has been relayed back and
‘ah the situation, ah that vou discussed
with our other associates, ah, is
worsening. It really is. And I
Parsonelly feel from what I've learnad
recently that ah my employer has a
very short period 'of time to remais
whers he is.

Ah can you give some shor€, brief
averview, & quick education, en
vhat's gotta happen 1f yop receive

a telephons call that he's gonna cone
over here with his pulpnrt on a vism

and get into this oou.nu.-y‘ ah..e



Well zee like I had to explain the,
back then, ah the problem you have,
that I ses, ’.E'II depanding on who '
this individupal is apd, you know, what
kind of heat is on this or if there's any,
and I don't Xnow...

He is friandly, he iz friendly.

Ah, we're not dealin' with ah...

+« .Communist...

+ . -Communist individual we're

dealin' with somebody who's, who's

80 steep in free snterprise that ah
Alexander Hamilton weuld have been
proud.

{Laughtar)

I maan this is, petro dollars by

by millions, he's free en,:e:lpri.se. itc's
his thing, right. America is & shining
light in the Statue of Liberty, but he
likes to bypass the lﬁlt\l; of Libarty and
come ‘to Philadelphia.

Wa'd 1!_-1:0 to have th..

.(Llnghtf.r}

82-077 0—81——=81 (Pt, 1) BLR
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And I think that one of the reascns
that he wants to come hers is tha

ths imprassicns that he's :l;mivl.d.

ah probably because of you. FPor hin

to use that word, a word that is not
used very often over thers, it's
substantial. Ah, faith...

ese{TA)ace

Wall, you know, sach individual

that T deal with, dealing with the
State Departmant and immigration
matters, ya ¥now, they're sach
individually handled. And I had gh
mwads ah...made it Jmown that I have
soms frisnds in t‘ho §tate Department.
But you'rs dsaling, ys kpow I don's
know what the circumstances will ba that
day if that call rings. And pore, hom,
honestly, ‘tiot to give ymr: a short ansver,
I'1l have to take it !:ew?ﬂu:. from that
point to see Iﬂlllil:! ‘eq: should handle
it.

okay. -

An, Wow T had madd it well knowa then,
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that I, I liked it, 4if thars was ah
investasnts in the city.

And I have &, Boes

wee(ZA) uns

sesJust an open reason to bs very...{IA)...
That's » point twe, that's point two,
I'mees (A} 20

R & # 3 IR

¥a know I had mads that clear then.
Ya know., Ya know. Giva me =

raascn to be vocal, I'm aot, ah, I
have no reason for scmeone I .d.nn'r.
know that's...

I'm in the eity, today...

Taah. But abh the point, you're
talking about...

sss{IA) . .Those ccmments, }ﬁén

vary sams commants that you made.
All right.

That's very important.

Also, ao;t I've talked to scma pacpls.
Yeah.
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My

Absut that, and ah, I would think

that ah, does this gentleman speak:
English?

Al yes, ha gets by, but he knows

RPN ¢ ¢ ) P

Ee should, ha should take, ah, I

was advised that he should take some
gragh courgses In English. To get hy
bettar, that's very important at this tins.
Leat's...{IA},..put it this way. EHe under-
stands averything you say to him, The ma
does not verbalize ah what he‘s
thinking. Thess are sharp pecpls...
wWall, but I'm saying...(IA)...

You know the ixage of the quy on

tha Arabian stesd...

Yaah...(TA)..-

«..crashing through the desert and
picking up the girl and throwing her

on the back of tha horss right, 1
nonsensa...Ah you know, they're

shy, retiring type individuals,
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and he understands sverything.

Okay.us (TA).a .

fla just does not verbalize ah, and L{f he knew
Engliish sa well as any of us, he ah, he still
does not "rl;ll.‘ln his, his thing.

sen{IA)uan

That’'s what he needs.

1 would have hiz take some private...(IA)...
Get a tutor, ge¢t him some privete instruection
and make a record of it with & legitimate
outfit. Thet's important. Because he wants
to came hera. He wants to lesrn the language
so he can...

Ah... (IA}..s

ase{IA}.o.Intreduction of a bill. Private
legislation.

Yeah, 1 could de that, but {f I had a reasen
to de ik, I can de it.

Pirue. We'll get into that, WwWe'll give ya

reason to do it,
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MMt
.

W

L]

MM
MR

BCt
M
L 1)

All zight.

¥Wa'll back you with whatever you naed,
All right, good anough.

All right, so when you stand up, that
was pointed out to ma, by theaas ether
individuals axactly how you feal. Jnd
that's ah, ah, you ean uwphold your and
of ah, of the the business arrangement
all right, if you look good.
Uh-huh...

All zight. Trom a wary basic level.
And wva mm-ﬁuuapoﬁ..l.n

any direction you nesd, you need to
lock good.

All right...(IA)...

EOWARD is well avare...

s Right...

sxsBight...0f, of the kind of financial
ah sitvation wa're in...

s {IA) o0 JOKay.

It's very good.

Wide open...(IA)...

Let's get out of thatl

Lat's talk about that.
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e Let's talk about it, and ve've
been talking about that the last
couple of days.

Wi All right. I, I arrived here ah last
weak and AOWARD ah, ah, set up some
appeintments with ah with individuals
in municipal government for me, the
last few days. And I've dealt with *
what I have bsen told and my
researchers confirmed ars very
powerful important pecpls uit.t:in the
municipal government.

™ Uh-huh, ..

s okay. 1 don't know if...(IN)...

L ) cer{IN) .-

1 ' ¥e we have not.

oM P & ¢ % P

BC: Just the telephons conversation this
morning.

LB Ah the sheik is uu:nto@l in

putting up a hotal/motel type complex.
34.6 million dollars va¥ ¢he figure given
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te him. All right. For what he
anvisions., ALk that is the figurs,
that was put together based on the '
plans at that tine.
At that time is like two weeks ago.
Ah we break ground in April and we
#till got ah an increase of probably
1.2 from now to Apzil, we've been
led %o beliava. So, the, the dollar
Yalues are no problem at all.
MMz Uh=hub.
Mz Figures are not problem. !'irm‘ncing
is no problem.
I've been led to beliave by the
gentlemen I've met with that, zoning is ne
problem, that variances are no problenm...
MM That, that's...I can help /yoi:' with, you
know that's, that's no problem...
MW esr (IA) . .Jabor and industry.
Okay. '
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BC:

MM

Ex. TA

Now, would you be able ah would it

be fair to me to go back and say ah.

Mr. MYERS has stated that ah he can

uss his office to help in those, in

those, I noticed you're not on on &
punicipal level, your level is higher.

aws (IA) - -o

...Be more than happy to. fee,

the one thing I, you got to understand
about this new, this new Mavor, that

just came in, and his ndnini:‘u-ation.
They're at this point in time, now

at least from the dealing that I

aid with them, they'rs straight laced and ,
you know, you got to be very careful how you
deal with them.

You're talking about the mf;r

Y & &) RN

malkin' about the Mayor and...

sas(IA) s e
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Mx: ««sHis close advisozs. I'm
¢talkin' about the ah, you knaow

the nev management directer,’ for

instance...
HC: All right.
. Pl +eaYou couldn't talk ¢o him the
way you could talk to me.
" Tha manaying director is a black mn..
B WILSON GOODE.
M WILSON GOCDE
BC: eas (IA}...black guy.
MM +»oAnd obvicusly, you'll probably

talkin' with DICK DCRAN, who knows, you
know, he's intsrested in bringing
business to the city. They'ra wery
interested in that.

M There's no way I, there's no way I
can do business with ‘r.hou tvo
individuals as with the vay I
conducted business in .'I:h. past.
Is that ie?

MM That's cnctly. it.
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Now Mr. DORAN is the...(IAO...

Mr. DORAN {s the uh, the pupllc, the City's
representative. Okay. Hs's the guy...
«asThe Commerce director.

(IA) ...

The hype guy...{IA)... .

Ysah. Okay. The pudblic relations guy, so to
speak. He's interested in the community, the
business comrunity.

Okay.

Very interested ir what you're speaking of...
Oh yesh... :

Bypass these two, I would imagirne through I
mean, we've... ' I

Bypass them because there {s no way that ve
could de anything...(IA}...

Okay now, you, you obviously you want to deal
with City Council President who'is a guy that

you knew, I would think...(IA)....
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MM
M

nE. JA

That you could deal with, you know,

I can deal with him. And I'm sure’
othar peopla ...(IA)... hers, very, very
resascnable guy understands this
business probably better than any of i,
A sharp quy. Very sharp. My close
friand. )
Yoan.

In the zoning board again that

would be no big problem. And I'm very..
You can, you can help... (IA)...

I can help with the zoning board,
sea{IA)++.Be a fair statement

ah, ah ¢o the sheik, that you that
you're willing to do that as well...
You know... - B

« s «Absoluotely...

That you're on our sids in that
direction. '

Abzolutely.
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o Ah, we wers considering South
Philadelphia which is your district .
right?

.5 That's me.

e {Laughter)

MWt For that complex...

Wi That's me...

W Okay and I'll...

R I give you some good, good builders toc...

Hﬁ: +.:Give you this reasoning why.
{Laughter)
I'11 give you that, I'll give you
the reasoning...

o Go ahead.

MW ) Behind that. Ah, he has had

dealings in Atlantic City. Those
dealings are, are being continued at
this point. Ah we don't have any real
difficulties in doing a gambling
situation in Atlantic City, but we do
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UM:
L ]

Ex. Ta

288 & yeal problen with major hotal
construction in Atlantic City.

Ckay.

Well I...

Because of what's goling on thace. I
think we're more welcomad in Philly.
YTeah. I do oo, becausa you'ya im a,..
thare...money's no chbject. You're deally
in a, in &, in &, in &, you know a
oarkat place whara they get money. Thay
got all the money they could sver, you
know, tha concerns aras 100!:11\‘0 to

take Atlantic City over. You got _
a lot of psople {invclved thers that azs
you know, mafia type, thay're

invelved with a whole Aifferent
ballgams. The legitimate business

and I think that's the direction ke has
to traval.

Clkay.
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woi: Atlantic City, in my opinien...
bay it's a great place to go and
get involved with it, 1f you here, '
established, but to come in you know
and try to break in to that kind of
a line-up would be difficult.

Wit We'va m2de sona deals.

6] Costly...
Ah cbvicusly you Know...

] PR & + ) IR

o1 You can deal there...

Mt «+.You know how we do husims‘l...
ens (IA) .. .0p front right?

we - vasAnd you can deal thara.
ses (IA) ... LAt =4 mgsure yoU, YOU
can deal in Atlantic City...

[0 night.

e Yeah, you know, but ah...

™ A lot of its bean dealt already.

Right. We don't f£ind a real problem
with vhat we vant to do there. When,
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When I was told to come down and
negotiate a situation hers in !hj.u.y.,
south Philly vas pointed out to me
because of the fact that a, you have
tha sazlest access toc Atlantic City,
There's a bridge there, you knew...
wve'rs not, we'rs not on side streets,
we'ye on main, thoroughfares. We'rs on
situation. We get to Atlantic Ciey in
an hour from South Philly.

We can run ah New York=Vegas style junkets
only by limo right to Auutic‘ City. Frem
a complex, ws can teke advantage of
the sports complex situation you have
in South Philly. Right.

wenw(IA}ors

eas (IR} oo .Your putroeT

sosddK]...is therse.

Yaah.

Ah

You're speaking to t.ho_l'a.n
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¥Wa do, v done ressarch. WVe'te not

totally paive. I don't know the

City of Philadelphia. Take mp two

blocks from here and I'm lost. Ah

I don't particular like the City of
Philadelphia, it's not for me. I don't have
to be here though.

You don't know...{laughter}

8¢ I-don't have to, I don't have to be happy
here. There are s¢ Dany places that I
could be happy in, this isn't one of "e=. Ak
Tou den't know the City. If y‘nu )

knew the Clty, you would 1like it.

Yeah.

PN § 4§

I could take you to right now to a

show and club that you, you would

think was great. Seripusly.

I don't know about that.

{Laughtar)...

{oue(TA). .}

82-077 0--81——82 (Pt. 1) BLR



FH 183-1075
53

oL
BC:
MR

M2

(IA) ..-I've conductad good business
here in Philadelphia and I'm happy.
But how doas that sound to ys?

It's unimportant.
ese{IAY...Teasibility. ..

I mean tha ...

Sure.

Right. You be able to back it.

Would that be the type of backing
that you would require?

Well that would eartalinly help ba out.
Okay.

Something around that line would...
«.-Fine...

Give ms soms interest in, in
particularly Iny own area. Ah ya know.
That would make you lock batter?
Absolutely.

ss=({IA) ... You stand up 4f this guy happens..
I would like to, I would ah...
ver{IA}...You'ze talkin' 30...you know 34.6.
A lot of money.
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Lat me say to you. I would like to be

in on the, You know ba consulted about ﬂ;.,
ah tha locaticn where you'se goin', and

sc forth, so I could be in from tha

sarly stages.

Do you have any proparties we...

Halp to &h, yeah, T could maybe

hald you fird scme ...([TA)...

Ses ¥a talk about sxcursions to Atlantie
City like using that as & convention centar
or a place, and then you know tha the

naxt day after the businsss is over you
head down there for the day and have scme
kind of an errangezent. Well Scuth Philly
it's gotta bs tha greatest place of all.
But I don't mean any kind ¢f setien,

real acticn i dmtulm’. ;uu know any
kind of gambling or snything like that

is (IA...) :

-v+(FA)...Tep, yop ckay,

PRI ¢ <. § I
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Lo

BC:
oM:
MM:

BC:

i
i

¥What slse, vhat alse...
«=s(IA}...cperation.

Do you envision any other type of
husi:;nu for us in Scuth Philadelphia?
This dossn't...(IA}...

I have suggested that dealing with
the port ah you know ah...(IR)...
Ml right. all right.

«s +Boricusly but...

If I could just do that it's...
{clears throat) '
{Phone ringing}...

Yes (Answaring the phone).
¥You goin* back toporrow?
¥o. We're not we, we don't

that's why ... (IA)...wa'ze -running
late tonight...{IA}...we finished

up the ah final day off tomeorrow,

this session, but we will lra back

in Monday. )

. /Ik'_
rd

Honday.
Uh huh. .. (IA) .o s ’
Did you'take an Allegheny commute today?

Yeah, I've been on that averyday of this

“
wanl . LRz 2 F]
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Yaah. 1.t is tough...

IR & ¢ % IR

I vas thinking of registration
tonight. I was, sat at the airport,
for two hours, waltin' on that
fuckin' flight and I've comes to &
conclusion that I .M"”'““
legislation that says "if the

commuter service has the...(IA)...amount
of pecple, as the customers...
=+s{IA}...(In background}

Ckay right. TIf you'rs happy- )

I'm happy-.-.(IA)...

eas(IA) ... Whera they could run jets, thay
must do it. I
Okay (in background)...

Wew hara's my thinking hzh.tng it.

I ¢i4n't 4o any research. ,-au;t;

just throwing it out. -

If you got thess littls commuters

and all thass major nilhlp; that have been
cccurring in the last couple of years,
involve some little :rifé,'fa!! course,

sunning into ah -...
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UM: J Right.

Mo I soma big traffic lans...

UKt Yaah. .

MM: ¥ow when you got a little commuter

that has to go back, ah has to make
#ix or eight trips, 28 pecple wboard,
pow ya got, ah €0 to fill up
the.capacity of one jet...

o WE I agree.
MM e Imagine the landing and take ozfs'r:hu'.
involved... ’
UM: ’ Yeah...
Wi The saflety factor.
BC: I, I would lova to back that bill
' oz.
{laughter) ... (IA)...
" Teah. . .
HC: Oh God...Gad...(IA)...that
would take scme balls.
8] That would take some balls...
BC: Teah. .. (IA)...T would..s #

o
Mo 1 would at least gat that one in...
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- Ha Ba... -
i i When I talked about the, the
£ - 1imo type situation, on the junket
’ fle‘ktg.. inherent in any ot-t.hat
type,. ah activity, are cartain
problems some of them maybe on ths state
leval, scoms of "sm maybe...
.Y ' -.-Wall... .
¥ «ooMayba sh...
o P En) e
W vs.50me may be an interstate situation.
BCt Sure will. -
. H Yash.
B I eould...
Wi cos{IA) vus
’ Could you halp us with that, could
you even put ma in ah, ab,..
Rz : I could halp you with.that...
s wno{XA)ars
L Let ms just say this to 16u.

The guy that's gonna be wvery key in
any kind of oparation’ 14kd’ that, in
-
=y opinion, and I'll tell this right now,
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is JIMMY PLURIO. Ee's the Congressman
from across the river. YNow FLORIO .
in my opinion, ckay, will ba the next
Governor of New Jersey. That's what
I feel about him.

EBC: I would hear that, I would think, I've
heard Aiffarantly, okay.

uM: (_)ku‘.

BHC: That's...

oM -..Yeah, ckay...

MM

Believe me when I tell you that he's

got one hell of « shot, takin' that
DPFEE P cosBuel.

r state oeer..,[IA)...

«ssAnd ha's my very, vary closs

friend. I can assure you 'that.

MW Should I have « problem with a
limo thing pr something...’

Mz »e.Na, we could hlnﬂll' that... '

s «sLike that...(IA} ...

MM

«s.The main thing ...{IA)... that where you
gotta...(IA}.,.union pr::;vl#n. ¥a
know, particularly with 4
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the construction unions here,
building trades, forget that that's,
wa can handle that... ’
Okay. All right, now...
Can I just say one thing?
You know you seid before about ah you know..
Port dlwl:.npnlnt is something that
I think that ...(IA)...
Yeah, well I'm gonna get into that.
Go shead.
I'm gonna get into thati..
You ah sald soaething befere about
"mafia type guys in, in Atlantic city.
Would we run inte anything like this...
PRAPE ¢ £ §
Hara?...{IA}... .
ERNIE hold it. I wanna, I wanna
discuss snother situation, which
could... '

Un huh.
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CACA

oGO and 1lend Ltaelf o a, it's

it‘i going to bring up & quastion, &
major quastion, that we'ze gonna have to
deal with. Ah, down the road.

Again ah well your clty souncilman,
right, clty council seexs %o ba a key
bere, Tight...([IA)...Can you help us
with city council. -
City couneil.

cas(ID),.,

sos{IA} .. .Lat me just say this.

City Council, tha members of d.-'.‘i.ty
Couneil, four of ﬂu‘ ars in, within

ey distyict. ...(IA)...pambars that ars,
that are on City C_Qu.ncl.l.. alacted members,
ara my close friends. One I helped make.
Othars I helped ramake. Scne

ses(IAY ...

You could call in scma I:hl.rpl for us?

I weuld say I could deliver four

or five votes out of the ovarall

eouneil.
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s Fina. Pine. Okay... .

My ¥a know, ah now I don't mean over soms
mission that's a mission to nowhere.

o Ah yeah...(IA)...

W Somathing that's...

W « e Taah smat.hing legitimate up front.

WH: .s-Something that you can uplaia..-'

ha, ha (laughter) that's it.

- ALl right. Ah you'ze willing te
4o that for us?

] Abeolutely. .

s I, I can go back and say yeah, I
met with Mr. MYERS...

o] | QU ¢ £} IR
Zet ms Just say thisz to ys...

L H »as [IA)...And his balls ware as bilg
“as all eutdoors.

] "wusRight now I have more influence
locally than I do in Washington.
Because, I'n I'm only new in Washington.
I'm enly there., I'm in Ny second term.
Now to get the kind of ‘lcﬁiﬁ'rit;r that
you n.o'é to bc.; yu know, heavy down
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‘sare, Ya, your like, ya, you got

to be in your six, seventh aighth
.term befors you'rs really recognized .
as = leader in Washington, because

you have to establish that kind of
saniority. Now., « lot of pecpls say
that your, you know, saniority is not
what it used to bha, it's true ko a degres,
but seniority is still the key. And I
know what's happening to me yight now.
I'm in line to take DAN YIDOD"' spet on
the -appropriations committes. I have
the support of tha Pennsylvania
delegaticn. 1It's a Pennsylvania seat.
T have TIP Q'NEIL on my side. Openly,
TIP Q'NEIL's on =y side. 7 have

35 ‘w -GENE Rm:x, majority leader on my side.
1A%
Thare's 28 menmbars of the ;._.IIA]...
Policy Committes. Out of 25, I got

16 commitmants. I den't maan fust
‘f

commi tments, open copmitments
s
":f .’I:R". .’f:;mr.nmu -
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ol Up front commitments.

el Ya know... (IA) uue
S0, ah, it locks to ma,
thare...(IA)...

«..that ah ya know I'll be there
very shortly.

W Would it be fair vhen I go back next
wask to report that I met with Mr,
mrr.n‘s and he said yes, he has this
influance, etc., and he's willing
to use it? :

MH: I'm willin' to use my influsnce.
The only thing that I can be very
honest with ...(IA)...
and I'll tell ya this up front, I
can't go on & Famikaze mission.

I von't go on a Kamikaze .7.

By caelIA)... ’

Give you all the facts up front.

M Yeah. I won't go on a mission

* that there's no return :'}.LIAI S

a
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Giva ma 3 reascno to go, that
T can axplain and I have no
prebleanms, .. {(ZA) ...

Mz Wa'll back you up then in
other words...
MMz I mean, you know, 1f I have...
M Dows the hotel help back you up?...
aan{IA) ous
MM ...inl...

Tha hotel will ba, yes, absclutaly.

MW You gyet up on the floor .nln):..lnd you
say this man put 30, 36 million
dollars in my district...(IA}...

" You're lucky, you know, what we'll

) do, whan you get ready o roll hare,
and I'd be, I'1ll tell you andther thing
that : like to sea you gnt involved
with becauss I think it would be a
patural. And sh, is in Port
Devalopmant.

M ' All right.
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-And ah...

Port development Lls something I want
to bring up now. The gentlaman...
Evarybody's intarested in Port
ﬂmlepmnt. We have & need here

for Port devealopmant.

I'm gonna give you scne Port
bevaloprent or I'm gonna ask you

for .some halp in that direction. When
your, when your frisnd, the othar day,
mentioned ah, hard ecoesl, Eastern
Peansylvania Coal Region, Ih.‘h.
dossn’t know how clcse he cams to the
reason that firet brought me hers, to
Pennsylvania. And ah Pannsylvania
vwas a place T flew over, all right. And
the firet time I really spent any tioe
bers was a few months ago, ah, in, in
Bchuylkill Counky.

th huh.

Did I say that eo:r.ct_iy?
«e(IA)...0h yean.

Schuylkill County...(TA)...
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M - I misprenounced it a few times and I
was £old...{IM ...

M Ekiing in & few montha up there...{(Ia).,,

MWz ., Different place...{IA)...

{langhter)...

MW Lat's put it this way, I think I
snerged, the victeriocus, when I
left SBchuylkill County.

BC: If you ware with the right pecpls...
ses(TA)...

MMt ) Let me tall ya another thing.., (IA)..,
«e-5chuylkill County...
I got influence in Bchuylkill County,
believe it or not. I put six years in
Harrisburg, at State Legislature,

BEa Mr..e (IA) ...

e The key, one of the key quyl up thers
is the Democratic Chli.mm. who
is JIM oucnr.(l‘.' Very close friend of
mins. Vary c¢lose friend.

MW Okay. My time in s:huy&}.’.:.z,.l County
was well spant, we have ah’' encugh

options. We have encugh leases,
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patro dollars wre limited, a lot

more limited than coal. And we have
already taken care of ah ourselves
when it comes to coal. okay; I'm not
talking mbout using this coal domestically,
I'm talking about taking it from
Pmcylvaﬁil.

Export.

tut of Fennsylvenia. Wow, how do

I get it out of Pannsylvania.

Only one way, you gotta take it

by rail down to a ‘Philadelphih Port
and ship it out.

Okay. This is to be shipped
Scandinavian arsas, parts of Great
nr!.u:l.n_. and ah, w;sto:n EZurope in
genaral. T have tha eem:iﬁn‘lhts
already lined up, purchased and I own
snough coal, I, we own enough coal...
Now let me just tell ya lénething about
«sspoTE dcv..le.‘pmnnt. .

§2-077 0—81——83 (Pt. 1) BLR
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Ab...

How 2o I get it ocvt of Pennsylvania?
How do we gat it ocut of the United
Etates. '

Let me tell ya, Let me tell ya how you do ;
it. One of my closest friends and

euv {IA) .+ . .this kid, whe is the
Director of the FPhiladelphia Port
cor'p'ontion. he's FRED DEBOMA...I played
a key pert in getting his job in

oy last administration, but he's a

. sharp, sharp, guy. Very very-sharp.

Eis father iz a Judge.

His fathar is 4 Judge in the Court

of Comon Pleas...(IA)... Eis father wis:
one of the best criminal lawyers in the
eountry.

ees(IA)...Eis father was BILL BARRETT'S
closest friend.

Sharp operation here. MNow the guy is,
FRED DEBONA, Junior who's the axecutive
directbr of Philadelphia Mort Corperation
which is a, which is.a =;rpoxltien that
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is funded, they get a million dollars s
year frcm the state, from Rarrisburg,
théy get « millicn dalh}- & Yyear

from the City of Philadelphia, to
overses the Port cpsraticns. They
bandle all leases on piers, sll ranting
of space, &ll new development, all,

any kind of a, & PR work that they do
businass in. HNow the, the axecutive -
director is my guy. And if you want to
mova coal, he'll show you how to mova
conl.

I'm gonna h;ﬂ to move coal. ’

Okay. Wa'll take...We'll take you into
soma spots that can be bdought now, aan

be lsasad now. We'll rip 'em down and
reabuild the facility that's nesded.

For that, the guy is umrl;.ld ‘\nll; believe
me wvhen I tell you that.

All right. What is it in...

cer(TAY... ’
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What are we talkin'? What's it
gonna cost...
Ah, wall, lat ms tell ya vhat

it's gonna cost ya.

‘What's it gonna cost me in the bag?

All right.

Te take care of that situatien.

Wall.

Ses, I have ah, I have ah,..[(IA}...
Well, we, we'll talk about that...ha...
All right. We got to causs, I'm
committed in Schuylkill County, I'm
comnitted.

M1 right. Lat me tsll ya...

Have anough money, I have

encugh money alrsady spent...

Pirst of all...

see (TR} ous

I, I, I ean't put tiqu;.s en, well
without ressarchin’ I couldn't just quots
& figure ¢o ya. I, I, I mean I'd be
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lyin’ to ya if T 4id. Wnat ve

can do, we would have to get ah,

first of all, we would have to

lock over the whole cperaticn as far as
what vou're lockin' to eaxport.

What kind of facility is needed. Ah
what we would bave to put into
develop that facllity te, to build
it, to, to meet your standards. Then
we'd have to, you know, get into a...
ses (IR} ...lease it to us?...
Long=-tiza leass.

We'd leasa it to you. Wae'a

‘build it. We'd uss city bond money to

build it, which would have to be
approved by city council snd in some
cases, the alectorate, which we
_“m.wna pParoLlk pu.-5

Yeah. '

You know, it's not that tough...
All right, dcas that help you on
the floor ...{IA)... . s »
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Absolutaly. Halps za & lot.

Ab...Are we talking in the right ball purk
now, we canin' up with the right

things to...

««.Holps 2a-a lot...

«++To make you look good, if, when,
when you introduce this ...{IA}...

and it's not matter.

saslIA}...

«s.At this point of, of, if ah...

When, when he hes £9 go to bat...

Mr. MYERS, it's e, it's a when...

Call him O0ZZIE, please ckay.

OZZIE, it’s a when ah...

You know, .. {IA} v .. s iovmour=linl & chvitwae. ..
ya know how the private bills work?

'l'ﬁ some degree. .

Okay. Private bills are not “too
readily approved. Okay, but they are
approved on occasion. But, you know,
ah, ah, ah, T and T don't know who wers
talking about ah but during you know,
But 1f {e's 4f it's a vefy controversial
probles hare...- ’
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It"s not...

Okay. Well then, you know sh, and ha's ha's
inveating blg bucks here. Cartainly sh...
You'll get all ya want, In othar wocds, he'll
S8Y. . (TA) .. this many is creating...(IA)...
jobm.

All right,

saslIA}...be more then happy too...

It's no enbarrassment to yau, you'te aot,
you're rot looking to get the job...(IA)...
I'n telling you, I, I, I car't go on & mission
to, of of no tetorn.

You don't want to cut yout own throat,

I can't kill mysslf at this young age. 1've
got I figure I got two many yescrs left (ha, ha
lsughter) ...

Trus. ..
wes{IA). a8t the beginning of a lang great

caresr in politics.
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But you knew, I'm I't you know,

I'm oo {IA}...you know...

I don't have too many fears.
RS § JRAN

Okay, now. In dealing, ah let me give
ya & little insight, in, into tha
shalk. Ah the men is well read. Aang
ah, he enjoys the cinsma as well. If_
he's,-if he's in Britain, if he's, if
ha's a vask in Lendon, four alght with
ths cinema, and American ah cinema art i
all over the world, Ee's seen 'cnry
mafia type movie, tha Godfather, the
whole thing. He reads them all, and
he'a p id roing ah the mafia.

¥ou'll hear him try to pronouncs it,
all right. But he is parancid concerning
thexn. NHow we're dcaliflg \;;.f.h docks

all right.

RN & & § [P

I an, I am obvicusly ngt...

How let me... oy

++.¥ou know and I know we have a

dock situation.

K





